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: "אני מתחייב לשמור אמונים למדינת מר אריה חמוהצהרת אמונים של חבר המועצה . 1

 פקודת העיריות.א' )א( ל24ישראל ולמלא באמונה את שליחותי במועצה", מכוח סעיף 

 

אחר צהריים טובים. אנחנו רוצים לפתוח את   עו"ד ר. גרינברג:

. אנחנו נתחיל את הישיבה עם הצהרת אמונים של 63ישיבת המועצה מספר 

ה ליחבר המועצה החדש מר אריה חמו, שנכנס במקום חברת המועצה א

קזולה, שהודיעה במכתב על התפטרותה. חלק מהנושא זה גם עקב מצב 

אותי, אנחנו מאחלים לה פה באמת רפואה שלמה והרבה בריאות ואריכות ברי

 ימים ושנים, וגם מודים לה על כל העשייה שלה כחברת מועצת עיר. 

וגם לפני שהייתה חברת מועצת עיר, היא באת תרמה בשכונות ואיפה שנדרש 

לקידום באמת כל הערכים שחשובים לה והיא האמינה בהם ופעלה לטובתם 

ת ובאמת מכל הלב. ובשבילנו היא תמיד הייתה מה שנקרא מגדלור בהתנדבו

ה וגם ות גדולה. אז אנחנו פה מודים לאלישל נתינה ועשייה וחסד ואכפתי

 שולחים לה בריאות ורפואה שלמה. 

כמו שאמרתי, אחרי שהיא הודיעה בכתב על התפטרותה, אז אנחנו משביעים 

מה של הסיעה למועצת העיר. היום את מר אריה חמו, שהוא הבא בתור ברשי

 בבקשה אריה חמו. 

 

אני אריה חמו, בנם של שלמה ז"ל ומלכה שתיבדה    :מר א. חמו

לחיים ארוכים,  מתחייב לשמור אמונים למדינת ישראל ולמלא באמונה את 

 שליחותי במועצה. 

 

אז אריק, אנחנו קוראים לך אריק, אחרי   עו"ד ר. גרינברג:

ו רוצים לברך אותך ולאחל לך באמת ברכה שהושבעת, קודם כל אנחנ
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והצלחה. וגם אתה כאיש ציבור במשך שנים, עוד הרבה לפני שנכנסת פה 

למועצה, פועל בשכונה ובעוד מקומות ומעגלים כדי באמת לתת מענים לצבור 

בהתנדבות. בטוח שתמשיך ביתר שאת לעשות חיל למען העיר והתושבים. אתה 

 ה. רוצה להגיד כמה מילים? בבקש

 

ברשות ראש העיר, סגני ראש העיר, חברי מועצה    מר א. חמו:

נכבדים, עובדי העירייה המסורים, ואחרונים חביבים תושבי פתח תקווה 

היקרים. אני כאן היום מולכם בהכנעה והכרת הטוב, שאני זוכה להיות חלק 

ממועצת העיר שלנו, העיר פתח תקווה. אני מודה על הזכות לשרת ולייצג את 

חודשים עד למועד  5-אם רק להציבור ששלח אותי, לייצג אותו נאמנה, גם 

 הבחירות. 

אני נכנס לתפקיד זה בחיל וברעדה, מתוך ראיית שליחות שהיא של כל אחד 

ואחד מאיתנו, כתושבים וחברי ומועצה. אחד התובנות שלקחתי איתי 

איתנו מתקופת הקורונה, היא שבכל רגע נתון בחיים יש לכל אחד ואחד מ

שליחות. אנחנו רק צריכים להבין מהי, ולפעול בעזרת השם למימושה, בצורה 

 הטובה ביותר שנוכל. 

לכן אני מאמין, שכניסתי לתפקיד כחבר מועצה בתאריך זה, מגיעה בגלל שיש 

וייעוד, שאני צריך בעזרת השם להגשים ולמלא. לא עבורי, אלא  לה מטרה 

השם, אני אשאף לפעול כמיטב יכולתי,  עבור הציבור ששלח אותי לפה. בעזרת

ומקווה שלא תעלה תקלה על ידי, ושכל מעשיי יהיו לטובת אנשי העיר ולשם 

היא לקדם את העיר שלנו ולסייע לתושבי העיר בכלל שמיים. השליחות שלי 

 ולהיות הנציג שלהם. 

שלשום חגגנו את חג השבועות, ובחגים, לאחר שפותחים את ארון הקודש, יש 

מיוחדת שאני רוצה להקריא, כי היא רלוונטית לטעמי לכל אחד ואחת  ברכה

מהיושבים פה. ריבונו של עולם, מלא משאלות ליבי לטובה, והפק רצוני ותן 
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שאלתי וזכה לי אריה בן שלמה ואשתי ובניי ובנותיי, וכל בני ביתי, לעשות 

.. בתורתך, וזכנו שתשרה ש כינתך רצונך בלבב שלם. ומלתנו מיצר הרע, ות.

ונחה עליו רוח  –עלינו... עלינו רוח חכמה ובינה, והתקיים בנו מקרא שכתוב 

 השם, רוח חכמה ובינה, רוח עצה וגבורה, רוח דת ויראת השם. 

יהי רצון מלפניך השם אלוקינו ואלוהי אבותינו, שתזכנו לעשות מעשים 

חיים י ישרים לפניך, וקדשנו ב... כדי שנזכה לכטובים בעיניך וללכת בדר

טובים וארוכים ולחיי העולם הבא. ותשמרנו ממעשים רעים ומשעות רעות 

 המתרגשות לבוא לעולם. והבוטח בהשם חסד יסובבנו. אמן. 

הייתי אמור להצהיר אמונים כבר לפני שנתיים, אבל רבות מחשבות בלב איש 

ועצת השם היא תקום. לקדוש ברוך הוא היו תכניות אחרות בשבילי לשנתיים 

. היו לי עוד כמה משימות שהייתי צריך לבצע לפני הכניסה למועצת האלו

 העיר. 

אני מתחייב לפעול במהלך כהונתי כחבר מועצה על פי החינוך שקיבלתי 

מהוריי היקרים, מאמי היקרה מלכה שתיבדה לחיים ארוכים ובבריאות. 

ויפות. ולפעול  אמור מעט ועשה הרבה, והווה מקבל את כל אדם בסבר פנים 

דרך של עשיית חסד כפי שלמדתי וראיתי מאבי עליו השלום, איש פשוט ב

שעשיית חסד ורדיפת שלום הייתה מהות חייו, ושלעילוי נשמתי הקמתי 

בשנים האחרונות את גמ"ח חסדי שלמה, שמפעיל נגררי חסד שפועלים כיום 

ערים: פתח תקווה, קריית אתא, בית שמש, מודיעין ואילת. ובעזרת השם  5-ב

 חב לערים נוספות. יתר

גמ"ח שמסייע בהשאלת ציוד לא עלינו במקרה של אבל וגם בשמחות ללא כל 

 2השנים האחרונות  3-תמורה, למשפחות שצריכות סיוע. הגמ"ח גם הכניס ב

את העלות של  ספרי תורה, וכרגע בתהליכי כתיבה של ספר שלישי. כאשר 

ורה ולעילוי נשמת משפחות ששותפות להכנסת ספר הת 40-הספר מחלקים לכ

 . יקיריהם. פרויקטים שלימדו אותי כמה אפשר להרוויח בשיתוף וחלוקה..
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מקידוש השם שאפשר לעשות ביחד. מאמין שחברי צביקה שהיה שותף 

יוכל להעיד.   לפרויקט הכנסת הספר השני שבו הונצח אביו ז"ל 

שלנו, בכל שיחה ובכל פעולה, אני אשאף להביא את הערך הזה לכל פינה בעיר 

ולעזור לתושבים שלנו להגשים את הפוטנציאל המדהים שלהם. כולי תקווה 

לעבוד בשיתוף פעולה עם החברים כאן ועם ראש העיר מר רמי גרינברג, שאת 

העשייה הברוכה שלו מרגישים היטב בכל נקודה בעיר. מודה על האמון 

ואת שקיבלתי, אני אשתדל לא לאכזב, כדי שביחד נעצב ונפתח את העתיד 

 הפרק הבא בסיפור של העיר המדהימה פתח תקווה, תודה רבה. 

 

טוב, אז שוב יישר כוח ובשעה טובה לאריק חמו   עו"ד ר. גרינברג:

 ובהצלחה רבה. 

 

 הצעות לסדר:. 2

הקמת תוכנית הדרכת נוער בנושא: "של חברת המועצה הגב' ניבה קפלן הצעה לסדר היום 

 [18.26] ."לקייטנות עירוניות

 

הצעה לסדר יום של חברת  – 2אני עובר לסעיף   "ד ר. גרינברג:עו

הקמת תכנית הדרכת נוער לקייטנות עירונית. בבקשה,  –המועצה ניבה קפלן 

 ניבה. 

 

ערב טוב לכולם ובשעה טובה לחבר המועצה החדש.   גב' נ. בינה קפלן:

ם במסגרת טיפוח הנוער וטיפוח היכולות לקבלת אחריות ומיומנויות מהחיי

עצמם, אני רוצה להציע בניית תכנית הדרכה של הנוער לקייטנות עירוניות. 

עיריית פתח תקווה תכשיר במסגרת אגף הנוער מדריכים להדרכה בקייטנות 

 הקיץ של מקפ"ת. 
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המדריכים יעברו הכשרה מקיפה וישובצו לעבודה בקיץ בקייטנות העירוניות, 

נוער במטרה לעודד מנהיגות ואחריות בקרב בני הנו ער לצד עידוד תעסוקת 

 במסגרות הקיץ העירוניות. זאת ההצעה. 

 

 טוב, יש שאלות? בבקשה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

יש שאלה אחת, דווקא לא לניבה. זאת אומרת,   עו"ד א. אוהד:

ההצעה כמו שאני ראיתי אותה היא בסדר, ראויה, כל הכבוד. בכלל, זה 

השאלה שלי היא ליועצת המשפטית, שחברי מועצה מגישים הצעות זה מבורך. 

יודע, שישיבות המועצה סגורות לקהל.  לשרית, אם יש שינוי בחוק שאני לא 

 הן פתוחות לקהל? תודה רבה. אני בעד ההצעה. 

 

יפה. אז מי בעד? פה אחד. אתה רוצה להתייחס?   עו"ד ר. גרינברג:

 תן לשמעון.  בבקשה,

 

מועצת העיר החדש אז קודם כל, ברכות לחבר   מר ש. ברגמן:

אריק חמו, שיהיה בהצלחה רבה. רציתי להתייחס להצעה של ניבה לגבי 

המדריכים שיעברו הכשרה. איפה הם אמורים לעבור הכשרה? איזו הכשרה 

מדובר? האם זה יהיה משהו מותאם לכל מסגרת בפני עצמה או שזה יהיה 

 משהו כללי. אז אני אשמח להבין ולשמוע. 

 

מה שאני מכיר אני אגיד לך. מי שמתכלל את   עו"ד ר. גרינברג:

הקייטנות פה בעיר בעיקר, לא מדבר על מה שבתוך מסגרות החינוך, אלא 

הדברים שמעבר מבחינתנו זה החברה העירונית מקפ"ת. היא יכולה לתכלל 

את ההדרכות במתקנים שלה, בהתאם לנהלים שנקבעו על ידי הגורמים 
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 שותף, אז יכול להיות שותף לזה. הממשלתיים. וכל מי שרוצה להיות 

 

 הקייטנות מתקיימות דווקא במתקנים של מקפ"ת?   מר ש. ברגמן:

 

  -לא, גם וגם. אני אומר, ההדרכה תוכל להיות  עו"ד ר. גרינברג:

 

 השאלה אם ההדרכה תהיה גם למדריכים שידריכו?   מר ש. ברגמן:

 

, אל תפריע לו, כן, מי שירצה, מי שירצה. ישראל  עו"ד ר. גרינברג:

 שנייה. עוד מעט נבדוק במה מדובר. 

 

 הוא רק רוצה להבין שהישיבות פתוחות, רמי.   מר ש. ברגמן:

 

 למי לתת להיכנס?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 לתושבים.   עו"ד א. אוהד:

 

 מי זה התושבים? משנה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

  תושבים רוצים להיכנס לישיבה, רמי. 2  מר ש. ברגמן:

 

עוד פעם, אם הם בנים לנושא מסוים, אז שימתינו.   עו"ד ר. גרינברג:

 אין בעיה, זה גם משודר באינטרנט. 

 

 מצוין.   עו"ד א. אוהד:
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 אז מה הבעיה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   עו"ד א. אוהד: .  הם פה, לא נותנים להם להיכנס.

 

 ברגע שזה משודר.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן:  אתה חולק על היועצת המשפטית?   הרב 

 

נגיע לנושא  אלאני אומר עוד פעם, כרגע   עו"ד ר. גרינברג: תפריע לו, 

 הרלוונטי. 

 

 2רמי, אבל אני מצטרף למה שהוא מבקש, להכניס   מר ש. ברגמן:

 תושבים. 

 

 מי זה תושבים, מה?  עו"ד ר. גרינברג:

 

מועצת העיר.  תושבים שמבקשים להיכנס לישיבת 2  מר ש. ברגמן:

 הישיבה פתוחה. מה הבעיה להכניס אותם? 

 

.   עו"ד ר. גרינברג:  מי זה התושבים? תגיד לי

 

.   עו"ד א. אוהד: . .  אין ספק שאם הם יפריעו

 

לא, חס וחלילה. אנחנו לא חושבים שהם באים   עו"ד ר. גרינברג:
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 להפריע מראש. אבל מה זה הנושא? 

 

י. פרידמן:  ספר אנשים שהם לא עובדי עירייה. יש כאן עוד מ   הרב 

 

 לא, פה זה רק עובדי עירייה מי שאני רואה. מי לא?   עו"ד ר. גרינברג:

 

?  עו"ד א. אוהד:  מה זה משנה...

 

אבל בוא תגמור עם זה, פה יש רק עובדי עירייה.   עו"ד ר. גרינברג:

סו נגיע עוד מעט, נתקדם, אל תדאג, קדימה. יש איזה נושא ספציפי, שייכנ

 בנושא הספציפי, אין בעיה. 

 

 לא, הם יכולים להיכנס.   עו"ד א. אוהד:

 

לא, בסדר. אבל סתם לא להתיש אותם. אם הם באו   עו"ד ר. גרינברג:

 לנושא מסוים, אז לא רוצים להתיש אותם פה. 

 

.   מר ש. ברגמן:  נכבד אותם בכוס מים. בחוץ חם, רמי

 

 בחוץ, תן להם. אז תן להם לשתות   עו"ד ר. גרינברג:

 

 למה לא להכניס אותם למזגן?   מר ש. ברגמן:

 

 עוד מעט. תן לי לסיים.   עו"ד ר. גרינברג:
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 זו ישיבה פתוחה.   עו"ד א. אוהד:

 

  -הישיבה, ברגע שהיא משודרת  עו"ד ר. גרינברג:

 

 ... סגורה.   עו"ד א. אוהד:

 

יא משודרת ברגע שה –לא אמרנו סגורה. אמרנו   עו"ד ר. גרינברג:

באינטרנט, אז זה גם נחשב פתוח. בבקשה, שמעון. אני עוד מעט אראה, הם 

 באים לנושא מסוים. 

 

 לא, הם לא באו לנושא מסוים.   עו"ד א. אוהד:

 

 ברור שהם באו לנושא מסוים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 מאיפה אתה יודע?   עו"ד א. אוהד:

 

.   עו"ד ר. גרינברג:  הם אמרו

 

.   והד:עו"ד א. א .  אבל החוק לא.

 

אין בעיה, בבקשה. כרגע זה לא הנושא, בוא נגמור   עו"ד ר. גרינברג:

 את הנושא הזה. 

 

.   עו"ד א. אוהד: .  אבל אתה לא יכול.
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 הם מחויבים להיכנס?   עו"ד ר. גרינברג:

 

אנחנו מבקשים את ההתייחסות של היועצת   מר ש. ברגמן:

 המשפטית. 

 

הנה, בבקשה, תאפשר להם להיכנס, שיישבו שם   עו"ד ר. גרינברג:

 בצד, שלא יפריעו. 

 

אפשר להיכנס, ראש העיר מאשר. תודה רבה. אנחנו   מר ש. ברגמן:

חוזרים לדיון של הנושא של הצעת ניבה קפלן בנושא הקמת תכנית הדרכת 

קייטנות בתך מקפ"ת, יש קייטנות במרחב העיר נוער לקייטנות עירוניות. יש 

ת אחראית על זה. יש קייטנות במרכז העיר שמקפ"ת לא אחראית שגם מקפ"

 על זה. 

 

אין בעיה. שאלת מי מתכלל מבחינת העירייה.   עו"ד ר. גרינברג:

העירייה מבחינתנו מקפ"ת מתכללת. מי שירצה להצטרף, כל מיני גורמים 

 נוספים, נאפשר להם. 

 

.. תרבותי.   מר ש. ברגמן:  רק חשוב שזה יהיה.

 

 ברור. טוב, מי  בעד? בבקשה, תן לגנאדי להגיד.   . גרינברג:עו"ד ר

 

ג. בורשבסקי: אריה חמו, בהצלחה. היא לא תהיה, אבל בהצלחה   מר 

בכל זאת אני מאחל לך. אז יש לי שאלה פשוט לניבה. איפה הנוער הזה, מי 

 נתן לו את ההדרכה? או שהם לא משתתפים? אה? 
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( ... )בלי מי  גב' נ. בינה קפלן:  קרופון

 

ג. בורשבסקי:  הנוער לא היה שותף?   מר 

 

ההדרכות התבצעו על ידי מדריכים של מקפ"ת.   גב' נ. בינה קפלן:

ואנחנו מציעים לקחת בני נוער, להעביר אותם הדרכה מסודרת, והם יתלוו 

 לאנשים הבוגרים של מקפ"ת ויעזרו בקייטנות. 

 

 יפה, יישר כוח.   עו"ד ר. גרינברג:

 

ג.  זאת אומרת, אלה שבמקפ"ת עשו את זה, הם לא   בורשבסקי:מר 

 הבינו מה שאת מציעה עכשיו? הם לא ידעו? לא היה להם?

 

 היה, אבל רוצים להרחיב את זה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 אנחנו רוצים להסדיר את זה בהצעה לסדר.   גב' נ. בינה קפלן:

 

ג. בורשבסקי:  לא הבנתי.   מר 

 

 אנחנו מנסים להסדיר את זה, לא היה כזה נוהג.   גב' נ. בינה קפלן:

 

ג. בורשבסקי: אבל חייבים להביא את זה להצעה לסדר, כאילו   מר 

 להסדיר את זה? 
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ענינו. ניבה, עזבי.  –כן, כן, חייבים, חייבים. שאלת   עו"ד ר. גרינברג:

 אל תבזבזי את הזמן. 

 

ג. בורשבסקי: יודע שלא ח  מר   עי, הוא יודע. ייבים. ניבה, שתדהוא 

 

חייבים, אנחנו רוצים להביא להצעה לסדר. מה   עו"ד ר. גרינברג:

 השאלה?

 

ג. בורשבסקי:  עוד לא סיימתי.   מר 

 

 אני מחליט מתי סיימת ומתי לא.   עו"ד ר. גרינברג:

 

ג. בורשבסקי:  ברור שאתה מחליט.   מר 

 

לא כרגע תשאל לעניין. אתה שואל פרוצדורה   עו"ד ר. גרינברג:

 רלוונטית. 

 

ג. בורשבסקי:  אתה מחליט, הכל אתה.   מר 

 

.   עו"ד ר. גרינברג:  ברור, ברור. כן

 

ג. בורשבסקי:  הכל אתה, אתה גם תלך לבית סוהר.   מר 

 

 הלאה, מה השאלה שלך? מה השאלה?   עו"ד ר. גרינברג:
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ג. בורשבסקי:  אבל תן לי לשאול.  מר 

 

 שאל, קדימה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

ג. בורשבסקי:  אז אני שאלתי.   מר 

 

 מה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

ג. בורשבסקי: , אוקיי?   מר   לא 'קדימה'

 

 קדימה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

ג. בורשבסקי: עד עכשיו אלה שעשו את הקייטנות, הם לא הבינו   מר 

 מה צריך לעשות? 

 

ה, עוד פעם, פה היא מדברת, אם קראת את ההצע  עו"ד ר. גרינברג:

  -היא  מדברת להכשיר

 

ג. בורשבסקי:  אני קראתי את ההצעה. אני שאלתי, אז תענה לי.   מר 

 

 שנייה, לא קראת. אני עונה לך.   עו"ד ר. גרינברג:

 

ג. בורשבסקי: .   מר   אז תענה לי

 

 ששש. אל תצעק.   עו"ד ר. גרינברג:
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ג. בורשבסקי:  אני לא צועק, אתה צועק.   מר 

 

אני מסביר לך שההצעה מדברת פה ספציפית על בני   ג:עו"ד ר. גרינבר

 נוער שמותר להם לעבוד בקייטנות. 

 

ג. בורשבסקי: שאלת, אלה שעשו את הקייטנות האלה, הם לא   מר 

נוער?   ידעו שצריך... 

 

פה מדובר על משהו ספציפי, בגלל שרוצים להביא   עו"ד ר. גרינברג:

לעשות להם הכשרה. זה משהו  בני נוער שמותר להם לעבוד בגיל עבודה,

 ספציפי מול הנוער. הלאה, כן, שאלות נוספות. 

 

ג. בורשבסקי:  אני לא קיבלתי תשובה.   מר 

 

 בסדר, לא משנה. זו התשובה. שאלות נוספות?  עו"ד ר. גרינברג:

 

ג. בורשבסקי:  אה, זו התשובה?   מר 

 

 כן, בבקשה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 רופון( )בלי מיק  מר ש. ברגמן:

 

עוד פעם, בדרך כלל בתנועות הנוער שלנו זה תושבי   עו"ד ר. גרינברג:

העיר. כי מה, אתה עושה הכנה לשאול רוטנברג? לא הבנתי, ברגמן. בגלל זה 
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אמרתי, תכניסי אותו בעניין, לא עכשיו להתחיל לדבר לא לעניין. מה זה קשור  

שבי העיר. עזוב. מה זה מדריכים שעובדים בקייטנות לתושבי העיר או לא תו

 קשור? ברור, תנועות הנוער זה קשור לזה. ברור. הלאה, כן. 

אז מי האדונים הנכבדים שנכנסו, שישראל פרידמן נלחם שייכנסו ואורי 

אוהד? שנדע. נאבק שייכנסו. עם מי יש לנו הכבוד שם? בבקשה. כן. אני רק 

מו. כן. אתה עו"ד רוצה לדעת למה אורי וישראל נלחמו כל כך, למי הם נלח

עודד נשר, עו"ד של עמותת הזית. ומי איתך? שאול רוטנברג, מנכ"ל עמותת 

הזית. ואתם באתם לפה כי? עו"ד בדרך כלל לא מגיע אלינו. סתם אני רוצה 

 לדעת. 

 
.   עו"ד א. אוהד: .  במסגרת הקולגיאליות.

 

עת שנייה רגע, אני רוצה לדעת, כן. עו"ד, למה הג  עו"ד ר. גרינברג:

 לפה? 

 
 )בלי מיקרופון(    עו"ד נשר:

 

הבנתי. אז אתה באת לפה, אתה ושאול, בעקבות   עו"ד ר. גרינברג:

הנושא שעולה פה עוד מעט לדיון, בנושא תבחינים? אין בעיה, עוד מעט נגיע 

לזה, זה ייקח עוד זמן. בסדר גמור. רק רציתי לדעת. מצוין. עזוב, לא צריך 

נמנע,  1בעד,  17? . אתה נפתלי גם16בבקשה, מי בעד? להתייחס. אריק, עזוב. 

 לא  משתתף. הלאה.  1

 
 לאשר כאמור לעיל  :1088החלטה מס' 

 
יום מודעות בנושא: "של חבר המועצה משנה לראש העיר מר רפי דהן הצעה לסדר היום . 3

 [28.52] ."לאלימות נגד קשישים
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יקריא אותה צדוק הצעה של רפי דהן, ש – 3סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 בן משה, בבקשה. 

 

ערב טוב, בהצלחה לחבר המועצה אריה חמו. הצעה   מר צ. בן משה:

בנושא יום מודעות לאלימות נגד קשישים. עיריית פתח תקווה יוזמת יום 

 מודעות לאלימות נגד קשישים. 

יועברו הרצאות לטובת הקשישים בנושא מיגון וביטחון  במסגרת היום הזה, 

עדוני גמלאים והוסטלים, יושק קמפיין לטובת ערבות הדדית עם אישי במו

שכנים מבוגרים בבניין ובשכונה, יועברו הרצאות העשרה לבני משפחות 

 המטפלים בקשישים. כאמור ההצעה היא של חבר המועצה רפי דהן. תודה. 

 

 בסדר. שאלות לגבי הנושא?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 וביטחון אישי? מה הכוונה מיגון   מר ש. ברגמן:

 

מיגון וביטחון אישי במועדוני גמלאים והוסטלים,   עו"ד ר. גרינברג:

הרצאות. זה יכול להיות גלאי עשן של שריפות, זה יכול להיות לחצן מצוקה 

למוקד חירום. כל מה שקשור לדברים האלה. עוד מישהו רוצה לדבר? גנאדי, 

 בבקשה. 

 

ג. בורשבסקי:  את ההרצאות האלה?אז עד היום מי עשה   מר 

 

 לא היה הרצאות.   עו"ד ר. גרינברג:
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ג. בורשבסקי:  אה, לא היה?   מר 

 

לא, לא בצורה ממוסדת. יכול להיות שהיו כל מיני   עו"ד ר. גרינברג:

 גופים, כל פעם עשה מישהו אחר באופן פרטני, אבל עד היום זה... 

 

ג. בורשבסקי:  את זה, נכון? שנים כדי לעשות 4.5גם צדוק חיכה   מר 

 

 בסדר. הלאה, מי בעד? בבקשה, בריגיטה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

מה קורה עם הקשישים שנמצאים בבית עם עובדים   גב' ב. מרזון:

? קשישים שנמצאים בבית, מטופלים על ידי משפחות, אבל 24/7זרים של 

 נמצאים בבית, לא במקומות מסודרים. 

 

י מתנדבים, להגיע אליהם ולהדריך זה אפשר על יד  עו"ד ר. גרינברג:

 אותם.  

 

 אפשר לעשות את זה דרך חברות סיעוד?   גב' ב. מרזון:

 

חושב שמתנדבים חברות סיעוד זה בשכר, אני   עו"ד ר. גרינברג:

 אפשר לעשות את זה. 

 

 בסדר, הבנתי, תודה.   גב' ב. מרזון:

 

 )בלי מיקרופון(     דובר:
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 . גנאדי נמנע. 19ר. הלאה. מי בעד? בסדר גמו  עו"ד ר. גרינברג:

 

 לאשר כאמור לעיל  :1089החלטה מס' 

 
הצעה לסדר היום של סיעת הביצועיסטים בנושא: "שוד הארנונה של תושבי העיר . 4

 מס' חברי הקואליציה.וכן הצעה נגדית של והיערכות העירייה למאבק ולהשלכות השוד", 

[31.46] 

 

דר בנושא שוד הארנונה של סיעת הצעה לס – 4  עו"ד ר. גרינברג:

הביצועיסטים. הצעה נגדית של חברי הקואליציה בנושא  הזה. אני רוצה קצת 

להסביר לגבי הנושא של קרן הארנונה, כי לא בטוח אולי כל החברים מכירים, 

בטח היה עם זה הרבה עניין בשבועות האחרונים. צריך להבין, אנחנו כשלטון 

 15-בעיקר הרשויות החזקות של פורום ה מקומי, הרשויות המקומיות,

ורשויות איתנות שפת תקווה גם נמנית עליהן, אנחנו מנהלים כבר מאבק 

 בנושאים האלה כבר מעל שנה וחצי. 

ולמה אני מתכוון? כולם עכשיו מדברים קרן הארנונה כי זה יותר נוח לדבר, 

פלוס, עוד אבל אנחנו כבר ניהלנו מאבק על נושא של קרן המטרו. לפני שנה 

בממשלה הקודמת, העבירו גם בלי שיתוף איתנו, וכמובן על התנגדות שלנו, 

של הרשויות המקומיות קרן מטרו. שמבחינת העלויות של זה, זה הרבה יותר 

משמעותי לעיר, מאשר קרן הארנונה, שעוד מעט אני גם אתייחס אליה, שזה 

מיליון ש"ח כל , העירייה מעבירה השתתפות של עשרות 2024אומר שמשנת 

 שנה לבניית מטרו.

 

(    דובר:  ...? )בלי מיקרופון

 

שנים.  15משהו כזה. שבמקרה הטוב זה יגיע לעוד   עו"ד ר. גרינברג:
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וגם פה היו דיונים בכנסת, ואנחנו הלכנו, ואז הייתה קצת קורונה, עדיין היו 

ו בזום הגבלות, והייתה ועדת משנה של ועדת הכספים של הכנסת. ובאנו ועלינ

ולדבר, וכמעט שלא אפשרו לנו לדבר ישיבה אחרי ישיבה, והעבירו את זה ככה 

 בסוף. קרן מטרו, כל הרשויות שעובר בהן המטרו העבירו. 

אני גם אז וגם היום לגבי קרן הארנונה, אומר כל הזמן לשלטון המקומי 

 בסוף, גם בנושא הזה של קרן המטרו, להגיש עתירות. כמובן שהצפנו את זה

גם אז בפני כל השרים הרלוונטיים ובפני חברי הכנסת הרלוונטיים. וגם על 

 ידי אנשי המקצוע, שזה הכי חשוב.

כי בסוף, מי שמוביל את התהליך הזה, זה אנשי המקצוע במשרד האוצר או 

במשרד התחבורה, שהם מציגים נתונים שמי שיודע להתמודד איתם בצורה 

ע אצלנו ברשויות בשלטון המקומי. עניינית ומקצועית, זה אנשי המקצו

 ומנהלים איתם שיג ושיח. 

או  15-לצערי השלטון המקומי בסוף לא עשה עתירה, לפחות לא פורום ה

פורום הרשויות שבהן עובר המטרו. לא עשו נגד זה עתירה, וזה המצב כרגע. 

ואז התחילו עכשיו לפני כמה חודשים את הנושא של קרן הארנונה, שזה גם 

שרד האוצר הוביל, איזה שהם תחשיבים שבאים להראות על בסיס משהו שמ

אזורי עסקים שיש בערים, להפריש מזה אחוזים על פי חישוב מסודר. ולקחת 

את זה לקרן למעשה שתעודד בניית יחידות דיור. ואז בודקים איפה בונים, 

 איפה עושים ועל פי זה מתקצבים. 

נו כעיר פתח תקווה, מספיק תחשיבים כאלה ואחרים, בסופו של יום, אנח

שלוקחים לנו שקל, מבחינתנו אנחנו לא מסכימים לזה, ולא משנה מה 

התחשיבים. למרות שגם הם אומרים, לפי התחשיבים שלהם, יכול להיות 

שפתח תקווה בכל מקרה תקבל חלק בחזרה, כי גם בפתח תקווה מאשרים 

 בנייה חדשה. 

למדינה יש את השיקולים שלה, בשורה התחתונה, אנחנו כעיר פתח תקווה, 
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וזה בסדר, יש לה שיקולים שלה מערכתיים, הכל טוב ויפה. אנחנו אמונים על 

פתח תקווה, אנחנו מבחינתנו גם לוקחים שקל. זה לא מקובל וזה בעייתי. 

 ולכן אנחנו מתנגדים לזה בתוקף. 

וכבר יצא מכתב, חוץ ממכתב, גם שיחות עם שר האוצר הנוכחי ושר הפנים 

נוכחי וזה שלפניו עוד בתחום הזה. ויצא כבר שלי, שגם פה אני יכול להגיד ה

, בתוך השלטון 15-פורום הלכם שגם פה אנחנו דווקא כעיר פתח תקווה בתוך 

המקומי. תמיד מה שנקרא הסמן החזק לפעולות יותר רציניות בהקשר הזה 

 מבחינתנו. 

... מכתב ל12.2.23-וכבר ב . אל וח"כ בצלאל חבר הכנסת מיכאל מלכי. 

טיוטת תקנות  –סמוטריץ' שר הפנים ושר האוצר, שאומרת כך: הנדון 

ההסדר, קרן מרכזית ארנונה לפתרון משבר הדיור. שאני חתום עליו כמובן. 

 אני מתכבד לפנות אליכם בעניין הנדון כדלהלן:  

כידוע, הארנונה הכללית הינה תשלום חובה המוטל על ידי הרשות ( 1

ן נכסים המצויים בתחומה, והיא מהווה מקור מימון לפעילותה המקומית בגי

 של הרשות. ראה בר"מ סלומון נגד מנהל הארנונה שליד עיריית רחובות. 

להטלת ארנונה הינה ההנאה שמפיקים הנישומים ממגוון ההצדקה ( 2

ומית, ראה עתירה השירותים המוניציפאליים, אותה מספקת הרשות המק

 נגד עיריית נצרת עילית. ייר מנהלית נוסף, נס

, רשויות 2024-( לאחרונה פורסמה טיוטת חוק ההסדרים, לפיה, החל מ3

מקומיות בעלות שיעור גביית ארנונה שלא למגורים, גבוה. מעל הכנסה של 

מהגידול בהכנסותיהן שלא  49%ש"ח לנפש בשנה, יתחילו לשלם  2,000

 למגורים לקרן מרכזית. 

ם, תחלק את הכסף חזרה לרשויות המקומיות על פי ( הקרן, כך על פי הפרסו4

מספר הדירות שהן יאשרו, על כל היתר בנייה שיגדיל בפועל את מספר הדירות 

 2,000-ש"ח ל 1,500הזמינות. הרשות המקומית תהיה זכאית למענק של בין 
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 ש"ח בכל שנה. 

( העירייה בראשותי מתנגדת נחרצות לתיקון זה, ותפעל בכל הכלים 5

 יים לביטולו. המשפט

( מדובר על הסדר הנוגד את עיקרון השוויון, הסדר אשר מקפח את הרשויות 6

המקומיות היעילות לעומת רשויות מקומיות שפועלות באופן בלתי יעיל. 

יגרור דה  הסדר אשר פוגע בזכות הקניין של הרשות המקומית, הסדר אשר 

המקומיות שייהנו אי יעילות גבייה של ארנונה אצל אותן הרשויות  רפקטו

ייכנסו כספים מרשויות מקומיות יעילות, כך שבפועל יגרור תיקון  מקרן אליה 

 מיות. זה הענקת תמריצים שליליים לרשויות מקו

( אשר על כן, המבקשים כי הוספת קרן הארנונה תוסף מחוק ההסדרים 7

באופן מוחלט, שאם לא כן, תיאלץ העירייה לנקוט בכל האמצעיים החוקיים 

קרן הארנונה בחוק ההסדרים האמור. שפטיים העומדים לרשותה לביטול המ

ויש לציין שאנחנו גם קידמנו בניית עשרות אלפי יחידות דיור בהתחדשות 

עירונית בהסכם הגג ובניית שטחי מסחר על מנת לאזן את ההוצאות ולהשאיר 

 את העיר באיזון תקציבי. 

למימון הוצאות וכדומה  במקביל, אנחנו אמורים להשתמש בחלק מהכספים

 כמו בניית מטרו, מבנה חינוך, ציבור ושטחים שייבנו. 

זה המכתב שאני חתום עליו, שנשלח אליהם כבר בפברואר השנה, לפני כמעט 

, 15-חודשים. וכמובן, מאז השלטון המקומי, יו"ר השלטון, פורום ה 4

 מנהלים, אנחנו ניהלנו גם שיחות. 

חברי כנסת, עם שרים רלוונטיים, עם יועצים  אני אישית ניהלתי שיחות עם

של אנשים, וכמובן גזברית העירייה שהיא כמו שאמרתי מבינה ברזי הפרטים 

והנתונים, הייתה מידי יום בכל הדיונים של ועדות הכספים, שאפילו ראשי 

ערים אחרות וחברי כנסת אמרו 'טוב שהיא שם, כי אנחנו ויתרנו על זכות 

יא תדבר, כי היא מבינה את הנתונים והיא עשתה מה הדיבור שלנו כדי שה
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שנקרא, החזירה כמו שצריך לפקידות המקצועית שהציגה מצד האוצר, 

 הראתה להם שמה שמציגים זה לא נכון. 

יתרה מזאת, במהלך הדיונים שהיו, פנו אליי, רצו להגיע שם לאיזושהי פשרה, 

היה מתוכנן. וכבר שאומרת שכן נסכים למשהו שהוא חלקי מקרן הארנונה ש

הגיעו די הרבה גורמים שם, הגיעו להסכמות. אני אמרתי מבחינתי אני לא 

מוכן. אנחנו לא מוותרים על שקל, והנושא של ההסכמה שם ירד מסדר היום. 

כאילו ברגע שאנחנו כעירייה, עיר פתח תקווה שהיא מרכזית התנגדנו, אז הם 

זה ירד מסדר היום. ולצערי, ידעו שהם לא יכולים להגיע להסכמות. ולכן, 

 ועדת הכספים רצה עם זה והמשיכה ואישרה. 

וגם למנכ"לים  15-אני גם אמרתי ליו"ר השלטון המקומי וגם ליו"ר פורום ה

ולמרכז השלטון המקומי, חד משמעית שמבחינתנו צריך  15-של פורום ה

הליך צ על כל הנושא הזה, זה אחד. שנית, בכל להגיש עתירה לבית משפט לבג"

שהיה, שהשלטון המקומי הכריז עליו השבתה וכדומה, אנחנו הצטרפנו גם 

לנושא הזה. דרך אגב, ההשבתה האחרונה שהייתה, זו לא הייתה ההשבתה 

 היחידה. 

אולי אתם לא הרגשתם בזה, אבל השלטון המקומי הכריז כבר לפני ההשבתה 

ם בכל מה יז על השבתה כבר כמה פעמישבועיים, הכר-שהייתה לפני שבוע

שקשור לוועדה לתכנון ובנייה של העירייה. בגלל הנושאים האלה, בגלל 

הכספים שלוקחים, אז כבר לפני חודשיים, עוד מאז שהוצאנו את המכתב 

בפברואר, כבר היו מספר חודשים שבהם לא התקיימו ישיבות ועדה לתכנון 

 ובנייה בגלל הנושא הזה. 

מאסיביות, עברנו לנושא של  אז התחלנו עם המכתבים, התחלנו שיחות

השבתה של ועדת תכנון ובנייה, שדרך אגב, עתרו נגדנו על זה שהשבתנו את 

נגדנו על זה שהשבתנו את  הוועדה לתכנון ובנייה, פורום הקבלנים עתר 

הפורום לתכנון ובנייה. ואחרי זה באמת היו דיונים מאסיביים בוועדת ה 



  - הוותק-עיריית פתח -

  2023.5.28, מיום 63מס' מן המניין פרוטוקול ישיבת מועצה 

 

 27 

דנו, השבתנו יחד עם השלטון כספים לקראת אישור, ובפועל אנחנו התנג

המקומי ועדיין מתנגדים. כרגע אנחנו ביחד עם השלטון המקומי נמשיך את 

הצעדים. קרי, מבחינה משפטית אם יש עוד צעדים ארגוניים שצריך לעשות, 

אנחנו נבצע יחד עם כולם. זה גם מה שמוצג פה בהצעה הנגדית שהוגשה 

 קשה. לנושא הזה, שאותה אחרי זה נבקש לאשר. בב

 

אפשר? תודה. מה שאנחנו רואים פה בהצעה    עו"ד א. אוהד:

שקורה ועכשיו אני  לסדר שלנו נגד שוד הארנונה, זה התגלמות כל הרע

 אתייחס ספציפית לפתח תקווה, בקדנציה האחרונה. 

בחודשים האחרונים כל הארץ מתעוררת, כל הרחובות מתמלאים במשהו 

שבועות  21פעם אחרי פעם אחרי פעם,  שהוא בלתי נתפס, באנשים שיוצאים

ולהפגין לרחוב, אנשים שלא היו רגילים להיות שם, אנשים שלא רגילים ללכת 

חדים שיהיה שלטון יחיד. מי ולמחות בכל הגילאים מכל המגזרים כי הם מפ

 4.5שחבר מועצת העיר בפתח תקווה, יודע ששלטון יחיד כבר קיים פה כמעט 

 שנים. 

פיק ברור, אם אנחנו מסתכלים עכשיו על מה שקרוי אם זה לא היה  מס

ההצעה הנגדית, שהגישו פה כנראה, אני אומר כנראה חלק מחברי 

הקואליציה. למה אני אומר כנראה? כי לא ברור לי לחלוטין שהאנשים האלה 

 יודעים שהם חתומים בכלל על ההצעה הזאת. ותיכף נסביר מה היא. 

שב רב לרמי כשהוא התחיל לדבר, להבין אנחנו ביקשנו ולכן גם הקשבתי בק

איך שוד הארנונה הזה משפיע עלינו כנבחרי ציבור, כחברי מועצה, ובעיקר על 

התושבים. שוד ארנונה זה מספרים, מספרים מדויקים לא שמענו. אז בואו 

 נגיד לכם מה אני יודע ואם אני טועה, שיתקנו אותי. 

מורה לקחת מהעיר פתח תקווה דיבר רמי קודם על קרן המטרו. קרן המטרו א

שנה. זה מאבק  15-מיליון ש"ח כל שנה. אמר נכון רמי, ל 27משנה הבאה 
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.. מועצת  שהפסדנו בו בלי שידענו שהפסדנו בו. למה? כי אף אחד לא חשב.

העיר, כי רמי לא חשב להביא את זה לפה. היה מקבל גיבוי מפה עד השמיים, 

זה בשושו וכשלו ולא למדו לקח. עוד ממני ומאחרים לכל מאבק, אבל עשו את 

מיליון, ואני אומר כנראה, אלא אם כן תתקנו אותי, כל שנה לאותה  31כנראה 

                                                   קרן ארנונה מפורסמת. שאין מחלוקת. 

 

 לא, אז אתה טועה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   עו"ד א. אוהד:  אין בעיה, תתקן

 

 27, זה אמור להגיע לסכום 2028-זה בשיא, ב  עו"ד ר. גרינברג:

 . 2028-מיליון ש"ח. לא עכשיו, לא בשנה הבאה, ב

 

  -27ועוד  27אני איתך,   עו"ד א. אוהד:

 

עכשיו  בוא אני  אגיד לך למה לקרן המטרו  אתה   עו"ד ר. גרינברג:

 לא היית קשור. 

 

 י לך מילה, רמי. תן לי, אני לא הפרעת  עו"ד א. אוהד:

 

 לא, בסדר.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 רמי, לא הפרעתי לך. תן לי לסיים.   עו"ד א. אוהד:

 

 רק הערת ביניים.   עו"ד ר. גרינברג:
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שנים שיתנהל דיון במועצת  4.5-אני מאוד אשמח ב  עו"ד א. אוהד:

 העיר על משהו. 

 

  -על קרן המטרו היה  עו"ד ר. גרינברג:

 

 לא, תן לי לסיים.   הד:עו"ד א. או

 

.   עו"ד ר. גרינברג:  זה לא רק לך, אני רוצה גם לעדכן

 

לא, אבל אני לא הפרעתי לך לחצי דקה. תן לי   עו"ד א. אוהד:

 שנייה. 

 

 אני אתן לך את החצי דקה הזאת.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 מיליון בקרן המטרו.  27אז   עו"ד א. אוהד:

 

  -צה להסביר, קרן המטרו היה מאבקאני רו  עו"ד ר. גרינברג:

 

חבל, זה שאתה מתפרץ לתוך הדברים שלי, איזה   עו"ד א. אוהד:

 מאבק?

 

אותו מאבק. אבל אז זה לא התאים לאדון אורי   עו"ד ר. גרינברג:

עכשיו הוא רוכב על קרן הארנונה, כי זה משרת את לצאת נגד ממשלה אחרת. 

אז. קרן המטרו היה מאבק ציבורי,  האינטרסים הפוליטיים האישיים שלו, לא
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אותו דבר, השלטון המקומי יצא במאבק, אתה יכול להיכנס לעיתונות, 

לתקשורת, זה לא היה משהו מוחבא. אבל אז לא היה לך אינטרס לצאת, כי 

נוח לך. אז זה לא עניין אותך.  זה היה נגד אולי ממשלה אחרת, וזה לא היה 

 לעניין ותתקדם.  אבל זה לא העניין, אז בוא תתייחס

 

 אז בוא נמשיך בחזרה להחזיר לי את המיקרופון.   עו"ד א. אוהד:

 

 שומעים אותך, דבר.   עו"ד ר. גרינברג:

 

סדר היום של ישיבת מועצת באז אני בדיוק כמוכם,   עו"ד א. אוהד:

השנים האחרונות, אין אזכור לקרן המטרו.  3-העיר בשנתיים האחרונות, ב

זה לדיון, לא עדכן פה אף אחד, לא דיבר עם אף אחד. אבל רמי לא הביא את 

 עכשיו, לבוא ולספר סיפורי מעשיות, זה נחמד. אבל בואו נתקדם. 

, אני הולך למספר שלו, 31מיליון מטרו. עוד אומר רמי, לא אני, אני אומר  27

אם אני זוכר נכון  54זה  27-ו 27מיליון אנחנו צריכים למסור למדינה.  27עוד 

  -מיליון בשנה, והכספים של תושבי 54ימודי הליבה. אז מל

 

אתה אומר לימודי ליבה כי אתה רומז שלאחרים   עו"ד ר. גרינברג:

 אין לימודי ליבה? 

 

 לפחות דקה לא הפרעת לי. בוא, דבר.   עו"ד א. אוהד:

 

אבל כרגע הכנסת  את שאול רוטנברג שם. אז או   עו"ד ר. גרינברג:

 ליבה, או שאתה נגד לימודי ליבה. שאתה בעד לימודי 
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 אז אחרי שהפרעת לי, בוא נמשיך.   עו"ד א. אוהד:

 

 תחליט. לא, אל תזלזל באנשים אחרים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

אתה רוצה שנשים לך סטופר כמה זמן אתה מפריע   עו"ד א. אוהד:

 לי?

 

 לא, לא, זהו. כן.   עו"ד ר. גרינברג:

 

מיליון  54סומך עליך שזה יקרה עוד  מעט. לא, אני   עו"ד א. אוהד:

ש"ח מהכספים של כולנו, הולכים מחוץ לעיר פתח תקווה. בוא נוסיף לזה את 

שנים בערך ביקש רמי ממועצת העיר פעמיים לאשר  3העובדה שלפני 

מיליון  220מיליון ש"ח.  285מיליון ש"ח, פעם שנייה  220הלוואות, פעם אחת 

 ש"ח בהולד. מיליון  285ש"ח נלקחו, 

אל  –זה? אמר ו איך נשלם את זה? מאיפה נשלם את שאלנו את רמי בזמנ

תדאגו, חבר'ה, הכל בסדר. עוד מעט נפתחים פה אזורי תעשייה, אזורי 

תעסוקה, משם יבוא הכסף, התושב לא ירגיש פגיעה בשקל אנחנו התנגדנו, 

את אחרים הסכימו, בסדר, עבר. באותו מקור ששם היה צריך להחזיר 

 הלוואות העתק האלה, עכשיו משם זה הולך לקרן הארנונה. 

אף אחד לא בא לכאן ואף אחד לא הסביר לחברי מועצת העיר, למרות 

שביקשנו, בואו תסבירו איך זה ישפיע. כי את ההלוואות האלה יצטרכו 

 להחזיר. אז זה לא קרה, במסגרת אי שיקוף הנתונים וההסתרה. 

בקרן המטרו לא הצלחנו. אמרנו נדבר, נעשה,  –מי והצענו הצעה. אומר רבאנו 

כתבתי מכתבים, שלחתי מברקים. אותו דבר כמו שהוא עשה פה, אבל כלום. 

לא עתרו לבג"צ, גם רמי לא עתר, גם עיריית פתח תקווה לא עתרה. אז מה אם 



  - הוותק-עיריית פתח -

  2023.5.28, מיום 63מס' מן המניין פרוטוקול ישיבת מועצה 

 

 32 

הרשויות האחרות לא עתרו? זה כישלון, זה חידלון שמי שיושפע ממנו, מי 

וזה חמור. כי  התושבים. וכל חברי מועצת העיר שותקים. שייפגע ממנו זה

 אתם ואני צריכים להסתכל לתושבים בעיניים.

בואו נמשיך, זה כבר נכשל, אבל יש עכשיו  הזדמנות להציל את קרן 

. רשויות בארץ, כמעט כולן, מרון חולדאי הגדול ועד בירוחם טל  הארנונה..

כנסת. כולם מדברים, כולם אוחנה, כולם מגיעים לוועדות הכספים של ה

נלחמים. איפה רמי? התפוגג. מי כמונו יודעים שרמי, כשהוא רוצה לכל תת 

גינת כלבים שפותחים, או לכל עמוד הנצחה קטן, ואני בעד ההנצחה, מגיע 

שצריך להילחם על עשרות מיליונים שגוזלים מתושבי פתח תקווה, התפייד, 

.  לא יודע למה, יותר נכון ג ם הוא לא, רק רמי יודע למה ההפקרות לא קיים..

נגיד יש משוגעים  –הזאת. ואז אנחנו באים ואומרים  בואו, אנחנו נגבה אותך, 

 במועצת העיר שהם נלחמים ואין רוצים. 

 

צדוק, צדוק, אל תפריע לו, יש לו זמן מוגדר. זה   עו"ד ר. גרינברג:

 מה שהוא יודע, ללכלך. אין לו משהו אחר.    

 

.   והד:עו"ד א. א .  בדיוק כמו ששאל צדוק, ואז אנחנו.

 

הרי זה מאבק ארצי, שמי שמוביל אותו זה השלטון   עו"ד ר. גרינברג:

המקומי, לא מועצת עיר כזאת או אחרת, שעושים מה שצריך לעשות. עזוב, תן 

 לו לדבר. ובחוק הוא צריך לדבר, תן לו לדבר. 

 

שה, ולא במלל ולא ואז אנחנו באים ונוקטים במע  עו"ד א. אוהד:

 במכתבים . 
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 כן, במעשה, איזה מעשה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

צעדים אופרטיביים מונחים כרגע. צדוק, תקרא את   עו"ד א. אוהד:

החומר לישיבת המועצה בפני מועצת העיר. להפסיק מיידית את כל האירועים 

עם השרים ששייכים לקואליציה בממשלה, כדי שלא לתת להם פה במה. 

הפסיק לארח חברי כנסת שבאים לכאן והצביעו נגדנו ורוצים לשדוד לנו את ל

 הארנונה. כן, גם חברים וקולגות שלנו שישבו בשולחן הזה, כן. 

אנחנו אומרים בואו נפעיל את המנגנון העירוני, ויש איך להפעיל את המנגנון 

נגד אותם שרים וחברי כנסת, באופן חוקי  העירוני, נגד אותם מקומות, 

לחלוטין. כל הדברים האלה, בנוסף לעתירה. יכול להיות שהמרכז לשלטון 

מקומי יגיש עתירה, יכול להיות שהוא לא יגיש עתירה. ראה עוד פעם דבריו 

של רמי  עכשיו על קרן המטרו. אבל אנחנו כן צריכים להיערך לזה, ואנחנו כן 

 צריכים לעשות את זה. 

נגד רמ י, היא לא נגד אף אחד אחר. היא בעד ואנחנו מביאים הצעה, היא לא 

התושבים. והפלא ופלא, אני פתאום רואה הצעה נגדית, שאני בספק גדול אם 

מישהו, או לפחות חלק ממי שחתומים עליה ראה את זה. והנה, למה אסור 

שבמועצת העיר יהיו חותמות גומי של רמי. למה אסור שבמועצת העיר ישבו 

ד שדרה, שכל מה שאומר רמי, עושים לו כן אנשים בלי שיקול דעת, בלי עמו

 עם הראש, בוודאי רמי, גם אם זה פוגע בהם. 

יודע את הפעילות  ויושבים כאן אנשים מצוינים. יושבים כאן אנשים שאני 

שלהם, כולם. וכואב לי לראות אתכם. לא אגיד שמות, כואב לי לראות את כל 

 ה לרצונות של רמי. מי שמרכין את ראש, כל מי שהופך את עצמו למריונט

 

 טוב, הסתיים הזמן.   עו"ד ר. גרינברג:

 



  - הוותק-עיריית פתח -

  2023.5.28, מיום 63מס' מן המניין פרוטוקול ישיבת מועצה 

 

 34 

אני מסיים. כל אחד מכם שיישב ויחשוב, כשהוא   עו"ד א. אוהד:

ויודעים,  הולך לבוחר, למה שיבחרו בו? איפה גיליתם עצמאות? ואתם יכולים 

ועשיתם המון דברים טובים בקדנציות האלה. יש פה כמה שהם יותר 

 עצה שלי אליכם לדרך.  מקדנציה אחת. זו

 

 טוב, תודה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 רגע, אני מסיים.   עו"ד א. אוהד:

 

 תודה רבה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

קטעת אותי מספיק. ולכן אנחנו מבקשים מחברי   עו"ד א. אוהד:

את ההצעות האופרטיביות שלנו למלחמה בשוד הארנונה,  מועצת העיר לאשר

דקלרטיביים. שלחתי מכתב כזה, שלחתי מכתב אחר  לצעדים אקטיביים ולא

שכבר הוכח שזה לא עזר בשום דבר, ואין לי ספק שכולנו בקטע הזה, גם רמי, 

גם הוא מתנגד לשוד הארנונה. אין לי ספק, כל ראש עיר צריך להתנגד לזה. 

אבל לרמי כנראה יש שיקולים אחרים שנוגעים לרמי, לאיש. וחברי מועצת 

שקול את השיקולים של התושבים, ולא של רמי האיש. תודה העיר צריכים ל

 רבה. 

 

 שנייה, בבקשה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 )בלי מיקרופון(    דוברת:

 

אני אסביר לך. בעיקרון, היה כבר כל מיני דברים   עו"ד ר. גרינברג:
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כאלה שנגיד בכל מיני מחלוקות שהיו לנו עם המדינה, לא קשור לקרן ארנונה 

אחר, אבל סתם שיקולים נגיד שהם הגדילו את השתתפות של כזה או 

הרשויות המקומיות בתקציבי המועצה הדתית. ארצי, אנחנו מדברים על 

רגע, למה, אין צורך. אז  –דברים ארציים, לא דברים מקומיים. ואנחנו אמרנו 

סליחה,  –ברגע שאתה לא העברת, הם עותרים נגדך לבית משפט. אומרים 

ביר את התקציב כזה וכזה. ברגע שיש החלטה של בית משפט, אתה אמור להע

 את חייבת להעביר. ככה הם עושים, מניסיון. 

הרבה רוח הוא גם מוציא בשבועות האחרונים, -דרך אגב, הרבה אוויר, הרבה

דווקא בגלל אינטרסים פוליטיים אישיים ובדיוק הפוך, ולא ראיתי שזה עצר 

נגד קרן הארנונה. כל את קרן הארנונה. שפכו מיליונים  על הפגנות, וזה טוב, 

פעם זה היה משהו אחר, אבל בסדר. שפכו מיליונים, עלו על הכנסת, עשו, וזה 

 לא עזר. אז גם הרוח והצלצולים שהוא עשה פה, זה לא עזר. 

זה לא עכשיו להתחיל, הרי ההפגנות והמחאות נגד קרן הארנונה הם כבר 

רייה עם היו גם הפגנות שעלו עובדי עי בחודש האחרון ולא עזר. דרך אגב,

הקש הזה, גם זה היה. זה היה וגם משאיות משאיות האשפה לכנסת גם ב

קיצור, אין דבר שאפשר לעשות שלא עשינו. אני אשפה מפתח תקווה עלו. ב

אומר עוד פעם, אני, בניגוד למה שנאמר שם, ואפשר לשאול, שרצו להגיע 

אני לא  –אליי לשאול אותי, אמרתי לפשרה לגבי קרן הארנונה, התקשרו 

 מוכן, שקל. 

נגיד  נגיד איתם לסיכום שייקחו רק  –, אמרו 50אם היה צריך לקחת  . 25בואו 

אמרתי שקל אני לא מוותר. תקשיב, כבר הגענו, זה יכול לעבור, נפסיד את 

שקל אני לא מתפשר. וזה מנע מכולם להגיע לפשרה בנושא  –הכל. אמרתי 

  -פה גם דברים שאני לא אגיד פה לפרוטוקול, אבל בהזדמנותהזה. עזוב, יש 

 

(    דובר:  )בלי מיקרופון
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לא, בקרן הארנונה לא. אני לא חושב שהם פרשו   עו"ד ר. גרינברג:

בגלל זה. אבל ההיפך, דווקא ביבס פה פעל יחסית אגרסיבית בנושא הזה, לכן 

ה. ועוד פעם, כרגע, גם הגיע שם לאיזשהו נתק עם הממשלה בפעולות שהוא עש

כיום, השבתות של הרשות המקומית כמו שעשינו, מלבד זה שזה יפגע 

בתושבים שלנו ולא באמת יפריע שם למעלה, זה לא ייתן כלום. היום הכלי, 

בטח אחרי שגם זה אושר, עכשיו אושר התקציב אתמול או שלשום בכנסת, 

גם בפורום  היום זה עתירה, ואנחנו לגבי היועצת המשפטית פה, שהיא

היועצים המשפטיים של השלטון המקומי וכדומה, אנחנו מקדמים ולוחצים 

זה הכלי המשמעותי שיש, זה הדבר האופרטיבי שבאמת יש לקדם עתירה. 

לעשות, וזה אנחנו לוחצים לעשות כל הזמן, שכל הפעולות שהזכרת מקודם 

לתכנון כבר נעשו. השבתה של ועדת תכנון ובנייה, לא רק מעכשיו. ועדה 

 ובנייה כבר השבתנו אותה חודשיים אחורה. תן לה מיקרופון. 

 

 ? -לקדם עתירה רק של פתח תקווה או של כל ה  עו"ד א. דוידאי:

 

עוד פעם, קחי לדוגמא היה אותו נושא דומה בכל   עו"ד ר. גרינברג:

מה קשור לתאגוד של תאגידי המים. עבר חוק מדינה גם ממזמן, שאמר 

ת להתאגד יותר, לקחת איתם עוד תאגיד. אנחנו כבר תאגיד שרשויות צריכו

אזורי, תאגיד מית"ב, אז קבעו שכל תאגיד אזורי יספח אליו עוד עיר. אנחנו 

היינו צריכים לספח אלנו את תאגיד המים של ראש העין. ועד שלא נעשה את 

 זה, אז יש כל מיני סנקציות ומגבלות שהמדינה מפעילה. 

סליחה, אתם יודעים מה, אנחנו מסכימים כבר לבוא  – וגם פה אנחנו אמרנו

ולדאוג שבאמת, מה שנקרא בנושא של תאגיד, ניקח את ראש העין. אבל ברגע 

שהם לא הסכימו ולא רצו, אז אנחנו הלכנו גם לבד באופן עצמאי, ועשינו מה 
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 שאפשר לעשות. 

יני בכלל. אז גם פה, אם בסוף נראה, כי בסוף אם נבוא בודד, זה לא ייראה רצ

יגידו  כל הרשויות נזעקות מזה, רק אתם באתם? אז סימן שזה לא באמת  –כי 

 נזק. 

 

אז אפשר להכניס להצעה הנגדית גם פעילות   עו"ד א. דוידאי:

 משפטית. 

 

ברור, רשום. הלאה. כן, נפתלי, בבקשה. רשום,   עו"ד ר. גרינברג:

 רשום, גם הליכים משפטיים. נפתלי, בבקשה. 

 

אני באופן עקרוני נגד הפגנות שיוצאות נגד    כהן:מר נ. 

כזאת נגד  המדינה, כי אני חושב שמדינה שבחרה ממשלה, לצאת בצורה

המדיניות שלה, זה חוסר אחריות וזה מקעקע את המדינה ואת מוסדות 

 השלטון. 

 

לא, אבל בדמוקרטיה יש זכות הפגנה. כי מי שחושב   עו"ד ר. גרינברג:

 להפגין.  שהוא נפגע, זכותו

 

אני מדבר על עצמי, לא עליך רמי. אבל אני חושב    מר נ. כהן:

שבמקרה הזה שאנחנו יוצאים כאן ומדברים עליו כרגע, זה נושא פשוט שאי 

אפשר לתאר אותו במילים. שאנחנו פתח תקווה, אם קראתי נכון בעיתון, 

 אחרי תל אביב, מבחינת גובה התשלום שאנחנו צריכים להעביר. 

 

 לא, יש את חיפה וראשון.   ד ר. גרינברג:עו"
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 27מיליון ש"ח, פתח תקווה  78קראתי תל אביב    מר נ. כהן:

 מיליון ש"ח. זה מה שקראתי. 

 

 מיליון.  39וחיפה   עו"ד ר. גרינברג:

 

כשפתח תקווה צריכה אבל זה לא משנה בכלל.    מר נ. כהן:

זוכר איזה מאבקים היום להעביר כסף לגבעתיים, שזה דבר שערורייתי. אני 

כשרצו להעביר כספים מהמועצות המקומיות לעיירות הפיתוח שלידם, שזה 

עוול שנמשך עשרות שנים, וכמעט לא הצליחו לעשות שם שום דבר. ואני חושב 

שדווקא העיר שלנו, שכאן המועצה מלוכדת מסביב לנושא  הזה, אנחנו יכולים 

ק של הרשויות המקומיות. ולא לצאת למאבק של פתח תקווה, במקביל למאב

חשוב איזה מחיר נצטרך לשלם בסופו  של דבר מול מוסדות השלטון. כי זה 

 דבר שלא יעשה. העיר הזאת נבנית, בונה, עושה, מתקדמת. 

 

 -דרך אגב, אני אתקן אותך  עו"ד ר. גרינברג:

 

 רמי, אני מדבר.    מר נ. כהן:

 

י  עו"ד ר. גרינברג:  היה מחיר.  אני לא חושב שלמאבק 

 

 אני לא חושב שום דבר.    מר נ. כהן:

 

אני לא חושב שצריך לחשוש ממאבק כי לא יהיה לו   עו"ד ר. גרינברג:

 מחיר.  
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יודע אם יהיה מחיר או לא יהיה מחיר, אבל     מר נ. כהן: אני לא 

אנחנו צריכים להשמיע את הקול שלנו כמועצה, כל חברי המועצה פה אחד, 

.. את חושבת העניין הזה. לא נראה לי, אנשיוצאים נגד  י חושב שעושים לנו.

אני צריך  להפגין בעד כל דבר שניצב על השטח? בטח שאני בוחר בעד מה ש

להפגין. איזה מן שטות זאת, בוודאי שאני יכול לבחור. רמי, אני חושב 

 שאנחנו צריכים להתאחד מסביב ל... ולצאת למאבק. 

 

נפתלי, אנחנו מאוחדים. והסברתי לך כרגע,  נפתלי,  עו"ד ר. גרינברג:

עשו פעילויות, היו הפגנות של עובדי עירייה בירושלים עם משאיות השבתנו 

את הוועדה לתכנון ובנייה, הייתה השבתה של כל העירייה, היו מהלכים, עשו 

את כל מה שאפשר, כולל הפגנות המוניות  שהציבור ארגן, גם בפתח תקווה, 

עושים ונמשיך לעשות כמה שצריך, אנחנו לא נגד. אני רק וגם ליד הכנסת. 

 אומרת שתנוח דעתך.  

 

 כחבר מועצת  העיר לא שמעתי על זה בכלל.    מר נ. כהן:

 

 בסדר. מה לא שמעת? לא שמעת על קרן הארנונה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

לא, אף פעם לא קראו לי לשום הפגנה ושום אבק,    מר נ. כהן:

 לא אף אחד, לא דיבר איתי על הנושא הזה מעולם. לא ראש העיר, 

 

לא שמעת שהייתה השבתה? אתה לא חבר ועדת    עו"ד ר. גרינברג:

 תכנון ובנייה? 
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אני חבר ועדת תכנון ובנייה. זה הדבר היחידי    מר נ. כהן:

 שהיה. מישהו התרגש מזה בכלל?

 

המטרה של לא, התרגשו, אני אגיד לך למה. כי כל   עו"ד ר. גרינברג:

 קרן הארנונה זה לעודד בניית יחידות  דיור. הרי מה הם אומרים?

 

לא בפתח תקווה, לעודד אותם במקומות אחרים,    מר נ. כהן:

 בגבעתיים, לעודד אותם בגבעתיים. 

 

נפתלי, כל המטרה של קרן הארנונה. אבל דרך אגב,   עו"ד ר. גרינברג:

לך עוד משהו שלא  דאני אגי פה גם חוסר אמת. בוא זה מראה לך כמה יש

 נאמר פה. 

 

 חוסר אמת מה שאני אמרתי?    מר נ. כהן:

 

 לא, לא, לא. זה שעומד לידך.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 חשבתי שאני כבר לא דובר אמת.    מר נ. כהן:

 

אני אגיד לך למה. קח לדוגמא. לפני כמה שנים,   עו"ד ר. גרינברג:

בירו קרן אחרת. אתה יודע איזה קרן? קרן שגם הוא היה חבר מועצה הכל, הע

 היטלי הטמנה. העבירו קרן לפני שנים. 

 

תראה רמי, אני לא יודע לאן אתה רוצה לקחת    מר נ. כהן:

 אותי ומה אתה רוצה לטשטש פה. יש לנו כאן מאבק בנושא של קרן הארנונה. 
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 שנייה רגע, נפתלי, לא מטשטש.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 זה מה שאתה עושה.    מר נ. כהן:

 

אני מסביר. אני העבירו קרן היטלי הטמנה, שנייה,   עו"ד ר. גרינברג:

גם אבדוק אורי באיזו שנה בדיוק העבירו, אולי זה במקרה בפוקס שהיית שם 

ממלא מקום.  קרן היטלי הטמנה, לוקחים מהרשויות המקומיות, מלפני עשור 

שלמים קרן הטמנה לזה שאנחנו או אפילו יותר, מיליונים, כל שנה. נחנו מ

מטמינים את הפסולת. סתם. זה לא באמת שאתה עכשיו משלם על משהו 

שעובדים, עושים עבודה עבורו, ואז עבור העבודה הזו אתה משלם את הכסף 

 כי יש להם הוצאות. לא. 

קרן היטלי הטמנה, שהמטרה שלהם לפתח תחנות מעבר, לפתח כל מיני דברים 

מה? לעודד מחזור. אבל  -הם אומרים לך שקרן הארנונה של מחזור, כמו שפה

איך מעודדים מחזור? על ידי זה שהם אמורים לבנות תחנות  קצה ותחנות 

מעבר להשקיע מזה. ולא עשו עם זה כלום. עד היום הרשויות מתמודדות עם 

, כי זה אותה קרן, זה גם קרן שלקחה מהרשויות. תן לאדי לדבר. -בעיה של

 איתי.  אדי ואחרי זה

 

מה שרציתי לדעת, זה עד מתי אנחנו נחכה עם    מר א. קואז:

  -עתירה. זאת אומרת, אם יש לך איזשהו

 

הנה, לא צריך לחכות, היועצת המשפטית פה, עו"ד   עו"ד ר. גרינברג:

שפטיים, היא מקבלת פה והיא ר עם היועצים המשרית גרינבאום. היא בקש

מבחינתנו להגיש כמה שיותר מהר. כבר יודעת את זה, היא בקש איתם. 
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 בעיקרון, ברגע שעבר החוק. 

החוק מתי עבר, השבוע? לא, שבוע שעבר. החוק בכנסת, חוק יסודות התקציב, 

 45אושר שבוע שעבר. כמה זמן זה בדרך כלל עתירה מגישים אחרי מעשה? עד 

יום לפי הכללים אפשר להגיש עתירה, והנה היועצת המשפטית מול השלטון 

 ומית תקדם. כי יותר נכון להגיש עתירה יחד.המק

 

 זה ברור לי. ומי פועל לאחד את כולם סביבנו?    מר א. קואז:

 

 כולם מאוחדים, כולם מאוחדים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 לא, אני מדבר על העיריות.    מר א. קואז:

 

עוד פעם, מה זה מאוחדים? הרשויות שמקבלות,   עו"ד ר. גרינברג:

 עניין לבוא ולעתור, נכון?אין להן 

 

 כן.    מר א. קואז:

 

 אנחנו מדברים על הרשויות שמפסידות.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.    מר א. קואז:  נכון

 

יודע   עו"ד ר. גרינברג: אז אותן. אני לא יודע אם גבעתיים, כי אני לא 

 אם גבעתיים בונה. 

 

 -אני חושב שזה   מר א. קואז:
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ב הלאה, מי בעד? רגע, איתי, סליחה. אדי, תן טו  עו"ד ר. גרינברג:

לאיתי רגע. איתי ואחרי זה ניבה. דרך אגב, אני רק רוצה לעדכן, הראתה לי 

היועצת המשפטית, שבינתיים גם התנועה לאיכות השלטון הגישה עתירה 

 לבית המשפט ה עליון נגד קרן הארנונה. 

 

 בסדר, זה שלהם.   עו"ד א. שונשיין:

 

לא, ואנחנו מצטרפים לשם. על פי החלטה של בג"צ   ברג:עו"ד ר. גרינ

 אנחנו מצטרפים לשם כמגיבים ואנחנו חלק מהדיון.

 

כשיחליטו אחר כך בבג"צ על איחוד עתירות ואיך   עו"ד א. שונשיין:

. אבל בשורה תחתונה אני אגיד Xהם הולכים לנהל את התהליך זה משהו 

מאוד גדולה, גם ברמה האישית -לכם, אני מרגיש ברמה האישית דאגה מאוד

ואת כל וגם מי שיושב פה אני חושב קדנציה שלישית ומכיר את כל התחלואים 

ההתנהלות שקשורה לתקציבים וכמה שנים אנחנו שוברים את הראש על אותו 

תקציב בעצם שהוא מאוד קטן, תקציב פעולות שבסופו של דבר הוא זה שנותן 

 שעה.-לנו את המנעד לפעול ביומיום ובשעה

יודע, רוב התקציב של עיריית פתח תקווה או כל רשות אחרת, הוא  למי שלא 

תקציב קשיח, אין מה לעשות. הרוב הולך על משכוורות, על הסכמים, על 

התחייבויות. שנים על גבי שנים שאנחנו רוצים לעשות שינויים קרדינאליים, 

, מסבירים לנו ובסופו של דבר הגזברית יחד עם הצוות הנהדר של חנגל ושות '

 מה ניתן ומה לא ניתן. עכשיו שימו לב מה קורה פה. 

שפתח תקווה הצליחה לייצר בשנים האחרונות, ואני בשורה תחתונה, הגידול 

כרגע רק עלינו, כי בסוף אנחנו אינטרסנטים לעצמנו, לתושבים שלנו, מדבר 
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ושנה להורים שלנו, לילדים שלנו. הגידול בארנונה שיהיה בעצם בכל שנה 

מזה פשוט ייקחו לנו את זה לקרן בתירוצים כאלו  28%בארנונה לתעסוקה, 

 ואחרים, לכאורה כדי להגדיל את היצע הדיור במדינה. 

אני מבין גם למה אתם לא חתומים על ההצעה. מה לעשות, יש לכם אתם, 

החבר'ה חובשי הכיפות הסרוגות, הנחיות מלמעלה, אני מבין את זה, בגלל זה 

בסוף -לא חתומים. כנראה שגם אתם מש"ס באותו מצב. אבל בסוףאתם גם 

הפגיעה הזאת שוחטת אותנו, מפרקת לנו את העיר, וצריך להגיד את האמת 

בכנות  אמיתית, אנחנו יודעים ששנה שנה, כשאנחנו מעבירים תקציבים, אז 

מה שנפגע ראשון זה תקציב התמיכות. ואני אומר לכם עוד פעם, אני לא יודע 

אתם לא קופצים. כי הראשונים שייפגעו מתקציבי התמיכות זה אתם,  למה

ואחרי זה זה תקציבי הספורט, ואחרי זה הנוער, ואחרי זה הסעות, ואחרי זה 

 לבוא ולדבר על כל מה שקשור היום לסייעת שנייה בגני ילדים וכהנה וכהנה. 

בל זו לא, זה רק מהשמנת או מהקצפת של הערים העשירות. א –ואז אומרים 

שטות אחת גדולה. כי עם הגידול שיש לנו באזורי התעסוקה בארנונה, יש לנו 

גם  גידול באוכלוסייה. עכשיו כולנו יודעים שארנונה למגורים היא ארנונה 

גירעונית. ואיך מי מאזן את זה בסופו של יום ואנחנו? עם הארנונה לתעסוקה. 

 שיכים לפתח תעסוקה. וכדי לייצר את הבאלאנסים הנכונים, אז אנחנו ממ

לנו בעצם בשכונות הוותיקות. הלא אתה שלא לדבר על אותם תחלואים שיש 

נכנסת, אני נכנסתי, ברוורמן שלא איתנו נכנס בהבטחות  בחירות הקודמות, 

אנחנו נרים אתכם. חלק מההרמה הזאת לא  –ואמרו בכל השכונות הוותיקות 

לדים בחינוך לא פורמאלי, רק בתשתיות, היא גם ברמת שירותים. להרים י

לקדם את כל האזורים האלה, חינוך מבוגרים. לדאוג היום לרווחה. חבר'ה, 

 זה מהכסף הזה. 

. תקשיבו, זה מטורף. 30%-מה עושה המדינה? חותכת אותנו בתוך הבשר ב

מיליון  27זה רק  2028-אנחנו מדברים פה על לעשרות מיליונים. אז תגיד לי ב
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נ עים לי להגיד לך, כל ראש עיר שיהיה פה, וכנראה שזה ש"ח. אבל בוא, לא 

אתה בקדנציה הבאה רמי, לא  נעים לי, לפני כולם אני אגיד לך, אתה ראש 

מיליון ש"ח בשנה מתקציב  20-30עירייה מסורס. אתה מסורס. כשלוקחים לך 

 פעולות, זה מחסל אותך. אתה לא יכול לתפקד. 

יודע , אני מגבה אותך גיבוי מלא, וגם ואני אומר לך שבכל הכנות, אתה 

אמרתי לך את זה שבוע שעבר, אני אומר לך חד משמעי, זה מאבק חורמה 

שצריך להיות על העיר הזאת. זה מאבק על הילדים שלנו, שאם שנה הבאה לא 

יהיה כסף להסעות או לתת כסף לחינוך לא פורמאלי, או שצריך סייעת שנייה 

שכונות ולקדם אותן, תקשיב אחי, לא יהיה  בגני ילדים, או להיכנס לכל מיני

 לך כסף לחיות. 

ראשי ערים, ראשי  2אפשר לספר סיפורים מפה ועד הודעה חדשה. לא סתם 

.  אומר לי רז 15-ערים דומיננטיים, ראשון לציון ורמת גן, פרשו מפורום ה

ראשי ערים כולל קריית  10קינסטליך, שבוע שעבר היינו בכנס באילת, עם עוד 

, שבונה 4-5אקונומי -, עיר מתפתחת מאוד, שעל פניו היא עיר במצב סוציוגת

אני אתרסק. הם  –אזורי תעסוקה מדהימים, תקשיב, אומר ראש העיר שם 

מחייכים כי אין להם את היכולות בכלל להשפיע. אז אני אומר, בסדר, עתירה 

 זה דבר אחד. אבל צריכות להיות פעולות קרדינאליות. 

ם בשיא הכנות, אוריאל בוסו חבר שלי, אני לא יודע איך הצביע אני אומר לכ

בעד כזה חוק, בן אדם שיושב פה שנים על גבי שנים. או חנוך מילביצקי, חבר 

נוסף שנלחם על תקציב שבמשך שנים, אני לא יודע איך הצביעו על כאל 

החוקים. רבאק, זה כאילו ללכת להתאבדות, זה לא נורמאלי.  עכשיו אתם לא 

בינים כולם את המשמעויות של זה, אבל תדברו עם חנגל בצד והוא יספר מ

 לכם מה יקרה פה. זו קטסטרופה, קטסטרופה. 

 

.   עו"ד א. אוהד: . .. סקירה.  לא בצד.
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אני אומר את זה באופן חד משמעי, רמי. תקשיב   עו"ד א. שונשיין:

רוצה  אחי, אני חייב להגיד לך משהו, אתה בן אדם לוחם. אתה, כשאתה

לעשות משהו, אתה משוגע, אתה גם יכול להפיל חצי ממשלה אם אתה רוצה. 

ואני אומר לך שאנחנו  כולם נעמוד מאחוריך בכל הכוח במאבק הזה. וזה לא 

קשור לקואליציה או אופוזיציה. זה קשור למאבק כרגע שצריך לנהל אותו 

, זה על תקציבי בצורה נכונה. חבר'ה, אני חוזר עוד פעם, זה על הילדים שלנו

השכונות החלשות, זה על התקציבים של השכונות החדשות שיקומו פה. זה 

בעוד כמה שנים שיבקשו תקציבים לספורט, לתרבות, לפעולות. חבר'ה, לא 

 יהיה כסף. אתם לא מבינים את זה. 

 

 טוב, איתי, אתה חוזר על הדברים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

הדברים כדי לשנן אותם. אתה לא  אני חוזר  על  עו"ד א. שונשיין:

 איתי, אתה צודק, אנחנו מאחוריך.  –אמור לעצור אותו, אתה צריך להגיד לי 

 

צדוק, נכון, אנחנו עושים את זה, בדיוק עושים את   עו"ד ר. גרינברג:

 זה. 

 

 בוא הנה, זה הכסף שלך, אחי. זה הכסף שלך.   עו"ד א. שונשיין:

 

דיברת על ם את זה. עזוב, עושים את זה. אבל עושי  עו"ד ר. גרינברג:

גן, מה הם עשו מאז שהם פרשו?   ראשון ורמת 

 

.   עו"ד א. שונשיין: .  זה לא משנה, זה קודם כל.
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 לא, אני אומר לך בפן האופרטיבי, בוא.   עו"ד ר. גרינברג:

 

אני אגיד לך עוד משהו. אני אגיד לך יותר מזה.   עו"ד א. שונשיין:

ו ראשי ערים והשביתו את מערכת החינוך, זה הדבר הכי תראו, הלא כשבא

קשה שיש, למה? כי כל ראש עיר שישבית את מערכת החינוך, יום אחרי זה 

יקבל אש מההורים. אתה עשית פעולה פוליטית מאוד חכמה, אבל לא הייתה 

 פה סולידריות  בין ראשי הערים. 

 

 גם תל אביב לא השביתו.   עו"ד ר. גרינברג:

 

ראשי הערים היו צריכים להתאחד יד אחת   א. שונשיין:עו"ד 

 חודשיים. -ולהשבית את כל המדינה למשך עכשיו חודש

 

רוב הרשויות לא השביתו את מערכת החינוך.   עו"ד ר. גרינברג:

השביתו את הוועדה, השביתו את הרשויות. מי שנפגע מזה, זה התושבים 

 בסוף, לא הממשלה. 

 

צודק, אבל גם אנחנו נפגעים מזה. כי לטווח  אתה  עו"ד א. שונשיין:

. לא יהיו הסעות ולא תהיה סייעת  הארוך, ואני חוזר עוד פעם, של הילדים..

עוד משפט אחד אני אגיד פה לוישינגרד, שהוא היום הולך איתו וזה שנייה. 

בסדר, שיצליח פוליטית והכל, יוצא בצלאל סמוטריץ' אחרי הישיבה שהוא 

החוק, ושמח על זה שהוא דופק ילדים בשכונות מוחלשות, מצליח להעביר את 

זה דבר שמפוצץ את המוח. זה דבר שאנחנו מתייחסים אליו כאילו אתם 

 יודעים, זה יאללה עוד סעיף של קרן הטמנה. 
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חבר'ה, זה לא אותם סדרי גודל, אנחנו מדברים על עשרות מיליונים. אנחנו 

לתקציב הספורט, תקציב תנועות  מיליון ש"ח 1-לא מצליחים להעלות בשנה ב

מיליון ש"ח וקצת במשך שנים. תבינו כאילו איזה נזקים  1הנוער עומד פה על 

 זה גורם לנו, זה מרסק אותנו. זה מרסק אותך, אחי. 

 

הלאה, טוב, אני מעלה להצבעה. צביקה, בבקשה   עו"ד ר. גרינברג:

 רוצה להגיד, וניבה. 

 

ו  מר צ. וישינגרד: הזכרת אותי כמה פעמים וגם הצבעת איתי, מאחר 

 לכיוון גם של סיעת ש"ס וגם שלנו. 

 )מדברים ביחד( 

 

 איתי, איתי, שמעתי את הדברים.   מר צ. וישינגרד:

 

 סליחה רגע, תן לצביקה. בבקשה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.. )בלי מיקרופון(   עו"ד א. אוהד:  עוד יותר גרוע.

 

 תי לך. אורי, לא הפרע  מר צ. וישינגרד:

 

סליחה, אל תפריע לו. אורי, אני קורא אותך לסדר   עו"ד ר. גרינברג:

 פעם ראשונה. אל תפריע לו. אתה דיברת, אל תפריע לו. 

 

.   מר צ. וישינגרד: אורי, כשדיברת על מלחמה, אז נורא הפריע לי

מילא מאבק, אבל אתה דיברת על מלחמות. אנחנו רואים את המלחמות, 
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הלחמה באוניברסיטת תל אביב. מרד, הנה מרד, מלחמה, ראינו היום את 

 מלחמת אחים. אנחנו מדברים על אחדות. 

 

.   עו"ד א. אוהד: .  זה גם אתה וגם.

 

נכון. איתי, אני יכול להגיד לך, בשבוע שעבר לפני   מר צ. וישינגרד:

 החג דיברתי עם השר, ואמרתי לו שעולה לסדר היום הנושא הזה. 

 

רגע, רק לא הבנתי איך אתה אומר מרד וזה לא   :עו"ד ר. גרינברג

מלחמת אחים. איך זה מסתדר? בוא תסביר את האינטלקטואל שלך. איך אתה 

וזו לא מלחמת אחים? בוא תסביר, כן. אורי, תסביר איך  אומר לעשות  מרד 

אתה רוצה לעשות מרד. מה זה הכוונה שלך מרד? מרד נגד הממשלה? מה זה 

 ? בוא תסביר. מרד? כן, מה זה מרד

 

  -מרד לדוגמא  עו"ד א. אוהד:

 

 אמרת אתה רוצה לעשות מרד, מה זה מרד?   עו"ד ר. גרינברג:

 

עוד פעם, מרד לדוגמא זה לא לחתום על ההעברה   עו"ד א. אוהד:

של הכספים של שוד הארנונה, כמו שאמרה פה אורנה, או לדעתי גם אמר 

, גם צביקה וגם אני וגם אחרים איתי. זה מרד, זה לא מלחמת אחים. להיפך

  -פה דרך אגב מחברי המועצה, לדעתי כמעט כולם, ניבה הייתה

 

 אמרת מרד, מה זה מרד?   עו"ד ר. גרינברג:
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 אני עונה.  –תן לי. שאלת   עו"ד א. אוהד:

 

 עזוב, אל תעבור לנושאים אחרים.    עו"ד ר. גרינברג:

 

 אני עונה.   עו"ד א. אוהד:

 

 לא לשלם מיסים.   דאי:עו"ד א. דוי

 

אה, לא לשלם מיסים? הבנתי.  בסדר. אז אתה   עו"ד ר. גרינברג:

אומרת לא לשלם מיסים?  התכוונת מרד לא לשלם מיסים? הבנתי. תן 

 לצביקה, בסדר. 

 

... אמרתי לך... אמרה את זה אורנה, אמר את זה   עו"ד א. אוהד:

 ...  איתי

 

בואו נעשה מרד ולא נשלם  –אומר  חבר מועצת עיר  עו"ד ר. גרינברג:

מיסים. אחלה, תתבייש, תתבייש. אתה כחבר מועצת עיר אומר לעשות מרד 

 ולא לשלם מיסים? צביקה, קח. 

 

(   עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון

 

מרד לא לשלם מיסים, בסדר. אז מחר יקום ברגמן,   עו"ד ר. גרינברג:

ה מרד ולא נשלם מיסים. מחרתיים רגע, יש משהו אחר, אז בוא נעש –יגיד 

יגיד 'האתיופים לא קיבלו מקום, בואו נעשה מרד, לא נלך  יקום דמאלש, 

'לא מוצא חן בעיניי, לא דואגים  לצבא'. אחרי זה תקום ניבה, תגיד 
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 למתולתלים, אני עושה מרד, לא עושה מה שצריך לעשות'. די, תתבגר, תתבגר. 

בושה וחרפה. קדימה, צביקה. בבקשה, זו  –כשחבר מועצת עיר אומר 'מרד' 

תן לו מיקרופון אחר. מרד,מרד, אין בעיה הם יעשו מרד, הם יעשו מרד. הם 

יצטרפו  למרד, הם יצטרפו למרד אורי, כן. חבר מועצת עיר שקורא למרד. 

 בושה וחרפה. 

 

אריק... כזו ישיבה סוערת, זה לכבודך. איתי,   מר צ. וישינגרד:

קואליציה ואופוזיציה, ואיך חברי דת והחרדים הנושא הזה שדיברת, 

והציונות הדתית  תומכים. יש פה פוליטיקה ארצית שנלחמה. ראש העיר אמר 

יל את זה בצורה מפורשת, ואמרתי את זה לאורי לפני  שבועיים. זה התח

בהפגנות ומחאות נגד הרפורמה, אחרי זה חוק הגיוס, אחרי זה ישיבות בתל 

ה יהיה. כל מה שהממשלה הזאת תעשה לטוב ולרע, אביב, וזה לא משנה מ

 יהיו הפגנות ומחאות. 

ל י משלם אלפי ש"ח כבעל משרד בגלובאבאים לעשות איזשהו איזון, אנ

טאוור. כל המתחם המטורף שהוקם שם, כמה כסף זה מכניס לעיריית פתח 

נה תקווה בקדנציה האחרונה שעדיין לא קיבלה את התקציבים, את הארנו

שרדים, את אותם מיליוני ש"ח בחודש. העירייה תפקדה נהדר מאותם מ

ועשתה דברים שלא נעשו פה הרבה מאוד שנים והעיר התפתחה, כולל תנועות 

 הנוער. 

 )מדברים ביחד( 

 

אל תפריעו לו, הוא לא הפריע לכם. אל תפריעו לו,   עו"ד ר. גרינברג:

 אורנה. איתי, הוא לא הפריע לך. הוא לא הפריע לכם. 

 

  -הלוואות  מר צ. וישינגרד:
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 איזה הלוואות? לא לקחו את ההלוואות.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   מר צ. וישינגרד: .  ... תעשה את המלחמה, סליחה.

 

צביקה עזוב. אני מעלה להצבעה את ההצעה   עו"ד ר. גרינברג:

. הנגדית. אני מחליט מה קודם. שקט. שקט. לא, יצא משליטה פה. שב בבקשה

 ה, הכל בסדר, את בסדר, שבי רק. מי בעד ההצעה הנגדית? אורנ

 

 למה אתה סותם להם את הפה?   עו"ד א. אוהד:

 

למי סותם את הפה? הם דיברו. למה סותם את   עו"ד ר. גרינברג:

הפה? מי בעד ההצעה הנגדית? צדוק, אבקש להצביע בהרמת יד. סרחיו. מי 

ארנונה בצורה משפטית, בעד ההצעה הנגדית שלנו להמשך המאבק בקרן ה

 מחאות, כל מה שנדרש? איתי, אתה לא בעד? 

 

 אני בעד.   עו"ד א. שונשיין:

 

לא משתתפים. מי בעד  4מתנגד.  1. מי נגד? 13  עו"ד ר. גרינברג:

. מי נגד? בסדר, ההצעה הנגדית התקבלה, 2ההצעה שהגישו, הצעה מקורית? 

מאבק. אישרנו הצעה ההצעה המקורית לא התקבלה. יש הצעה שתומכת ב

 שתומכת במאבק. 

 

 לאשר כאמור לעיל  :1090החלטה מס' 

 
הצעה לסדר היום של סיעת הביצועיסטים בנושא: "העלאת שכר מעבירי הכבישים", . 5
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 [1.19.00] סגן ראש העיר מר סרחיו גולצמן.וכן הצעה נגדית של 

 

ירי הצעה לסדר והצעה נגדית לגבי השכר של מעב  עו"ד ר. גרינברג:

הכבישים. קדימה, מי  מציג את הנושא? אורי, אתה מציג את ההצעה 

 החמישית? בבקשה. תני לו את המיקרופון. 

 

טוב, ההצעה הנוספת לסדר, גם היא מדגימה. זה   עו"ד א. אוהד:

היא בעצם מדגימה את  אבל גםלא היה המקור שלה, אנחנו נסביר מה ההצעה. 

י המועצה. על מה בעצם ההצעה לסדר? הסכנה בזה שנשלל שיקול הדעת מחבר

להעלות את השכר של מעבירי הכבישים,  –ההצעה לסדר היא  מאוד פשוטה 

 ה. ש"ח לשע 30-בתכלס הוא קצת פחות משהיום אם אני לא טועה, השכר 

 

 אז אתה טועה, קיבלת את הפירוט.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 זה עוד.  רגע, ראיתי מה כתבת, אתה העמסת על  עו"ד א. אוהד:

 

 אז אתה טועה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 העמסת על זה.   עו"ד א. אוהד:

 

 ש"ח לשעה.  40השכר יוצא   עו"ד ר. גרינברג:

 

 הוא יוצא כשהעמסת עליו עוד דברים.   עו"ד א. אוהד:

 

 זה מה שבדרך כלל מחשיבים שכר.   עו"ד ר. גרינברג:
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אפשר להתווכח על זה, . ואי 29.90השכר עצמו הוא   עו"ד א. אוהד:

 זה עובדות. 

 

ש"ח?  29.90מה עובדות? מה שהעירייה משלמת זה   עו"ד ר. גרינברג:

 לא, לא. 

 

 בוא נעשה משחק, רמי.   עו"ד א. אוהד:

 

 לא, מה לעשות?   עו"ד ר. גרינברג:

 

.  45  עו"ד א. אוהד:  שניות..

 

אמת. אבל דקות, אבל דבר לעניין ודבר  45תדבר   עו"ד ר. גרינברג:

 הנה, יש לך פירוט מפורט. סרחיו, אני אתן לך לענות. 

 

 סרחיו, תן לו לסיים, בבקשה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

עוד פעם, דיברנו קודם, דיברנו קודם על הקדנציה   עו"ד א. אוהד:

 הזאת. 

 

בקדנציה הזאת יש כמו נייר לקמוס כזה, שאתה   עו"ד א. אוהד:

מוס מתי, נקרא לזה פוליגרף, בסדר? לא נייר יודע לפי הצבע של הנייר לק

לקמוס, מתי מישהו דובר אמת. ברגע שרמי קופץ וסותם את הפה למישהו, 

 כנראה שאותו אחד דובר אמת. 
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 זה נכון לכל אחד חוץ ממך.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 הנה, בבקשה, כפיים.   עו"ד א. אוהד:

 

ממך, כי אתה בחזקת  אורי, זה נכון לכל אחד חוץ  עו"ד ר. גרינברג:

 דובר שקר כל הזמן. 

 

... נשבע לכם, אני לא מתאם איתו כלום, זה   עו"ד א. אוהד:

 . אוטומטית

 

 טוב, הלאה. אתה רוצה לדבר לעניין להצעה?  עו"ד ר. גרינברג:

 

 עכשיו בוא נדבר.   עו"ד א. אוהד:

 

ת. דבר לעניין להצעה או שאני עובר להצעה הנגדי  עו"ד ר. גרינברג:

 סרחיו, ברשותך, תאפשר לו. 

 

  -אני לוקח מילה משונשיין. אח שלי  עו"ד א. אוהד:

 

 סרחיו, תציג בבקשה את ההצעה הנגדית, קדימה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 רגע.   עו"ד א. אוהד:

 

לא, לא, לא. לא רגע. סרחיו, תציג בבקשה את   עו"ד ר. גרינברג:
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 נו לך לדבר, אתה לא מדבר לעניין. ההצעה הנגדית. הוא לא קוטע אותך. נת

 

דבר מאוד פשוט. עוד פעם, היא לא נגד אף אחד.   עו"ד א. אוהד:

היא לא באה לתקוף אף אחד. היא רק לעזור לתושבים. והחבר'ה האלה, 

מעבירי הכבישים, עושים, זה לא עבודת קודש, זה עבודה מצילת חיים. 

אזורים של בתי ספר העירייה, ייאמר לזכותה בהחלט, מציבה אותם ב

יסודיים, במקומות שהם מסוכנים, בצמתים שאם לא יהיה שם המעביר כביש, 

ילדים חס וחלילה יכולים להיפגע. אבל מה לעשות, ולא מצליחים לגייס 

 מספיק. 

 

 מי אמר שלא מגייסים מספיק?   עו"ד ר. גרינברג:

 

.. הפוליגרף.   עו"ד א. אוהד:  נו, בבקשה.

 

 לא, כי אנחנו רוצים לנהל את זה עניינית.   :עו"ד ר. גרינברג

 

 בוא, אני אנהל לך עניינית.   עו"ד א. אוהד:

 

אז אתה אומר עוד פעם דברים לא נכונים. מגייסים   עו"ד ר. גרינברג:

 כמה שצריך. בשנים האחרונות הוספנו. 

 

תעבור ליד הבית שלי, סרחיו. הוא רוצה דוגמא,   עו"ד א. אוהד:

 אני אתן. 

 

 כן, ליד הבית שלך, עין גנים פינת סוקולוב.   ו"ד ר. גרינברג:ע
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 יפה.   עו"ד א. אוהד:

 

 הוספנו שם מעביר כבישים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   עו"ד א. אוהד: .  אחרי ש.

 

 לא אחרי, לא אחרי, מתחילת השנה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   עו"ד א. אוהד: . ה, היה מעברי חצייה. במשך למעלה מחצי שנ 4.

 שם מעביר אחד. 

 

 וכמה עכשיו יש?   עו"ד ר. גרינברג:

 

אחרי שאחד פרש, היה מתרוצץ בגשם, בשמש, רץ,   עו"ד א. אוהד:

מפרפר בין כל מעברי החצייה כדי שיוכל לסייע לילדים לשמור עליהם. 

מדהים, איש מדהים. לפני שבועיים הגיע עוד אחד. אז עכשיו, במקום שיהיו 

 . 2-י חצייה, חסרים רק במעבר 3חסרים 

 

 רגע, אבל לא היה בכלל שם.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 רגע, דקה.   עו"ד א. אוהד:

 

דרך אגב, אני אגיד לך משהו. בוא תראה למה אתה   עו"ד ר. גרינברג:

לא מדייק. בית ספר עין גנים, אתה כרגיל לא מדייק, בוא אני אתן להם את 
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 .  הנתונים. תוריד אותו

 

 ... להעלות שכר רעב של מעבירי כבישים אתה נגד.   אוהד: עו"ד א.

 

בוא אני אגיד לך מה, אבל תשקף את המציאות.   עו"ד ר. גרינברג:

 אורי, אף אחד לא מתנגד. חוץ מלהגיד דברים.

 

.. )בלי מיקרופון(   עו"ד א. אוהד:  אתה.

 

בואו אני אגיד לכם משהו. בבתי הספר היסודיים   עו"ד ר. גרינברג:

יוצאים כיתות ו' למשמרות זה"ב. בית ספר עין גנים לא מוציא משמרות 

זה"ב. ולכן, תגבנו שם עם עוד מעבירי כבישים. אם בית ספר עין גנים היה 

מוציא משמרות זהב, אז ממזמן היה, כמו כל יתר בתי הספר. בית ספר עין 

ב גנים, משיקול שלהם, יכול להיות שהוא מוצדק. לא הוציא משמרות זה"

 בכלל, אז אנחנו בעירייה תגברנו עוד. 

 

 איזה בית ספר?   עו"ד א. אוהד:

 

עין גנים. סליחה, שמעוני, שמעוני. שמעוני לא   עו"ד ר. גרינברג:

 מוציא משמרות זה"ב בכלל, ולכן אנחנו מתגברים, עוד תגברנו שם. 

 

.?   עו"ד א. אוהד:  מה אתה מתנגד..

 

נגד. סרחיו, תקריא את ההצעה אף אחד לא מת  עו"ד ר. גרינברג:

 סרחיו. תן לסרחיו לדבר. 
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(   עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון

 

תן לסרחיו לדבר, למה אתה צועק? סרחיו, בבקשה.   עו"ד ר. גרינברג:

 אורי, אני קורא אותך לסדר פעם שנייה. 

 

אני רוצה להגיד שפתח תקווה היא בין הערים  מר ס. חביאר גולצמן:

פלוס  60-שמעסיקה בשכר את כל מעבירי הכבישים. יש כהבודדות 

 שמתעסקים בזה. העירייה היא לא גוף פרטי, כמו שאנחנו יודעים. 

 

דרך אגב, יש לי הצעה. אני ראיתי בכנסת היה לא   עו"ד ר. גרינברג:

מזמן, עלתה חברת כנסת ונאמה בפני אולם ריק. נכון, ראיתם את זה? 

 משחק. לא יודע, אל תגידי שמות. והשתוללה שמעתי ועשתה ממש 

אני מציע שנצא. כי אורי סך הכל מדבר למצלמה שהוא מצלם שם. אני מציע, 

ניסיון יפה, אנחנו נצא ונראה אם הוא צועק אותו דבר באותה  זה יכול להיות 

 התלהבות לטלפון. זה יכול להיות נחמד. ננסה את זה כניסיון. סרחיו. 

 

לא גוף פרטי, אנחנו גוף ציבורי. אנחנו  אנחנו מר ס. חביאר גולצמן:

צריכים ללכת לפי כל הנהלים, וזה מה שאנחנו עושים פה בעיריית פתח 

תקווה. את המיקום וההצבה של כל מעבירי הכביש, זה אנחנו עושים אחרי 

שבדקנו את משמרות הזה"ב ועושים את ההשלמות איפה שאנחנו רואים 

 שמסוכן וחייב. 

נה הלכתי במיוחד עם שלומי ערה, הנה הוא פה והוא אני רוצה להגיד שהש

יכול להעיד, שהלכנו ובדקנו מקומות שהביקוש היה מסוכן, והוספנו שם איזה 

 . חסרים?3-4
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 כן.   עו"ד א. אוהד:

 

 לא חסרים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 יש לנו יותר.  מר ס. חביאר גולצמן:

 

 לא חסרים, לא חסרים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

פלוס מעבירים. תבדוק בכל עיר  60תדע לך, יש לנו  ס. חביאר גולצמן:מר 

 אחרת, תראה כמה אנחנו שמנו. 

 

.   עו"ד א. אוהד: .  כמה צמתים.

 

זה לא כמה צמתים, זה בקרבת בית ספר. אני אגיד   עו"ד ר. גרינברג:

לך את התשובה. כל מה שוועדת הבטיחות שלומי ערה אומר שצריך שם, אנחנו 

 מציבים. שמים ו

 

 כן, יפה.  מר ס. חביאר גולצמן:

 

 שיקול מקצועי.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.  מר ס. חביאר גולצמן:  אני חוזר ואומר שעם שלומי אנחנו בקשר תמידי

 

סליחה רגע, לא להפריע לו. אתה כבר בקריאה   עו"ד ר. גרינברג:
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 שנייה, להזכיר לך. 

 

א בא אלינו בקשר להוסיף, שלומי, כל בקשה שהו מר ס. חביאר גולצמן:

הוספנו. בכל מקום. גם ההכשרה שנעשתה ביחס עם הרשות והמשטרה, כולם 

 מקבלים את ההכשרה המתאימה. 

 

למה אתה מפריע לו? הוא לא הפריע לך. אורי, אני   עו"ד ר. גרינברג:

 אקרא אותך לסדר פעם שלישית. 

 

'עצור'. הם רוכשים גם ציוד חדש, אם זה  מר ס. חביאר גולצמן:  שלט 

 

(  עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון

 

ברור, מה זה? בשביל זה הבאנו אותו לפה. ביקשת   עו"ד ר. גרינברג:

שהוא יבוא, הבאנו, ראית. אל תפריע אבל לסרחיו. אני קורא אותך לסדר פעם 

 . שלישית, זהו

 

גם בראש השנה ובפסח אנחנו עושים מפגש עם  מר ס. חביאר גולצמן:

ם ובודקים אותם אם יש משהו שהם רוצים לשפר או שלא לשפר. תאמין כול

לי אורי, הייתי שם. אני אומר לך אישית, הייתי ושמעתי אותם, ואם יש להם 

איזה משהו שאפשר לשפר את העניין. בוא אני אגיד לך, באים ועושים להם 

 ביקורת. 

 

ר בקריאה דרך אגב, זה לא רק שכר. אורי, אתה כב  עו"ד ר. גרינברג:

 שלישית ואתה ממשיך להפריע. 
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.   עו"ד א. אוהד: . . 

 

 איזה חוק? חוק ההסדרים?   עו"ד ר. גרינברג:

 

יש לזכור שמעבירי הכביש הם אנשים מבוגרים  מר ס. חביאר גולצמן:

והעזיבה שלהם זה לא בגלל המשכורת, ותאמין לי שבדקנו, זה לא בגלל 

. זה בריאותי, זה לא מת .. אים להם. זה לא עניין משכורת, זה גם המשכורת. 

בריאותי. בגלל זה כל השנה אנחנו בגיוס, כדי שיהיה לנו את האפשרות שלא 

יהיה חסר פתאום. כי לפעמים זה לא בא, זה לא מרגיש טוב וכל הדברים 

 האלה. 

ש"ח נסיעות. זה מה  112ש"ח ועוד  2,571בקשר לשכר, תסתכל, הם מרוויחים 

השכר זה לא  שעות 64אני אסביר הכל. הם נותנים ודש. שמקבלים לחודש, לח

לפי שעה, אי אפשר לתת להם לפי שעה. זה נקבע שכר חודשי. ואם אתה מחלק 

ש"ח, גם מעל  30שעות שהם עושים בחודש, אז ברור שהוא מעל  64-את זה ל

ש"ח לשעה. גם הם מקבלים את הפנסיה וגם את  40ש"ח. זה מעל  35

את אומרת, שאתה יכול לבדוק את זה, זו המשכורת הפיצויים. אוקיי? ז

 שמקבלים. 

 

כ  עו"ד ר. גרינברג:  ש"ח לשעה.  40-בסדר גמור. 

 

ש"ח. אי אפשר לתת להם לפי שעה, נותנים  40מעל  מר ס. חביאר גולצמן:

 להם משכורת בסיסי. 

 

סרחיו, עוד דבר. גם בסוף זה גמלאים, אנשים שיש   עו"ד ר. גרינברג:
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הכנסה, יש גם תיאום מס ודברים אחרים, שבסוף זה כבר הופך להם כבר 

 להיות לא שווה, לא משתלם להם. 

 

ראש העיר, גם אני רוצה להגיד שה שנה נקלטו עוד  מר ס. חביאר גולצמן:

 חדשים.  15

 

. מי טוב הלאה, אני רוצה לעבור להצבעה   עו"ד ר. גרינברג:

. מי נגד? אין מתנגדים. 14. בעד ההצעה של סרחיו? להרים את היד, בבקשה

נגד? להצביע. ההצעה הנגדית התקבלה. 4מי בעד ההצעה שלכם? קדימה.  . מי 

... לא, הצביעו יותר. אני ספרתי, אתה לא ספרת. אתה שם, אתה לא רואה מה 

 קורה פה משמאלך. אז מה אם הם חרדים, אתה יכול להסתכל עליהם.

 

 לאשר כאמור לעיל  :1091החלטה מס' 

 
 תקציב: .6

 [1.30.42] .שינויי תב"ריםתב"רים ו אישור

 

ושינויי תב"רים.  6תב"רים אישור  – 6סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 ? פה אחד. 6למישהו יש פה שאלות? אם אין שאלות, מי בעד סעיף 

 

 לאשר כאמור לעיל  :1092החלטה מס' 

 
 [1.31.6] .ת, תוספת שינויי תקציב ורזרבותאישור שינויי תקציב ורזרבו. 7

 

. מי תורזרבואישור שינוי תקציב  – 7הלאה, סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 בעד? פה אחד. 
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 לאשר כאמור לעיל  :1093החלטה מס' 

 
 
 תמיכות:. 8

 אישור חלוקת מקדמות ואישור תמיכות לעמותות:. 1

 [1.31.14] ונוער מעודכנותטבלת ספורט , לילדי החנ"מ מקוואות, קליטת עלייה, ומועדונים

 
אישור חלוקת  – 8.1תמיכות. סעיף  – 8סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

מקדמות ואישור לתמיכות לעמותות: מקוואות, קליטת עלייה, מועדונים 

לילדי החינוך המיוחד, טבלת ספורט ונוער מעודכנת לפי הפירוט שקיבלתם. 

 ? פה אחד. 8.1. מי בעד? מי בעד 8.1זה סעיף 

 

 ר כאמור לעיללאש  :1094החלטה מס' 

 
 [1.31.34] .2023אישור תבחינים לשיפוצי קיץ . 2

 

אישור תבחינים לשיפוצי קיץ  – 8.2הלאה. סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

לפי החומר שקיבלתם. מי בעד? או שיש שאלות. אבל מי בעד? נפתלי,  2023

 אתה בעד? ואתה? אתה לא? 

 

.   עו"ד א. אוהד: . . 

 

 נמנע. אורי אוהד נמנע.  1בעד,  16ז כמה יש? טוב, א  עו"ד ר. גרינברג:

 
 לאשר כאמור לעיל  :1095החלטה מס' 

 

 [1.34.06] .2022דיון מחודש בתבחיני חינוך מיוחד לשנת . 3
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דיון מחודש בתבחיני חינוך מיוחד  – 8.3סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 . אז כאן אני מסביר את הנושא. מועצת העיר אישרה תבחינים2022לשנת 

, וקודם כל, אני כבר מבהיר לפרוטוקול שמדובר בתבחינים של 2022לשנת 

, 2023שאנחנו עכשיו דנים בהם מחדש, וגם כנ"ל התבחינים של שנת  2022

שהם זהים מה שנקרא. ולכן מבחינתנו הדיון הזה הוא גם לאשרור התבחינים 

, עוד פעם, בהתאם למה שעכשיו אנחנו... שנייה. אני אומר 2022של 

תדבר לפרוטוקול  –פרוטוקול. לא הבנתי, ישראל, אם אתה רוצה לדבר ל

 בבקשה. כי אני לא שומע אותך. 

 

י. פרידמן: אני רוצה להוסיף, ראש העיר אמר שדנים כעת   הרב 

 ? אני אומר שזה לא הובא לנו לסדר היום. 2023בתבחינים של 

 

 כבר אישרנו.  2023תבחינים   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פ אתה יכול להגיד מה שאתה רוצה לפרוטוקול. אני   רידמן:הרב 

  -אומר לפרוטוקול, אתה עכשיו אמרת

 

 אתה ישראל פרידמן אומר לפרוטוקול, בסדר גמור.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן: אני ישראל פרידמן, אומר לפרוטוקול, שאתה   הרב 

הופיע בסדר  , ואני אומר שזה לא2023אמרת שדנים כעת גם בתבחינים של 

 היום. 

 

הבנתי מה שאתה אמרת. אני רק אומר שעכשיו   עו"ד ר. גרינברג:
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שאישרנו כבר  2023. ומאחר שתבחינים של 2022אנחנו מאשרים תבחינים 

, לכן אני גם מתייחס פה 2022במועצה היו על בסיס אותם תבחינים של 

י. הלאה, זה . אמרת2022, שהם היו על בסיס תבחינים של 2023לתבחינים של 

 מה שמאושר כעת, הלאה. 

 

(  עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון

 

כבר אושר. אני אומר,  2023כבר אושר, אורי.  2023  עו"ד ר. גרינברג:

, זה הסבר שתקף גם לתבחינים 2022ההסבר שאנחנו מסבירים פה עכשיו לגבי 

 כי הם היו זהים, זה הכל.  2023של 

 

( ... )בלי מיקר    דובר:  ופון

 

מה שאושר במועצת העיר, אבל אני מבקש לדבר   עו"ד ר. גרינברג:

לפרוטוקול, כי לא שומעים אתכם פשוט. בבקשה, אבל תשתדל לא להתפרץ. 

למעשה מה שאושר דרך אגב גם בוועדת תמיכות,  2022אנחנו בתבחינים של 

 ואחרי זה אושר במועצת העיר באוגוסט, אנחנו בחנו את הנושא. 

 

י  לא אושר בוועדת תמיכות.   . פרידמן:הרב 

 

שנייה. אבל אמרנו לא להתפרץ כל דקה. תאגור ואז   עו"ד ר. גרינברג:

 תביא את זה.

 

י. פרידמן: לא אושר בוועדת תמיכות. היועצת המשפטית כתבה   הרב 

 לנו את זה עכשיו. 
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אני אומר עוד פעם, התבחינים חולקו ביוני, כדי   עו"ד ר. גרינברג:

ג באופן כללי, לעמוד בלוחות הזמנים של חודשיים מראש, כדי גם להצי

לאפשר לחברי מועצה להעלות נושאים, וזה היה מה שהופץ בהפצה ראשונה. 

אחר זה באוגוסט התכנסה שוב ועדת תמיכות ואישרה את השינויים שהובאו 

 למועצה לאישור וזה מה שאושר. 

 

.   עו"ד א. אוהד: .  ועדת התמיכות אישרה.

 

,   ו"ד ר. גרינברג:ע שנייה, רק למיקרופון בבקשה. תן לו מיקרופון. כן

 למה לא? למה אתה חלש? לא שומעים אותך. תדליק את המיקרופון. 

 

. ועדת התמיכות אישרה את 2022אנחנו מדברים על   עו"ד א. אוהד:

מה שהמועצה אישרה קודם? זאת אומרת, קודם המועצה אישרה ואחר כך 

 הוועדה?

 

אורי, אני אסביר לך עוד פעם. היו תבחינים   ר. גרינברג:עו"ד 

 , הופצו למועצה. 2022שאושרו בוועדת התמיכות ביוני 

 

י. פרידמן:  . 2021יוני   הרב 

 

, ואז הופצו למועצה. ואז 2021, סליחה. יוני 2021  עו"ד ר. גרינברג:

ה רוצה מטבע הדברים כמו כל דיון, קיבלתם תבחינים, כל אחד, גם חבר מועצ

'רגע, קיבלתי תבחינים, אבל יש לי שינויים שאני רוצה לאשר לשנה  להגיד 

 הבאה'. ואז עלו כל מיני דברים אחרים. 
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ועדת התמיכות דנה עוד פעם, אישרה את התבחינים שבאו  2021ואז באוגוסט 

 2021. וזה התבחינים שאושרו בסוף באוגוסט 2021בסוף לאישור באוגוסט 

ועדת תמיכות שאישרה את זה, וכולל מועצת העיר שאישרו , כולל 2022לשנת 

 את זה. 

 

י. פרידמן:  מה היו השינויים, אם היו?   הרב 

 

השינויים היו, אנחנו בסוף ראינו שהמטרה של   עו"ד ר. גרינברג:

התמיכות זה בסוף בכל מיני רבדים. אם זה בקליטת עלייה, אם זה בתנועות 

דברים, לבוא בסוף לסייע לתושבי העיר לקדם נוער, אם זה בספורט, בכל מיני 

את הדברים החשובים בכל התחומים האלה גם בחינוך. ואנחנו בוחנים את 

זה, כשאנחנו באים ובוחנים, אנחנו בוחנים את מכלול הדברים. אנחנו רוצים 

לבוא ולראות, שאנחנו בוחנים בכל נושא של תמיכה גם מה מקורות התמיכה 

 נושאים.  הנוספים שמקבלים אותם

לדוגמא, אם בכל תחום מקבלים עכשיו תמיכות נגיד מהמדינה או מגורמים 

אחרים, אז אנחנו לוקחים את זה בחשבון ובוחנים את זה. כי בסוף המטרה 

זה כספי ציבור, ואנחנו רוצים שיגיע באמת ליעדו בצורה הכי נכונה וישרת את 

 תושבי העיר בצורה הכי טובה וייתן מענה הכי נכון. 

 

י. פרידמן:  ולדבריך זה נדון באוגוסט? זה נדון?  הרב 

 

 זה עלה ואושר במועצת העיר.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן:  כולל ההסברים של השינויים?   הרב 
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אושר במועצת העיר. עוד פעם, אני לא זוכר בדיוק   עו"ד ר. גרינברג:

 לת לשאול. מה היה. אבל מי שיכל לשאול כמו שעכשיו אתה שואל, יכו

 

י. פרידמן: דקות אישרנו פה תבחין חדש לשינוי  10כי לפני   הרב 

 שיפוצי קיץ וכולנו הרמנו את היד. 

 

 לא שאלת גם. ויכולת לשאול. הרמת אתה יד.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 זה לא תבחין חדש, סליחה.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

י. פרידמן:  אז מה זה היה, מתוקן?   הרב 

 

  -2023תבחינים של שנת   גרינבאום:עו"ד ש. 

 

י. פרידמן:  הבאנו עכשיו לאישור המועצה.   הרב 

 

.   עו"ד ש. גרינבאום: .  זה קריטריונים, זה.

 

י. פרידמן:  אני מסכים עם מה שאתה אומרת.   הרב 

 

אבל רגע, מה אתה אומר? אתה היית פה, נכחת, לא   עו"ד ר. גרינברג:

 רוצה? אז על מה אתה מלין? שאלת והצבעת בעד. אז מה אתה 

 

י. פרידמן: .   הרב   אני נכחתי ואני שאלות גם ביוני
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 לא, עכשיו, עכשיו לא שאלת שאלה בתבחין.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן:  נכון, בסדר. אני מסכים איתך.   הרב 

 

אז בסדר, אז מה אתה מתלונן? רגע, ביוני שאלת   עו"ד ר. גרינברג:

 שאלות? 

 

י.  אני מסכים איתך.   פרידמן: הרב 

 

 ביוני שאלת שאלות?   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן:  שאלתי שאלות.  2021ביוני   הרב 

 

 שאלת שאלות?  2021ובאוגוסט   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן:  אני לא זוכר שזה הגיע למועצת העיר באוגוסט.   הרב 

 

(   עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון

 

אורי, אורי, אתה רוצה, תדבר לפרוטוקול. אבל   . גרינברג:עו"ד ר

כשאני אתן לך, כשאני אסיים, לא להתפרץ. כשאנחנו בחנו את זה ורצינו 

לראות את הנושא הזה, ולראות שבאמת הכסף, שנמצה אותו בצורה הכי טובה 

לטובת המטרות שמשרתות באמת את תושבי העיר. וכשבדקנו לעומק ראינו 

 נוצרו כמה שנים לפני כן, עיוותו את הנושא הזה. מה הכוונה? שהתבחינים ש
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י. פרידמן:  איזה נושא?   הרב 

 

את החלוקה הכספית לטובת החינוך, לטובת   עו"ד ר. גרינברג:

 התלמידים של תושבי פתח תקווה. 

 

י. פרידמן:  תמיכה וקליטת עלייה, של תמיכה... איזה נושא?  הרב 

 

 ומר בנושא הזה, גם שם עשינו שינויים. אני א  עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן:  איזה נושא הזה, מה זה הזה?   הרב 

 

 בנושא של החינוך, של החינוך.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן:  אוקיי.   הרב 

 

גם בנושא של ספורט עשינו שינויים במהלך   עו"ד ר. גרינברג:

נחנו ראינו בסוף הקדנציה וכדומה, ובעוד נושאם אם אני לא טועה. א

שלדוגמא העלו תבחין שמוסיף שם לעמותות נושא של שכירות. אבל למעשה 

העמותות, מקבלות שכירות מהעירייה על מבנים שהם שוכרים, אבל למעשה 

העמותות האלה כבר מקבלות את המרכיב של השכירות מתקציב שהם 

ה מקבלים מהמדינה, ומתקציב שהעירייה משלמת להם כאגרת חוץ. אז מ

שקורה, שלמעשה זו הייתה פה תמיכה כפולה על אותו נושא של שכירות 

 לדוגמא. 

אתה רוצה כביכול לבוא לתת תמיכה של  –ולכן, ראינו שזה לא הגיוני. אמרנו 

שכירות, אבל בפועל מקבלים גם מהמדינה, ממשרד חינוך, במסגרת התמיכה 
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העירייה באגרת שאותם מוסדות  מקבלים, מקבלים על נושא של שכירות, גם 

חינוך שהיא משלמת לאותו מוסד שהיא שולחת תלמיד מהעיר, שולחת לאותו 

מוסד בגלל שזה מוכר שאינו רשמי, גם בתוך זה יש את הנושא של שכירות, אז 

 אין טעם לתמיכה הכפולה הזאת. 

והתמיכה הכפולה הזאת בסוף היא גם באה על חשבון המוסדות האחרים, גם 

נקרא אותם מוסדות, שמשרתים את אותו ציבור. וראינו אם זה מאותו, מה ש

את זה, וראינו שזה יוצא עיוות וחוסר שוויוניות במה שבסוף תושבי העיר 

מקבלים. גם תמיכה כפולה, כי הם מקבלים גם מהמדינה על המרכיבים 

 האלה, וגם יוצר חוסר שוויוניות. 

אותו מגזר, שיש נוצר מצב שבסוף יש לך מוסדות חינוך, אני אומר, שהם מ

, ויש Yתלמידים שכולם תושבי פתח תקווה, והם בסוף מקבלים  Xלהם 

כמעט כפול  Yתושבי פתח תקווה, והם מקבלים  10חלקי  Xמוסדות שיש להם 

 , עיוות לגמרי, שבסוף פוגע בציבור, בסוף פוגע בתושבי פתח תקווה. 10

אנחנו משאירים ולכן, אנחנו לא באים לקחת מהתמיכות החוצה חס וחלילה. 

את זה בתוך המאגר. ואנחנו אומרים שהחלוקה הפנימית צריכה להיות 

הגיונית, צריכה להיות שוויונית. והנושא הזה דרך אגב עלה לא ממחשבה 

כזאת או אחרת, עלה ממוסדות החינוך. מוסדות החינוך, אם נדבר על זה 

עיל מוסד תסתכל, אני מפ –במקרה הזה, מוסדות חינוך גם מהמגזר שאמרו 

יודע כמה תושבי פתח תקווה, אני מקבל עשירית. 300-400חינוך, יש לי   , לא 

 

י. פרידמן: . אנחנו מדברים כעת לגופו של   הרב  אנחנו לא מדברים..

 . 2022עניין. אנחנו דנים כעת בתבחינים של 

 

ישראל, אל תפריע לי. אני מדבר על התבחינים.   עו"ד ר. גרינברג:

למה אתה קוטע אותי? עוד לא סיימתי, סליחה. ואז אנחנו  אבל רגע ישראל,
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רואים שב סוף המוסדות האלה, קח לדוגמא המוסדות של המגזר שבאים 

יש לי מאות תלמידים מפתח תקווה, מקבל  –מקבלים, אומר מנהל המוסד 

 עשירית ממי שיש לו עשירית ממני תושבי פתח תקווה. איפה השוויוניות פה? 

 

י. פרידמן  לשם מה התכנסנו היום?   :הרב 

 

כספי תושבי פתח תקווה בסוף לא משרתים את   עו"ד ר. גרינברג:

התושבים, אז זה עלה ממוסדות החינוך של המגזר, שהציפו את זה בפנינו. אז 

 אמרנו סליחה, ואז באמת בדקנו לעומק וראינו שבאמת, בעיה, רצית לסייע... 

 

י. פרידמן: מי בדק, אמרת לי  2021אבל כבר שאלנו יוני   הרב 

 שעמוס תמם, והוכח שלא עמוס תמם. 

 

אבל למה אתה מפריע לי? לא הבנתי. ישראל, אני   עו"ד ר. גרינברג:

אאפשר לך לדבר. ישראל פרידמן ואורי אוהד, יש לכם מה להגיד, רק תאפשרו 

לי לסיים כמו שצריך, ואני מתנצל ניבה שלא נתתי לך לדבר מקודם בדיון 

 וף ברח. הקודם, בס

אז אני אומר, ולכן באנו ועשינו את התבחינים האלה אחרי בדיקה, אחרי שזה 

עלה ממוסדות החינוך של המגזר, זה עלה והם זעקו על חוסר השוויון. ואמרו 

 'זה לא שוויוני מה שאתם עושים'. בשנים האחרונות זה קרה. תעשו את זה. 

לים באמת המוסדות ואז הלכנו ובדקנו כמו שאמרנו את המרכיבים שמקב

ממשרד החינוך, וראינו שהמוסדות האלה מקבלים מרכיב של שכירות 

 מהמדינה וגם אגרת חוץ שהעירייה משלמת. 

וגם בחנו ברשויות אחרות, וראינו שרוב הרשויות האחרות שמחלקות תמיכות 

כמונו, אין להם בכלל את התבחין הייחודי הזה שיצרו אותו פה לפני כמה 
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ו ייחודי שיצרו אותו פה לפני כמה שנים בפתח תקווה, עשרות, שנים. זה משה

לא יודע אם עשרות, אבל רשויות אחרות בסדרי גודל שלנו שגם מחלקות 

תמיכות, אין להם את הדברים האלה, אין להם את התבחין הספציפי הזה. כי 

 כנראה לא כולם טועים, כנראה כולם הבינו שזה יוצר חוסר שוויוניות. 

רה הייתה ליצור פה באמת חלוקה צודקת של המשאבים הציבוריים ולכן המט

לטובת מוסדות החינוך של העיר ותושבי העיר, וזה מה שנעשה. ולכן, נוצר 

השינוי הזה, לבקשה ופניה של מוסדות החינוך מהמגזר הזה, מהמגזר כלל, 

כשאני אומר 'מגזר', אני מדבר על המוכר שאינו רשמי והפטור, שהם ראו 

הם באים ובסוף מקבלים הרבה פחות מה שהגיוני שיקבלו לעומת  שבאמת

 אחרים וזה בגדול. ולכן עשינו את השינוי הזה. 

ועכשיו הוגשה באמת עתירה, וזה גם מה שצוין לכם בסדר היום, הוגשה 

, בעקבות השינוי הזה Xאנחנו, שבעבר קיבלנו  –עתירה שבאה ואמרה 

געים. קודם כל המטרה כמו שאמרתי מקבלים עכשיו פחות, אנחנו כביכול נפ

לא לפגוע באף אחד, אלא באמת המטרה לבוא ולחלק את הכסף בצורה 

הגיונית ושוויונית אמיתית, כולל שקלול של כל הפרמטרים, של כל התמונה 

של מה שמשרד החינוך משלם, מה שמתקבל באגרות חוץ וכל הדברים 

 האחרים. וזה באת מה שעשינו פה.

השינוי הזה, שדרך אגב, הוא זהה למה שקורה בכל הרשויות ולכן עשינו את 

האחרות שמחלקות תמיכות, אנחנו לא שונים. ההיפך, השינוי שעשו לפני כמה 

שנים, זה היה החריג, שבסוף תקציבית אתה תראה, פגע במוסדות של המוכר 

שאינו רשמי והפרטי בעיקר פה בעיר. ולכן עשינו את הדבר הזה שהוא גם 

גם צודק, גם דומה לרשויות אחרות, גם הוא לא גורם לכך שתהיה  שוויוני,

 תמיכה כפולה על כל מיני מרכיבים מסוימים שמקבלים מהמדינה וכדומה. 

. 2022-, לאשר את זה ל2021ולכן הבאנו את השינוי הזה למועצה של אוגוסט 

 ולכן ההסבר הזה 2023-. אותם תבחינים המשיכו ל2022-על פי זה גם נהגנו ב
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. וזה בגדול. בבקשה ישראל, אם אתה רוצה להתייחס, 2023-גם רלוונטי ל

 בבקשה, ישראל פרידמן. 

 

י. פרידמן: אז מה אנחנו כעת מתבקשים לאשר פה במועצת   הרב 

 ? 2021העיר היום? את התבחינים של יוני 

 

 . 2021לא, של אוגוסט   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן: ב  הרב   סדר היום. זה לא מה שקיבלנו 

 

בסדר, הבאנו את זה לפה, ואנחנו פה במועצה   עו"ד ר. גרינברג:

 מסבירים את השינוי שאנחנו עושים. 

 

י. פרידמן:  ומה השינויים שחלו בין יוני לאוגוסט?  הרב 

 

 אז אמרתי לך, אני אקריא לך בדיוק.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן:  נים? איזה סעיפים בדיוק הוסרו מהתבחי  הרב 

 

, נכון? 9אתה רוצה להגיד בדיוק, ארז? זה בעמ'   עו"ד ר. גרינברג:

, ב', ו3סעיף ב)  ג)א(. -( א'

 

י. פרידמן: ?  הרב   איזה ג)א(

 

, סעיף 9לא, סליחה. ג)א( סליחה עלה למעלה. בעמ'   עו"ד ר. גרינברג:
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, ב', זה ירד. 3ב)  (, א'

 

י. פרידמן: י  הרב   וני לאוגוסט?אלו שני הסעיפים שירדו בין 

 

לא, יכול להיות שהיו עוד דברים, אבל על זה   עו"ד ר. גרינברג:

 .  אנחנו..

 

י. פרידמן:  אני שואל, כן או לא?   הרב 

 

ב  עו"ד א. בן חמו:  . 15.8-השינויים בין התבחינים שעלו בשניית 

 

( א' 7. יש לך ב)11( בעמ' 7אני רואה, בסעיף ב)  עו"ד ר. גרינברג:

ה'. ירד שם למעט חינוך מיוחד בסוגריים. אלה השינויים -, ד' ו2, 1,2גדולה 

 שמתבקשים. את זה הבאנו. 

 

 עוד אחד.   עו"ד א. בן חמו:

 

 איפה עוד?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 בעמוד הבא.   עו"ד א. בן חמו:

 

.. ואיפה עוד? 12ובעמ'   עו"ד ר. גרינברג: . כיתות.  , ירד נושא..

 

י. פרידמן:  ? 12יפה בעמ' רגע, א  הרב 
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 , גם בוטל. 4גם שם היה מפתח של פי   עו"ד א. בן חמו:

 

י. פרידמן: .   הרב  .  זאת אומרת, כל מה שכתוב חינוך מיוחד, הוסר.

 

על חשבון  4, פי 4, פי 4לא, כל מה שהיה כתוב פי   עו"ד ר. גרינברג:

 אחרים, הבאנו את זה לשוויוניות. זו הכוונה. 

 

, וב זה  עו"ד א. בן חמו: ( זה המילים 'למעט חינוך 7ב)-בסעיף ב'

 מיוחד', ששם לא הייתה הקפדה על כמות התלמידים. 

 

 כן, בבקשה ישראל, שאלות.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן: אז אני חוזר על מה שאתה אומר עכשיו. כל מה   הרב 

יוני, שעל זה קיבלנו חוות דעת, שהשינויים   -ששונה לדבריך בין 

 

 לא כל מה ששונה, אני עונה לך שוב.   גרינברג: עו"ד ר.

 

י. פרידמן: .   הרב  .  רגע, אנחנו קיבלנו ביוני חוות דעת שהתבחינים.

 

לא, עוד פעם, יכול להיות ששונו או תבחינים גם   עו"ד ר. גרינברג:

 בדברים אחרים. 

 

י. פרידמן: היועצת המשפטית חזרה על  2023וגם במאי   הרב 

תבחינים שמופיעים בפנינו כעת עם הסעיפים הרלוונטיים הדברים ואמרה שה

האלו, הם שוויוניים וענייניים. אתה חולק על זה כעת? מועצת העיר כעת 
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 מצביעה שהם לא שוויוניים?

 

 אני אומר עוד פעם.    עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן: עכשיו למה אנחנו נדרשים פה לדון בזה עכשיו? מה   הרב 

אני שואל אותך. אולי מישהו יכול להסביר לנו מה בית  בית  משפט אמר? 

 משפט אמר? 

 

אני אומר, בית המשפט בסוף, בסופו של יום קבע   עו"ד ר. גרינברג:

 שצריך להביא את התבחינים שוב לדיון במועצת העיר. 

 

 איזה תבחינים?  עו"ד א. אוהד:

 

 את התבחינים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 ? 2021י של יונ  עו"ד א. אוהד:

 

 כן.   עו"ד ר. גרינברג:

 

לדון בשינויים, לדון בהם פה, להציג, וזה הדיון,   עו"ד ר. גרינברג:

אנחנו מציגים את השינוי שאנחנו רוצים להציג אותם, ולאשר את זה עם 

 השינויים. 

 

י. פרידמן:  דקות בבקשה?  2יש לי   הרב 
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.   עו"ד ר. גרינברג:  דבר, כן

 

י. פרידמן: היו היה מלך שהיה מומחה גדול לצוד חיות, הוא   הרב 

התאמן בקליעה למטרה, הסתובב ביער, כל פעם סימן עיגול, ירה את החץ 

לוחות,  7-8בפנים, פעם הצליח, פעם לא. יום אחד הוא הולך ביער והוא רואה 

שכולם החץ בול בפוני כמו שאומרים, באמצע. אמר 'מי זה פה יודע לקלוע 

. תביאו לי את מי שזה. הביאו איזה בן אדם מבוגר, לא כל למטרה יותר ממני'

כך יודע, שאל אותו 'תגיד לי, איך אתה מצליח לקלוע? תגיד לי המלך, איך 

'לא, אני עושה    , , 'אתה קודם עושה עיגול ואחר כך קולע?' אתה עושה?'

 אחרת, אני קודם זורק את החץ ואז עושה את העיגול מסביב'.

רים נפלאים בדיוק למה לגרוע, לקחת לחם וחלב שמענו פה עכשיו הסב

יודע למי.   מהילדים של חינוך מיוחד ולתת את זה לא 

 

 למי?   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן:  לקופה הציבורית.   הרב 

 

 לא, לא, לא, לא.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן: שהילדים האלה לא יקבלו את מה שמגיע להם   הרב 

 ה. בעיריית פתח תקוו

 

 ישראל, ישראל, בלי דמגוגיה זולה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן: נגרר.   הרב   רמי, אני מכבד אותך, אני לא 
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 שנייה, אז אני אומר לך, בלי דמגוגיה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן: .   הרב  .  כאבא לילדה חינוך מיוחד, זה.

 

יודע.   עו"ד ר. גרינברג:  אני מכיר ואני 

 

 ניהלנו פה דיונים של חינוך מיוחד, גם על הסעות.   י. פרידמן:הרב 

 

יודע ואני מכבד אותך. אני מכיר את   עו"ד ר. גרינברג: אני מכיר ואני 

  -הנסיבות גם האישיות, אני מכבד אותך. אבל בוא נדייק

 

י. פרידמן: שמענו פה עכשיו בדיוק איזה דברים... בין יוני   הרב 

 ואוגוסט. 

 

אבל להגיד שזה חוזר לקופה הציבורית, אתה יודע   גרינברג:עו"ד ר. 

 שזה שקר. כי אתה יודע שזה נשאר בתוך הפול. 

 

י. פרידמן: לא משנה לאן זה מתחלק, זה לא משנה, זה לא   הרב 

 רלוונטי. 

 

 לא, זה מתחלק למוסדות חינוך.   עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן: .   הרב  .  אם מועצת העיר קבעה.
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זה לא חוזר לקופה הציבורית, זה נשאר בתוך   ר. גרינברג: עו"ד

התמיכות ומתחלק לטובת מוסדות החינוך, במקרה הזה, המוכר שאינו רשמי 

והפרטי בצורה אחרת ושוויונית. אני יכול סתם להקריא לכם, אם אתה כבר 

נכנסת לזה, סתם בשביל לסבר את האוזן במספרים, בלי להזכיר שמות. הנה, 

כיר שמות, תראו כמה, ודרך אגב, בוא אני אגיד לך  משהו, השאלה בלי להז

 שאתה צריך לשאול, זה מה היה אז כל הנושא, רגע, ישראל ברשותך. 

 

י. פרידמן: שאלנו ודנו בזה כבר. ובית המשפט לא קיבל את   הרב 

 ה... 

 

  -ישראל, המשל שאתה ציינת, ישראל, ישראל  עו"ד ר. גרינברג:

 

י. פרידמן יודע לאן הכסף הלך? מאות אלפי ש"ח   :הרב  אתה 

 שהעירייה שילמה על העתירה הזאת. 

 

ישראל, לא מאות אלפי ש"ח, אל תדאג. הסיפור   עו"ד ר. גרינברג:

. 2012-ו 2011-שלך על הצייד והעיגול הוא במאה אחוז צודק, אבל הוא היה ב

ך מצאו ברח' אם אתה רוצה, אני אספר לך פה את כל הנסיבות. איך ציירו ואי

הס משהו. עזוב, לא ניכנס לזה. אז אל תדבר צייד ועיגולים, כי הצייד 

והעיגולים היה שעשו את השינוי בתבחינים ולא הפוך. אנחנו עכשיו באים, 

מתקנים את זה בצורה שוויוניות לטובת כלל מוסדות החינוך המוכר שאינו 

, 2014-א. תסתכל, ברשמי והפרטי. ובוא אני אתן לך לדוגמא, ניתן לך דוגמ

לפני שהיה השינוי הזה כביכול, השינויים, או שאחרי אבל זה התחיל בתהליך, 

תלמידים שסביר להניח שרובם לא תושבי פתח תקווה,  41במוסד מסוים 

 ש"ח.  170,000קיבלו 
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י. פרידמן: מי שיבץ את הילדים האלה, מי שיבץ את הילדים   הרב 

 האלה? 

 

יודע. שני  עו"ד ר. גרינברג:  יה רגע, לא 

 

י. פרידמן: ?  הרב   מה אתה אומר 'לא יודע'

 

שנייה רגע, ישראל, אל תפריע לי, סליחה. תכבד,   עו"ד ר. גרינברג:

תלמידים שרובם לא תושבי פתח  41אני אתן לך לענות. מוסד מסוים שיש לו 

, פי 156ש"ח. מוסד מאותו מוכר שאינו רשמי, שי שלו  170,000תקווה, מקבל 

ש"ח, אין היגיון.  145,000, שכולם תושבי פתח תקווה, מקבל פחות, מקבל 4

. ישראל, סליחה, אני לא אאפשר לך לדבר אם 2018ובוא נתקדם. תעברו לשנת 

 תפריע כל שנייה. קשה לשמוע את האמת? בוא נשמע ואז נראה. 

 

אתה בעצם, טוב, אני לא אגיד את זה, כי לא קשור פה אישי, בוא נדבר 

תלמידים שרובם  109, במוסדות מסוימים שיש בהם 2018נית. אני אומר עניי

ש"ח. לעומת זאת, מוסדות  1,354,000המכריע לא תושבי העיר, מקבלים 

תלמידים יותר,  146,000אחרים מאותו מגזר, מאותו מוכר שאינו רשמי, עם 

 1,400,000ש"ח, שההוא קיבל  155,000שכולם תושבי פתח תקווה, מקבלים 

 ח. זו השוויוניות שלכם הייתה. זו השוויוניות שלכם הייתה. ש"

אתם פגעתם במוסדות שלכם, אתם פגעתם. זה המספרים האמיתיים, אתם 

פגעתם במוסדות של המוכר שאינו רשמי והפרטי. אני לא אומר מה הסיבה, 

אני לא יודע מה הסיבה. אבל מי ששינה את התבחין הזה, פגע במוסדות 

 מי ופרטי. המוכר שאינו רש
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 148, שעוד הסתמכנו על התבחינים, מוסד שיש לו 2021תסתכל, בשנת 

תלמידים, שכנראה רובם לא תושבי פתח תקווה, מקבל מיליון וחצי ש"ח. 

ש"ח, פחות. איך יכול  300,000, מקבלים 3-4מוסדות אחרים שיש להם פי 

ולי להיות? אם תגיד שאנחנו באים פה להכניס את מרכיב השכירות כי א

למוסדות האחרים יש מקומות שמוקצים להם, ופה זה מוסדות שאין להם 

הקצאה אז הם צריכים לשכור מקומות שמוקצים להם, ופה זה מקומות שאין 

 להם הקצאה, אז הם צריכים לשכור מקומות. 

אז דיברנו שמרכיב השכירות  כבר מתבטא על ידי הכסף שמקבלים מהמדינה. 

ך שהעירייה משלמת לאותו מוסד שקולט תושב מתבטא על ידי אגרת החינו

פתח תקווה. אז חברים אנחנו באים פה לעשות צדק. הכסף לא חוזר לקופת 

העירייה, הכסף נשאר בקופת התמיכות,  הוא מתחלק בצורה יותר שוויונית 

שמשרתת את מוסדות החינוך, שמשרתת את תושבי פתח תקווה, וזה כל 

 העניין. שאלות נוספות? כן. 

 

אני רוצה שחברי המועצה יבינו בדיוק על מה הדיון   ו"ד א. אוהד:ע

, שקבע 71405-10-21כאן. הדיון כאן הוא בעקבות פסק דין בעתירה מנהלית 

דברים חשובים. הוא קבע בעצם שהתמיכות שהמועצה  2לפסק הדין  27בסעיף 

לפסק הדין:  22טעמים, סעיף  2-אישרה לחינוך המיוחד בטלות ומבוטלות מ

השינויים שבוצעו בין ההמלצות של ועדת התמיכות שהובאו לדיון,  –אחד 

יוני  , לבין מה שהמועצה אישרה בפועל, הן לא 2021ההמלצות מתאריך 

שוויוניות. זאת אומרת, השינויים לא מקיימים את עיקרון השוויון והסבירות 

 בהתאם לכללים שנקבעו בנוהל התמיכות ובפסיקה. 

לפסק הדין, בעניין הזה נדחו. זאת  27אני מפנה לסעיף  הטענות של העירייה,

 אומרת, כל מה שאמר כרגע רמי, זה כבר נטען בבית משפט. 
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אז זהו, שלא. זהו, שלא נטען בבית משפט. הנה,   עו"ד ר. גרינברג:

  -קחו לדוגמא

 

.   עו"ד א. אוהד: . הנה הפוליגרף. תן לי לסיים. אפילו את פרידמן.

 כדי שאתה תדבר.  

 

קח לדוגמא, נושא הטענה שהתבחינים האלה   עו"ד ר. גרינברג:

שאושרו באוגוסט, לא נאמר בבית המשפט על ידי עו"ד מטעם העירייה, שגם 

אושרו בוועדת תמיכות באוגוסט. ואז בית משפט חשב שזה לא אושר בוועדת 

 תמיכות. וזה לא הוצג בפני בית המשפט. 

 

על פסק הדין שעכשיו אני  זה פסק דין חלוט,  עו"ד א. אוהד:

 .  מקריא..

 

 הוא לא פסק דין חלוט.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 אתם מערערים?  עו"ד א. אוהד:

 

.   עו"ד ר. גרינברג:  יכול להיות שכן

 

 מערערים?  עו"ד א. אוהד:

 

 כן.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

אוקיי. הוגש ערעורו? יש החלטה... בערעור. יש   עו"ד א. אוהד:
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 בערעור?  פסק דין

 

 בלוחות הזמנים המקובלים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 יש פסק דין בערעור?   עו"ד א. אוהד:

 

עוד לא נגמר הזמן, מה זה קשור? הוא לא פסק דין   עו"ד ר. גרינברג:

 חלוט. דברי למיקרופון. 

 

 זה לא פסק דין חלוט.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

ים, זאת אומרת, שכרגע אני מכיר את לוחות הזמנ  עו"ד א. אוהד:

 זה פסק הדין. 

 

 הוא לא חלוט, אז הוא לא פסק דין.   עו"ד ר. גרינברג:

 

. פסק דין חלוט. זה לא   עו"ד ש. גרינבאום: כעו"ד, אתה יודע שיש..

 פסק דין חלוט. 

 

.   עו"ד א. אוהד:  אני ירדתי מהמילה 'חלוט' ואמרתי 'זה פסק הדין'

 

 זה פסק הדין.  בשלב זה,  עו"ד ש. גרינבאום:

 

 זה מה שאמרתי.   עו"ד א. אוהד:
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 אבל הוא לא חלוט.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 הלאה, בואו נמשיך.   עו"ד א. אוהד:

 

 רגע, ואנחנו מערערים עליו?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 רגע, בואו נמשיך.   עו"ד א. אוהד:

 

 התשובה היא כן, התשובה היא כן.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

.   . גרינברג:עו"ד ר  היועצת המשפטית אומרת שמערערים עליו

 

דרך אגב, טענות, וגם את זה שרית ואני יודעים,   עו"ד א. אוהד:

כמו גם אחרים כאן, לא צריכים להיות עורכי דין בשביל זה, טענות שהיה 

מקום לטעון אותן בערכאה הראשונה בעתירה הזאת ולא נטענו, לא יכולות 

 להיטען עכשיו. 

 

אורי, אנחנו לא מנהלים עכשיו את הליך הערעור,   "ד ש. גרינבאום:עו

 עם כל הכבוד. אנחנו לא מנהלים את הליך הערעור. 

 

לפסק הדין, קבעו  27אבל בואו נמשיך. באותו סעיף   עו"ד א. אוהד:

קבע פסק  –אמרתי שהקריטריונים הם לא שוויוניים. שנית  –דברים. אחד  2

מועצת העיר הוא לא תקין. משתי הסיבות האלה,  הדין, ההליך שהיה בפני

קבע בית המשפט שהקריטריונים או התבחינים בטלים ומבוטלים במה שקשור 

 לחינוך המיוחד. 
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עמודים. זה לא פסק דין קצר לעתירה  13ואז בפסק הדין שהוא לא קצר, 

מנהלית. מפרטת השופטת בוסתן את כל הכשלים שנפלו. היא גם מסבירה למה 

שאמר פה רמי, ותשתדל לא לעצור אותי, על שוויון ותיקוני עיוותים,  דברים

הם בעצם לא שוויוניים בכלל, לא שוויוניים. כתוב בעברית פשוטה, לא צריך 

להיות משפטן בשביל זה. וכתוצאה מזה שההליך לא תקין. זאת אומרת, 

 שבפני מועצת העיר עמדה חוות דעת שאומרת שהקריטריונים הם שוויוניים,

אבל היא התייחסה לכאורה לקריטריונים אחרים לחלוטין, לא למה שהמועצה 

 אישרה. 

 

 לא, לא, זה לא נכון.   עו"ד ר. גרינברג:

 

אין בעיה, אז תקן אותי. יש פה גם עו"ד, יש פה גם   עו"ד א. אוהד:

 אנשים. אין בעיה, שיבואו ויתקנו אותי. 

 

ת התמיכות התייחסה זה לא, זה לא נכון. ועד  עו"ד ר. גרינברג:

 לקריטריונים. 

 

יתקן אותי עורך הדין שייצג את העותרים. אין שום   עו"ד א. אוהד:

 בעיה. 

 

הוא לא יכול לתקן אותך, לפני שאני יודעת אם הוא   עו"ד ש. גרינבאום:

 קיבל אישור מעו"ד ריינהרץ שמייצג את עיריית פתח תקווה בתיק. 

 

לא מדבר בשם העירייה. אבל בואו רגע, דקה, הוא   עו"ד א. אוהד:

נמשיך. אתם יכולים בינתיים לברר עם עו"ד ריינהרץ. ואז קובע פסק הדין, 
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שיידעו חברי המועצה, יש פה פסק דין שצריך לקיים, בטח כל עוד לא הפכו 

אותו. אחרי שיהפכו אותו, אם יהפכו אותו, סיפור אחר. אבל כרגע אמרה 

 דין', אין משהו אחר. נכון? שרית ואני מסכים איתה 'זה פסק 

 

 בשלב זה, זה פסק הדין.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

 אנחנו בעכשיו, אנחנו לא בעתיד.   עו"ד א. אוהד:

 

שלב זה זה פסק הדין אני אומרת בצורה ברורה   עו"ד ש. גרינבאום:

 שאנחנו כן עומדים לערער עליו. 

 

יכים לדעת, זו , וכולנו צר34קובע פסק הדין סעיף   עו"ד א. אוהד:

אחריות שלנו, העתירה מתקבלת, השינויים בתבחינים שאושרו על ידי מועצת 

נוגעים למוסדות החינוך המיוחד, בטלים ומבוטלים, ועל  העיר, ככל שהם 

העירייה לביא לדיון מחדש. מה להביא לדיון מחדש, את התבחינים שהומלצו 

ן תצורף חוות הדעת של , אליה29.6.21על ידי ועדת התמיכות בישיבתה מיום 

 היועצת המשפטית לעירייה. 

. 16.5הופץ כאן לקראת המועצה האחרונה, הופצה חוות דעת של שרית מיום 

הם אלה שבסדר,  –אל חוות הדעת הזאת צורפו התבחינים שאמר בית המשפט 

לחוות  1, הם אלו שבסדר. וחוות הדעת אומרת, סעיף 29.6.21-הם אלה, מה

בחינים שהומלצו על ידי ועדת התמיכות בישיבתה מיום הדעת של שרית, הת

, הינם ענייניים, שוויוניים ובהתאם להוראות הדין, בדיוק מה שבית 29.6.21

 המשפט אומר.

מה רמי עכשיו מבקש מאיתנו? לשנות אותה. אין פה החלטה של ועדת 

 תמיכות, זה בניגוד לפסק דין. לא רק שאין החלטה של ועדת תמיכות, אין כאן
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חוות דעת, לא רק של היועצת המשפטית, גם של אנשי המקצוע. איפה חוות 

דעת כתובה של מי שאחראי על התחום הזה בעירייה? איפה חוות דעת כתובה 

של הגזברות? איפה משהו שאת פסק הדין, חבר'ה, זה פסק דין, זה לא משחק 

אותנו.  ילדים. יש פה מספיק עורכי דין באולם הזה, נראה אותנו, אני אומר

נגד פסק דין, אבל לא צריך להיות עו"ד בשביל להבין  עורכי דין מצביעים 

שפסק דין שעומד בתוקפו וכרגע הוא עומד בתוקפו, אתה לא יכול להצביע 

 נגדו. 

וההוראות פה, לא הוראות, סליחה, הקביעות שקבע בית המשפט הן ברורות, 

אלה שהגיעו אחר כך  ,29.6-התבחינים, לא מה שעכשיו שרית אומרת, לא מה

ביוני, לא ברור איך הם הגיעו, כן? הם לא שוויוניים, הם בניגוד לנוהל, 

וההליך שהיה, גם הוא בניגוד לנוהל. ולכן פסק הדין קובע, שמה שצריך 

 . זה מה שצריך לאשר. 29.6.21-לאשר, זה את התבחינים מה

 

 תודה רבה, תודה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

ע, תבוא העירייה ותרצה הליך אחר, ההליך הזה רג  עו"ד א. אוהד:

לא התקיים פה, לא הוצגו מסמכים, לא הוצגו נתונים, לא הוצג שום דבר. וזה 

 . לא קורה פה, ואז אתה בדיוק מביא לעצמך, לא רק ביזיון בית משפט שאתה..

..  פסק דין, אתה חוזר עוד פעם.

 

, בוא נדייק. בית טוב אורי, הבנו, הבנו. קודם כל  עו"ד ר. גרינברג:

יוני  , הוא אמר לדון בהם, וזה 2021המשפט אמר לא לאשר את התבחינים של 

 בדיוק מה שאנחנו עושים. דנים ומביאים את השינוי. 

בתבחינים, שאנחנו עכשיו משנים על פיהם, יש חוות דעת של ועדת תמיכות 

ת זה, שאישרה אותם. השינוי שבסוף גם אושר במועצה, אנחנו כבר אישרנו א
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 יש חוות דעת מאוגוסט שדנה בנושא הזה ואישרה אותם. גם לזה יש. 

 )מדברים ביחד( 

 

 מה זה חוות דעת? ועדת תמיכות אישרה את זה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   עו"ד א. אוהד:  לא. הרי על זה היה פסק הדין

 

עזוב, זה לא משנה, אנחנו הולכים לדון בזה   עו"ד ר. גרינברג:

 .  ולאשר..

 

 איפה חוות הדעת על השינויים?  עו"ד א. אוהד:

 

לא, אתה לא יכול להגיד מספר דברים. כי לא   עו"ד ר. גרינברג:

קיבלת אישור להגיד, תודה. שב. בסדר גמור, חבל, קיבלת אישור מריינהרץ 

לבוא לפה? אני שואל. אתה בטח צריך אישור. אתה בטח צריך אישור. לא, 

. אבל אדוני, יש פה יועצת משפטית של העירייה, סליחה רגע, אדוני, אדוני

שהיא אמרה לך מקודם, היא לא עכשיו תתנצח איתך, שאתה לא יכול לדבר, 

כל עוד לא קיבלת אישור מעו"ד ריינהרץ. כרגע אתה מפריע. אדוני, סליחה, 

אפשרנו לך ליכנס. אני גם אציין שאתה שלחת  –אתה  מפריע. ביקשת להיכנס 

לך של מה שיש לך להגיד לכל חברי המועצה, הם קיבלו את חוות הדעת ש

אותה. שלחת חוות דעת, אז גמרנו. עכשיו אתה בתוך הליך משפטי, אתה לא 

 יכול לבוא לדבר. 

 

.   עו"ד א. אוהד:  ... הליך משפטי
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,   עו"ד ר. גרינברג: לא הסתיימו, עדיין פסק הדין לא חלוט. אדוני

ומר עוד פעם, המהות, ואני מתייחס כרגע אתה מפריע, תודה. מה שאני א

למהות, אם אומרים שרק התבחינים האלה שוויוניים, אז למה זה לא היה 

 שנים?  10לפני 

 

(   עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון

 

שנים זה  10אל תפריע לי, אל תפריע לי. למה לפני   עו"ד ר. גרינברג:

בתל אביב, בחולון,  לא היה? דרך אגב, אם חייבים את התבחין הזה, למה

באשדוד, ברמת גן, בכפר סבא, באשקלון, בראש העין, בחיפה, כל המקומות 

 הנורמאליים אין את השינוי, אין את התבחין הזה בכלל. 

 

?  עו"ד א. אוהד: .  רמי, למה..

 

 כי זה לא הוצג, כי זה לא הוצג.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 אז למה לא הצגת את זה?  עו"ד א. אוהד:

 

ייצגתי.   ד ר. גרינברג:עו"  אני לא הייתי עוה"ד, אני לא 

 

י. פרידמן: .   הרב  .  רמי, כל מה שאתה אומר.

 

אנחנו באים מדברים על המהות. הצגתי לכם היום   עו"ד ר. גרינברג:

את העיוות הגדול שיש פה בחלוקה של הכספים. עוד מעט נגיע לבית משפט. 

יגוד לפסק דין. אנחנו באנו והצגנו את אני אומר עוד פעם, הצגנו פה. זה לא בנ
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ואישרנו את זה, זה היה  2021העיוות הגדול שיש. לכן, גם כשבאנו באוגוסט 

 הנימוק. 

דבר שני, יש פה גם את הנושא הזה של כפל תמיכות לאותו נושא של הסעות, 

שזה לא עלה כשהביאו את זה, שזה גם דבר פסול. עמותות שעל השכירות 

עמותות שמקבלות אגרת חינוך, מקבלות את המרכיב של  מקבלות מהמדינה.

השכירות, ואז בתמיכות מקבלות עוד פעם מרכיב של שכירות. אז יש גם את 

 הכפילות. 

 

(   עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון

 

שנייה רגע. זה בדיוק נכון. דרך אגב, צריך לבדוק   עו"ד ר. גרינברג:

אולי בתקופתך הסימון במטרה. עכשיו  ,2011-2012מתי זה אושר אני חושב, 

אני אומר, כרגע יש עיוות בחלוקה תקציבית, יש פה כפל תמיכה. אנחנו באים 

לעשות פה, זה בא ממוסדות החינוך, ברוב מכריע של מוסדות חינוך, שזועקים 

 על העוול הזה שנעשה פה וחוסר השוויוניות. 

 

?   עו"ד א. אוהד:  איפה...

 

 פנו אלינו.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   עו"ד א. אוהד: .  לא.

 

פנו, פנו, אתה לא רלוונטי, למה שיפנו אליך? לא   עו"ד ר. גרינברג:

המצאות, נביא אותם לפה. לך, תלך למוסדות הבעל שם טוב, תלך לפרי 

מגדים, תלך לברכת אמת, תלך לדרך ישרים, תשאל אותם. אבל למה אתה 
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לם במצלמה? זה לא מספיק חשוב? מפריע? דרך אגב, למה את זה אתה לא מצ

 מה? 

 

?  עו"ד א. אוהד: .  לא, אתה שם לב ש..

 

לא, אבל אני שואל, למה את זה אתה לא מצלם   עו"ד ר. גרינברג:

במצלמה? לא, סתם, אני רוצה להבין את המטרייה, אורי. זה לציבור החילוני 

ר כבר לא אטרקטיבי לשדר את זה? אז תעשה סרטון, תשדר את זה לציבו

החרדי. אתה לא נלחם על כלום. למה את מעבירי הכבישים צילמת במצלמה 

כדי לשדר את זה לציבור הרחב? ופה כשאתה דואג לעמותות ספציפיות 

חרדיות, אתה לא מצלם את זה לציבור הרחב? לא, אל תדאג. למה? אני שואל 

 אותך. 

דר, אבל בוא תסביר לי את המטרייה. למה מקודם כשדיברת על הצעות לס

צילמת במצלמה. ועכשיו כשאתה בא ודואג לעמותה ספציפית חרדית, זה כבר 

לא אקשן מבחינתך? זה כבר לא אטרקטיבי? זה כבר סותר את הפגנות המחאה 

בכיכר גורן? מה תגיד למפגינים בכיכר גורן מחר? כמה צביעות יש בך? כמה 

ואתה מפגין צביעות יש בך שמצד אחד אתה דן נגד שוד הארנונה של החרדים 

נגד שוד הארנונה של החרדים, ומצד אחד אתה עוזר פה למשהו שהוא פסול. 

למה אתה כזה צבוע? כמה אתה יכול להיות צבוע? לך בכיכר גורן עם המצלמה 

עכשיו, ואנחנו נראה להם את הסרטון, שנראה להם את הפרצוף האמיתי שלך 

את מעבירי  שאתה נכלולי, לא אמין ואתה דו פרצופי. אתה פה מצלם

הכבישים, אבל כשאתה דואג לעמותה חרדית אתה כבר לא מצלם, כי מחר 

 נקרין את זה בכיכר גורן, מה תספר להם, שאתה נגד השוד של החרדים?

 

(   עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון
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ברור, כדי להראות את זה לכיכר גורן, את השקרים   עו"ד ר. גרינברג:

גורן את הצביעות שלך. שוד הארנונה. פה שודדים שלך, כדי להראות בכיכר 

את הקופה הציבורית. פה שוד הארנונה, שוד הארנונה. פה שודדים 

 ממוסדות... 

 

.   עו"ד א. אוהד: . . 

 

כן, כן, אורי אוהד. עזוב אותך, אתה פאסה. אתה   עו"ד ר. גרינברג:

מקרה את צבוע. תשדר, תצלם. צדוק, תצלם לו, הוא התעייף, הוא לא צילם ב

הדיון הזה תצלם את זה, תשלח בכיכר גורן, אתה גר שם, את זה לא היה לו 

אינטרס כבר לצלם. לא, לא, לא, אני אומר לך את האמת, אתה צועק. אמת 

אני אומר לך, למה בכיכר גורן אתה מדבר על השוד של החרדים, נגד החרדים, 

 סתדר? תסביר לי. נגד קרן הארנונה? ופה אתה דואג למשהו הפוך. איך זה מ

תסביר לי את הצביעות שלך. מקודם אמרת פה, הנה איתי שונשיין היה פה, 

'נזרום איתו,  דיבר מדם ליבו על קרן הארנונה. אתה, כשהתחלת לדבר, אמרת 

הוא עושה הצגה'. הוכחת עכשיו אתה עושה הצגה. קרן הארנונה, שוד 

אתה מסייע. כי יש  הארנונה, הממשלה, החרדים, הסמוטריצ'ים. ופה עכשיו

לך אינטרס? תספר לנו מה האינטרס. תספר לנו מה האינטרס, מי דיבר איתך? 

מי דיבר איתך? תגיד לי. מי דיבר איתך בנושא? ספר לנו מי דיבר. כי אני 

 רוצה להבין איך הפכת את הדעה שלך משוד הארנונה של מרד נגד החרדים. 

 

.   עו"ד א. אוהד: . . 

 

ממך לפחד? אתה אפילו לא פונקציה. אתה באת   עו"ד ר. גרינברג:
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 . ודיברת, שוד הארנונה, ממשלת הביזה נגד החרדים, מרד נגד סמוטריץ'

ועכשיו אתה דואג לעמותה חרדית, שאתה הולך ומדבר עם עו"ד שלה ועם 

המנכ"ל שלה ועם חבר כנסת שדיבר איתך. אנחנו יודעים את הכל. אבל למה? 

ריאה שלישית לסדר. ולמרות זאת נתתי לך לא צריך, נגמר לך, אתה בק

להתבטא, כדי שתגיד את מה שיש לך להגיד ונראה את הצביעות שלך. מרד 

נו, אורי, אתה בדיחה.  .. עזוב   נגד החרדים, עכשיו הוא דוחף לטובת הזה.

עכשיו אני אומר עוד פעם, יש פה יועצת משפטית, ואנחנו כחברי מועצה 

משפטית. אין מניעה לבוא, ואם הייתה מניעה,  מחויבים לחוות דעת של יועצת

אז לא היינו עושים את זה, אני אומר את זה חד משמעית. אין מניעה לבוא 

ולדון בתבחינים ולאשר, אין מניעה. עזוב, עזוב, כן, אתה אומר. אין מניעה 

 לדון, ויש פה יועצת משפטית.

 

 אתם עושים ביזיון בית המשפט.   עו"ד א. אוהד:

 

שנייה. אף אחד לא עושה ביזיון. אורי, אל תפריע.   . גרינברג:עו"ד ר

אורי, אבל מה אתה נלחם כל כך? לא הבנתי. מה אתה בלחץ? מה אתה נלחם? 

 מה קרה? 

 

.   עו"ד א. אוהד: . .  יש פסק דין

 

.?  עו"ד ר. גרינברג: גם   מה קרה, איזה פסק דין? לא מעניין אותך..

יין אותך, בוא אני אעשה לך דוגמא, אורי, מגישים ערעור. אבל רגע, לא מענ

תראה על מה אתה נלחם. יש פה, בוא נעשה חשבון, שנייה רגע. בוא אני אעשה 

מוסדות חינוך. לאיפה אתה הולך, לקבל  5לך חשבון. יש לי פה סתם דוגמא 

. עוד 1,000-, נגיד ל900-, הגענו כבר ל370. עוד 653-... זה הגענו ל191תדרוך? 
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מוסדות חינוך, כמה מקבלים?  4-תלמידים ב 1,300תלמידים.  1,300, 265

ש"ח.  1,600,000ש"ח, הגענו פה נגיד למיליון,  800,000, 460,000, 170,000

 149ש"ח. במוסד אחד  1,600,000מוסדות חינוך מקבלים  4-תלמידים ב 1,200

 מיליון ש"ח.  2תלמידים מקבל כמעט 

 

י. פרידמן: . ... חינוך מיוחד  הרב  .. 

 

מיליון ש"ח. זו השוויוניות?  2זה לא קשור, מקבל   עו"ד ר. גרינברג:

ודרך אגב, כל המוסדות הם חרדיים, מוכר שאינו רשמי פרטי, זה לא משווה 

אותם לחילונים. תבינו את האבסורד שהיה פה, תבינו גם כמה הם זועקים 

. 2020המוסדות האלה. תקשיב, הנה, בשנת  .. 

 

י. פרידמן: .   הרב  .  משרד החינוך.

 

יפה. אמרת נכון ישראל, משרד החינוך מכיר   עו"ד ר. גרינברג:

בחינוך המיוחד, ולכן הוא קיבל את מרכיב השכירות, ולכן הוא קיבל את 

מרכיב השכירות. וגם במשרד החינוך, ולכן אין הצדקה, ולכן העמותות האלה 

חינוך שאנחנו קיבלו את מרכיב השכירות דרך משרד החינוך, דרך אגרת ה

 משלמים העירייה על כל תלמיד, יש שם את מרכיב החינוך. 

הנה, רגע, אני גם אקריא לכם, מרכיב השכירות. רושמת הרפרנטית הדר לוי 

לפי המייל הזה אנו מבינים שהמשרד מעביר ישירות למוסד  –ממשרד החינוך 

ך משרד החינוך חלף שכירות. והעירייה מעבירה בתוך אגרת החינו 75%

נוספים. כלומר, המוסד מקבל מהעירייה גם  25%המיוחדת המשולמת פר ילד 

 כיסוי של השכירות.  100%ככה וממשרד החינוך 
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י. פרידמן: (  הרב   ... )בלי מיקרופון

 

שכירות. מה הם יצרו  100%שנייה רגע,  מקבל   עו"ד ר. גרינברג:

. גם את זה  100%-בתבחינים המעוותים? שחוץ מה . בית משפט לא שכירות.

 שמע על זה. 

 )מדברים ביחד( 

 

שנייה רגע, אל תצעק. הוא מקבל שכירות. לא,   עו"ד ר. גרינברג:

מוסד שמקבל בניין, לא מקבל שכירות. מוסד שמקבל הקצאה מהעירייה לא 

 מקבל על שכירות. 

 

י. פרידמן: (   הרב   ... )בלי מיקרופון

 

לאט, ישראל. אני אומר, -אל תצעק, אל תצעק. לאט  עו"ד ר. גרינברג:

 מוסד שיש לו הקצאה מהעירייה, לא מקבל תבחין של שכירות. 

 

י. פרידמן: .   הרב  . גינת, אני מבקש לשמוע התייחסות שלך.  הרב 

 

מוסד שלא מקבל מבנה מהעירייה, מקבל שכירות   עו"ד ר. גרינברג:

חוות כבר מהמדינה ומהעירייה. למה לתת כפילות? אנחנו כחבר מועצה לפי 

דעת של יועצת משפטית, יכולים לדון ולאשר את השינויים המתבקשים, זה 

 אחד. שנית, לאשר שינויים. 

 

 איפה חוות הדעת? אין חוות דעת.   עו"ד א. אוהד:
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 הסברנו את זה פה בהרחבה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 לא שומע.   עו"ד א. אוהד:

 

 הסברנו את זה בהרחבה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 ... על השינויים?   "ד א. אוהד:עו

 

.   עו"ד ש. גרינבאום: .  אין חוות דעת.

 

 לא שומע.   עו"ד א. אוהד:

 

 אל תצעק.  עו"ד ר. גרינברג:

 

אני שאלתי שאלה מאוד חשובה, יש חוות דעת על   עו"ד א. אוהד:

 השינויים?

 

.. )בלי מיקרופון(   עו"ד ש. גרינבאום:  התשובה היא לא.

 

.   ברג:עו"ד ר. גרינ  קחי את זה, קחי

 

 אין חוות דעת על השינויים?   עו"ד א. אוהד:

 

אין חוות דעת על השינויים. חוות הדעת שלי   עו"ד ש. גרינבאום:

מתייחסת למה שבית המשפט קבע, ובוא נעשה איזשהו סדר. ובית המשפט, 
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 , מה שאורי קרא, זו האמת, אין פה  מה להסתתר. הוא הקריא את פסק הדין

'בואו  פסק הדין אומר בצורה מפורשת את מה שהוא אומר. בית המשפט אמר 

. חוות הדעת שלי אמרה 2021תבחנו את התבחינים שהוצגו למועצה מיוני 

 הם תבחינים שוויוניים.  2021שהתבחינים מיוני 

יחד עם זאת, אני כתבתי בחוות הדעת, ציטטתי את החלטת בית המשפט, 

מועצה היא לא חותמת גומי של ועדת ה –ציטטתי את הפסיקה שאומרת 

תמיכות. היא יכולה לשבת, לשקול, ולקבל החלטות שונות מוועדת תמיכות. 

 ולכן, הדיון שראש העיר עכשיו עשה הוא דיון לגיטימי לחלוטין. 

הדיון שנעשה עכשיו הוא דיון לגיטימי לחלוטין, שראש העיר הסביר מדוע 

השינויים האלה מביאים לאיזושהי  נדרשים השינויים האלה. הוא הסביר למה

חשיבה אחרת בתוך העיר. כמו שכתבתי בחוות הדעת, ההחלטה צריכה לעמוד 

במבחן הסבירות, להתבסס על תשתית עובדתית ראויה ולהתבסס על כלל 

 השיקולים הרלוונטיים תוך איזון ראוי. 

 

(   עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון

 

 תן לה לדבר. אל תצעק,   עו"ד ר. גרינברג:

 

ראש העיר הציג בפני המועצה את התשתית   עו"ד ש. גרינבאום:

העובדתית שהוא קיבל מהתמיכות, מהחשב של התמיכות. אני סומכת ובטוחה 

 שהתחשיבים שראש העיר הציג פה הם תחשיבים נכונים עובדתית. 

 

.   עו"ד א. אוהד: .  ... בית המשפט.

 

 לא ראה א תזה לנגד עיניו לצערי. לא, בית המשפט   עו"ד ר. גרינברג:



  - הוותק-עיריית פתח -

  2023.5.28, מיום 63מס' מן המניין פרוטוקול ישיבת מועצה 

 

 100 

 

י. פרידמן:  השינויים נדונו בוועדת תמיכות?  הרב 

 

 דקה, אני אענה על הכל.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

בוועדת  2021התבחינים האלה עלו באוגוסט   עו"ד ר. גרינברג:

גם בוועדת תמיכות, ולכן זה בא לאישור  2021תמיכות. זה עלה באוגוסט 

 במועצה.  2021באוגוסט 

 

  -אין חוות דעת  עו"ד ש. גרינבאום:

 

 אבל היא אומרת לך שאפשר להצביע.   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   עו"ד א. אוהד: .  לא.

 

 היא אומרת שכן.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 רגע, אני אסיים עד הסוף.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

סק דין זה לא בניגוד לפסק הדין. בסדר, קודם כל פ  עו"ד ר. גרינברג:

 לא חלוט. 

 

רגע, השינויים שבית המשפט אמר שהם לא   עו"ד ש. גרינבאום:

חוקיים, יעמדו לדיון בבית המשפט העליון, ערעור על פסק הדין הזה. פסק 

הדין הזה הוא לא חלוט, יש לנו עדיין הזדמנות לערער עליו. ולכן, כאשר יש 
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בפני בית המשפט העליון פה דיון ענייני, ויהיו נימוקים עניינים, הם יוצגו 

נגיש. יכול להיות שבית המשפט העליון יקבל או שלא יקבל  בערעור שאנחנו 

 את הערעור. 

 

 ואם הוא לא יקבל?   עו"ד ר. גרינברג:

 

אם הוא לא יקבל, אז התבחינים האלה לא יוכלו   עו"ד ש. גרינבאום:

 ט המחוזי. להיות ממומשים. נכון. אז אנחנו נישאר בפסק הדין של בית המשפ

 

 את יכולה להגיד שזה שוויוני?  עו"ד א. אוהד:

 

  -ברור, הצגנו את זה, יש פה  עו"ד ר. גרינברג:

 

אנחנו יכולים, אני אסביר למה. אני חושבת שזה   עו"ד ש. גרינבאום:

 שוויוני. אבל בית המשפט לצערי הרב קבע שזה לא שוויוני. 

 

כ  עו"ד א. אוהד:  ן היה בפני בית משפט?  אז מה שרמי אמר עכשיו 

 

 לא היה בפני בית המשפט.   עו"ד ר. גרינברג:

 

לא, לא, לא. סליחה. מה שראש העיר אמר עכשיו,   עו"ד ש. גרינבאום:

לא היה בפני בית המשפט. למה זה לא משנה כרגע, אבל זה לא היה בפני בית 

 המשפט. סליחה. סליחה. 

 

 אומרים שזה היה.   עו"ד א. אוהד:
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 לא היה. אנחנו יודעים מה היה, לא היה.   ר. גרינברג: עו"ד

 

אורי, זה לא רלוונטי כרגע אם זה היה או לא היה.   עו"ד ש. גרינבאום:

 אני אגיד לך למה. בוא אני אגיד לך למה. 

 

 אבל תן לה לדבר, סליחה, תן לה לדבר.   עו"ד ר. גרינברג:

 

לנו זכות ערעור, אנחנו בוא אני אגיד לך למה, יש   עו"ד ש. גרינבאום:

. אנחנו  'זה לא היה, זה כן היה' נגיש ערעור, ויכול להיות שבית המשפט יגיד 

לא מנהלים כרגע את הערעור. אנחנו כרגע מנהלים את ההליך האם לאשר את 

עם שינויים שמתבקשים. נכון, השינויים  2022התבחינים של שנת 

רו, הם שינויים שבית שמתבקשים, שראש העיר עכשיו הציג ורוצה שיאוש

 המשפט אמר שהם לא שוויוניים, אני מודה. 

יחד עם זאת, היה דיון. המועצה יכולה להגיד אם היא מקבלת או לא מקבלת 

את השינויים האלה, ולהגיד גם שהשינויים האלה בכפוף להכרעה של בית 

המשפט בערעור שאנחנו נגיש, זה הכל. לא, לא, אנחנו נחכה, אל תדאג, וגם 

פשר לחלק יחסית. זה לא חלוקה פה. מיצינו. כן, מיצינו, מיצינו. דיברתם, א

 אמרתם, זעקתם, צעקתם. 

 

 ברגמן לא דיבר.   עו"ד א. אוהד:

 

ברגמן עדיף לו שלא ידבר, לפחות הוא יצא בסדר   עו"ד ר. גרינברג:

עם המגזר שלו. ברגמן, עדיף לך שלא תדבר, אתה תצא בסדר עם פרי מגדים 

ת התורה ועם הבעל שם טוב, ועם ברכת אמת, ועם דרך ישרים. ועם שיר
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תדבר, אתה רק תהרוס לך, עזוב. תן לברגמן מיקרופון, מגיע לו. עזוב, אל 

תעביר נושא. נפתלי, זה נושא רציני, אל תעשה מזה צחוק. אנחנו בדרך למרד 

 פה לפי אורי. עזוב. 

 

סק הדין וגם חברים יקרים, אני רואה פה גם את פ  מר ש. ברגמן:

את מה ששרית כתבה, ואני רואה את הפרוטוקול של ועדת תמיכות, ואני 

 רואה את התמיכה במוסד חינוך.

 

ברגמן, אני רק רוצה שתראה עוד דבר. אתה ראית   עו"ד ר. גרינברג:

 את הטבלה הזאת? 

 

 אני רואה אותה מרחוק, אני לא קורא.   מר ש. ברגמן:

 

  תיקח אותה ותראה. אז בוא   עו"ד ר. גרינברג:

 

.   מר ש. ברגמן:  אני לא יכול לבוא, קשה לי

 

 אה, שתהיה בריא.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 אמן. אז תראה לנו.   מר ש. ברגמן:

 

 זה לא הוצג.   עו"ד א. אוהד:

 

זה בדיוק העניין, שזה לא הוצג בבית משפט. הצגנו   עו"ד ר. גרינברג:

 אחד לאחד.  לכם אותו והקראנו לכם את המספרים
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 רגע, תנו לי להתייחס.   מר ש. ברגמן:

 

 שמעון, אני רק רוצה להגיד לך משהו אחד פשוט.   עו"ד ר. גרינברג:

 

(   עו"ד א. אוהד:  ... )בלי מיקרופון

 

אני אומר עוד פעם, אנחנו מבחינת העירייה לא   עו"ד ר. גרינברג:

על העירייה לא נדרשת משלמים פה יותר או פחות, לנו זה לא משנה. הרי בפו

פה לשלם שקל יותר, זה עניין החלוקה הפנימית. והחלוקה הפנימית כמו 

שהיא הייתה לפני השינוי, היא לא שוויונית. תקרא על מוסדות החינוך שאת 

המייצג. נתנה עדיפות גדולה מאוד למשהו מסוים. הרוב המכריע של המוסדות 

 וזה פגע בהם קשות, ולכן זה לא שוויוני. 

 

אני רוצה להתייחס בבקשה, כבוד ראש העיר. כולנו   מר ש. ברגמן:

מודים, כולנו תמימי דעים, בית המשפט, היועצת המשפטית של העירייה, 

אופן חלוקת  –כולם אומרים שמה שרשום פה זה שוויוני. ופה כתוב ככה 

התמיכה, וביקשו ממנו לדון בזה, שזה שוויוני עבור כל כיתת חינוך מיוחד או 

 גן ילדים מיוחד. 

 

רגע, יש לי שאלה, מה זה שוויוני, זה ירד למשה   עו"ד ר. גרינברג:

 מסיני בלוחות הברית?

 

 ככה אומרים.   מר ש. ברגמן:
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 לא, לא אמרו את זה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

ידי   מר ש. ברגמן: כך כתוב, ככה היא כתבה, התבחינים... על 

 ועדת תמיכות. 

 

אני לא חושב שמשה רבנו היה פה. היה  משהו אחר,   עו"ד ר. גרינברג:

אבל משה רבנו לא היה פה. תקשיב, אני רוצה להסביר לה, בסוף את השינוי 

הזה בתבחינים, זה לא ירד עכשיו, זה לא בתוך נוהל תמיכות של משרד 

הפנים, אני רוצה שתבינו את זה. בסוף מועצת העיר של עיריית פתח תקווה, 

 ו אז, הם דאג ולשינוי הזה. חברי המועצה שהי

 

 אבל אישרו את התמיכות האלה.   מר ש. ברגמן:

 

ב  עו"ד ר. גרינברג: -לא, אני מדבר איתך, לא יודע מתי זה היה, 

. הם דאגו לשינוי הזה, הם הוסיפו את זה, זה לא היה מקדמת 2012-2013

שוב דנא, זה לא איזשהו משהו שנכנס בחוק ומחייב אותנו להכניס את זה, ח

שתבינו את זה. בזמנו, באותה שנה שזה אושר, הכניסו את זה. השינוי הזה, 

במהלך השנים ראינו אותו איזה עיוות גדול נוצר, איך הוא פוגע במוסדות 

המוכר שאינו רשמי והפרטי. וגם עלה, אחרי זה מבדיקה יותר מקיפה שעשינו 

מרכיב שכירות  במשרד החינוך, שיש פה גם כפל תמיכה. כי בסוף מקבלים על

מהמדינה ובאגרות חינוך, וגם פה בתוך התבחינים האלה הוסיפו עוד המון. 

 אז למה גם כפל תמיכה?

 

אבל ביקשו מאיתנו לדון במה שכתוב פה, ופה כתוב   מר ש. ברגמן:

.. המאושרים על ידי משרד החינוך.   שעבור כל כיתת חינוך מיוחד.
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, אבל למה -ועצת המשפטיתברגמן, אמרה לך הי  עו"ד ר. גרינברג:

 באף עיר אחרת אין את זה?

 

 רגע, רגע, תן לי לסיים משפט.   מר ש. ברגמן:

 

 כן.   עו"ד ר. גרינברג:

 

עבור כל כיתת חינוך מיוחד או גן ילדים מיוחד   מר ש. ברגמן:

תלמידים תושבי  65%המאושרים על ידי משרד החינוך, בהם מתחנכים לפחות 

ש"ח בשנה. במידה ומתחנכים בה  20,000וסד סכום של פתח תקווה, יקבל המ

ש"ח לשנה. וזאת בנוסף  7,500תושבי פתח תקווה, יקבל המוסד  65%-מתחת ל

 לתשלומי אגרות חוב מיוחד. 

 

 ועל חשבון מי זה בא כל התוספות האלה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

והסעות לחינוך מיוחד הקבועים בחוק החינוך   מר ש. ברגמן:

.  המיוחד  המשולמים..

 

 אבל על חשבון מי זה בא כל התוספות האלה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 יש לי שאלה, כבוד ראש העיר.   מר ש. ברגמן:

 

 אני עונה לך. על חשבון מי זה בא?   עו"ד ר. גרינברג:
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 אבל יש לי שאלה לפני.   מר ש. ברגמן:

 

ש"ח, באים  10יש לי שאלה, יש לך בארנק עכשיו   עו"ד ר. גרינברג:

ש"ח.  5ש"ח ולזה  5אני רוצה לתת לזה  –ילדים שלך, אתה אומר  2אליך 

 5תקשיב, אני ילד  מועדף, תן לי לא  –נכון? שוויוני. בא לך הילד האחד אומר 

 2.5—ש"ח, אז על חשבון מי זה בא ה 10ש"ח. אבל יש לך רק  7.5ש"ח, תן לי 

ש"ח, וזה  7.5יש לך זה מקבל ש"ח הנוספים? על חשבון הילד השני. אז בסוף 

 ש"ח.  2.5מקבל 

 

אבל כולנו תמימי דעים שילדים מיוחדים העלויות   מר ש. ברגמן:

  -שלהם

 

לא, אבל ברגמן, התבחין מדבר על המרכיב של   עו"ד ר. גרינברג:

השכירות. והשכירות, יש פה מכתב מפורש מהדר לוי, ממשרד החינוך, שאומר 

ממשרד החינוך מרכיב של  75%המיוחד מקבלות  שהעמותות האלה של החינוך

באגרת חינוך שהעירייה  משלמת על כל ילד מפתח תקווה  25%שכירות, ועוד 

שמעבירים לאותו מוסד. ולכן, היא אומרת את זה במפורש, הנושא של 

 השכירות מכוסה על ידי משרד החינוך. אני רוצה לעבור להצבעה. 

 

י. פרידמן: .. אגרות חינוך, ג  הרב   ם לילד למוסד.

 

 שאלה אחרונה.   מר ש. ברגמן:

 

 לא, סיימנו. הלאה, הלאה, הלאה.   עו"ד ר. גרינברג:
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 לא, שאלה אחרונה, לא סיימתי.   מר ש. ברגמן:

 

 בבקשה, שאלה אחרונה. אתה סיימת, ישראל.   עו"ד ר. גרינברג:

 

האם תמיכות במוסדות רווחה לא מקבלים איזשהו   מר ש. ברגמן:

.. ת  קציב ממשרד הרווחה? האם תמיכות במוסדות ל.

 

ואיפה אתה רואה שבתמיכות של רווחה לקחו   עו"ד ר. גרינברג:

איזשהו תעדוף מסוים לאחת מהעמותות, אתה לא רואה את זה שם, אתה לא 

 רואה את זה שם. מה שאמרת עכשיו, זה מעיד על מה שאמרתי. 

 

 אני שואל.   מר ש. ברגמן:

 

אין תעדוף. בתמיכות של הרווחה, אתה לא רואה   נברג:עו"ד ר. גרי

 תעדוף. .

 

אנחנו לא בודקים אף אחד אם הוא מקבל מניעת   מר ש. ברגמן:

 אלימות במשפחה?

 

 אבל אתה לא רואה שם תעדוף.   עו"ד ר. גרינברג:

 

תמיכה במוסדות להשאלת ציוד רפואי. מקבלים גם   מר ש. ברגמן:

 ..  כן.

 

אבל אתה רואה תעדוף בתוך התבחין הזה? אני   :עו"ד ר. גרינברג
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אגיד לך למה אתה  מתכוון, שנייה, אני אסביר לך, אמרת משהו נכון. לקחת 

עכשיו מוסדות להשאלת ציוד מיוחד. אם היית רואה שבתוך הסעיף הזה של 

מוסדות להשאלת ציוד מיוחד פתאום יש תת סעיף שמעדיף עמותות מסוימות 

 יוחד, אז זה היה דומה. של השאלה של ציוד מ

 

.   מר ש. ברגמן: .  לא עמותות מסוימות. מעדיפים ילדים.

 

 בואו, אני רוצה לעבור להצבעה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 אני רוצה רק משפט אחד עוד להגיד.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

 רגע, שרית, בבקשה.   עו"ד ר. גרינברג:

 

ה שראש העיר אמר, עם אני רוצה להמשיך את  מ  עו"ד ש. גרינבאום:

ילדים, אחד שהוא מעדיף  2ש"ח. האבא יש לו  10-הדוגמא של האבא עם ה

אותו ואחד שהוא פחות מעדיף אותו. זה עניין של החלטה של האבא באותו 

ש"ח ולילד  7.5שלב, שאת הילד הזה הוא זקוק ליותר עזרה, ולכן הוא נותן לו 

באותו זמן להגיד 'למרות ועל אף  ש"ח. אבל אותו אבא יכול 2.5הזה הוא נותן 

. וזה עניין של 5-5שאתה יש לך את הקשיים, אני בכל זאת רוצה לתת לכם  '

 מדיניות. אז בעבר היו תבחינים שקבעו את מה שקבעו, נתנו תעדוף. 

 

לא, בעבר היו התבחינים האלה הרגילים. אחרי   עו"ד ר. גרינברג:

זירים את המצב לקדמותו. שינו אותם ותעדפו אותם, ועכשיו אנחנו מח

סליחה, סיימנו, אני רוצה להעלות להצבעה. סליחה, ישראל, דיברת מספיק. 

 אדי לא דיבר, בבקשה. דנים בדברים שהתבקשנו להביא לדיון.
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 )מדברים ביחד( 

 

התייחסו, התייחסת אתה, אורי התייחס, כולם   עו"ד ר. גרינברג:

 התייחסו.

 

תי שוב פעם, ההצעה היום בעצם אז אני אמר  עו"ד ש. גרינבאום:

 אומרת לאשר את השינויים שבעצם הובאו בפני המועצה באוגוסט. 

 

(     דובר:  ... )בלי מיקרופון

 

סליחה, אל תפריע לה. אתם שואלים אותה ולא   עו"ד ר. גרינברג:

 נותנים לה לדבר. 

 

נותן לנו את   עו"ד ש. גרינבאום: אם בית המשפט לא היה בכלל 

לדון בתבחינים, והיה אומר 'התבחינים שהובאו בפני המועצה ביוני האפשרות 

, היית צודק. אבל וואנס בית  2021 הם התבחינים הרלוונטיים הא ותו לו'

המשפט אמר 'תעלו את זה שוב לדיון', הוא נתן איזושהי דרך מסוימת 

 . 2021למועצה לדון שוב בתבחינים של יוני 

 

לא היה רוצה שנדון, הוא יכל להגיד הרי אם הוא   עו"ד ר. גרינברג:

..' וגומר, אבל הוא נתן על זה דיון.   'אני מקבל את התבחינים של.

 

הוא הביא לדיון. ולכן, דיון צריך להיות. לכן   עו"ד ש. גרינבאום:

בחוות הדעת שלי אמרתי, המועצה רשאית לדון ולקבל החלטה שהיא שונה 

יוני מהתבחינים. יחד עם זאת, בית המשפט אמר  'אתם תדונו בתבחינים של 
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ותקבלו החלטה'. מה שאני אומרת, זה נכון אם אנחנו היום מאשרים,  2021

אתם יותר נכון, אם אתם היום מאשרים את השינויים שאושרו באוגוסט אחד 

לאחד, זה אומר שיש היום החלטה נכון של בית המשפט, אבל היא לא חלוטה, 

  -ם לא שוויוניים. ולכן, יש פסק דיןשבית המשפט אומר שהתבחינים הללו ה

 

 שהוא לא חלוט.   עו"ד ר. גרינברג:

 

שהוא לא חלוט. אנחנו מגישים עליו ערעור. אם   עו"ד ש. גרינבאום:

בית המשפט יחליט בערעור שהתבחינים האלה, יהפוך את החלטת בית המשפט 

ויגיד שהם כן שוויוניים, אז אין בעיה.   המחוזי 

 

אם יחליטו שהם לא שוויוניים, אז כמובן שעיריית   ם:עו"ד ש. גרינבאו

פתח תקווה תעשה את מה שבית המשפט יחליט, ונכבד את מה שבית המשפט 

 מחליט. 

 

ודרך אגב, אני גם חייב להגיד פה, כולם עושים   עו"ד ר. גרינברג:

עבודה מצוינת, זה לא שמישהו עושה פחות טוב, יותר טוב, באמת. כולם 

דים, עושים, במוסדות, לעשות עבודה טובה. ודרך אגב, גם מתאמצים, עוב

חלק מאלה שמחזיקים את המוסדות, כי הם עושים שיתופי פעולה עם 

העירייה בתוך מוסדות החינוך הכלליים. ואנחנו מרוצים, ואנחנו לא באים 

נגד.   להגיד הכל שחור, ממש לא. אנחנו לא באים פה 

 

אמרו לי שזה עדיין עומד. לדעתי  לא ספרתי, אבל  עו"ד ש. גרינבאום:

 עד תחילת יוני. 
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הלאה, אני מעלה להצבעה. שנייה, זהו, לא רגע,   עו"ד ר. גרינברג:

 מספיק. עזוב אותך מהקרקס. דנו, אנחנו מצביעים. 

 

 אמרתי, כרגע פסק הדין לא חלוט.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

, אל תפריע פעם 30עזוב, היא אמרה את זה כבר   עו"ד ר. גרינברג:

לה. אנחנו רוצים להצביע על השינוי בתבחינים כפי שכבר אישרנו באוגוסט 

, והתבקשנו להביא את זה לדיון פה נוסף. אני גם רוצה להזכיר לכם, 2021

. אנחנו 2021התבחינים האלה אושרו כבר על ידי מועצת העיר באוגוסט 

יוני  י פה, למה אנחנו , זה הצגת2021רוצים, אחרי שהבאנו לפה את המקור, 

רוצים לעשות את השינויים האלה, מה שנקרא מה המהות שעומדת מאחורי 

זה, לבוא ולהצביע על השינויים כמו שאושרו באוגוסט. כמובן כפוף לכל 

 החלטה משפטית שתהיה, כי זה מה שעושה שוויוניות והכל.  

 

כי הדיון התמקד אך ורק בנושא של חינוך מיוחד,   עו"ד ש. גרינבאום:

 זה מה שבית המשפט החליט. 

 

 בשינויים האלה. ההם כבר מאושרים.   עו"ד ר. גרינברג:

 

אחרים אושרו, אין להם שינויים. בית המשפט   עו"ד ש. גרינבאום:

  -קבע

 

 30איתי, אני אסביר לך, מכל התבחינים שזה   עו"ד ר. גרינברג:

 .  עמודים, בית המשפט אמר 'תדונו בזה ספציפית'
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 ... היא על כלל התבחינים?   . שונשיין:עו"ד א

 

 לא, על השינוי הזה?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 אז מה לגבי... )בלי מיקרופון(   עו"ד א. שונשיין:

 

העתירה  –לפסק הדין קובע  34תראה, סעיף   עו"ד ש. גרינבאום:

מתקבלת, השינויים בתבחינים שאושרו על ידי מועצת העירייה, ככל שנוגעים 

מבוטלים, ועל העירייה להביא לדיון מחדש  –ות החינוך המיוחד למוסד

בישיבתה הקרובה או לאחריה את התבחינים שאומצו על ידי ועדת תמיכות 

 , אליהם תצורף חוות דעת משפטית. 29.6בישיבתה מיום זה וזה, 

 

 אז זה כל התבחינים?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 אז את כל התבחינים.   עו"ד ש. גרינבאום:

 

זה כל התבחינים. איתי, היא ענתה לך. זה כל   עו"ד ר. גרינברג:

נו, דבר.   התבחינים עם השינויים שהצגתי. 

 

אישור חלוקת מקדמות  –בסדר היום אומר  8סעיף   עו"ד א. שונשיין:

 ואישור תמיכות לעמותות. 

 

.   עו"ד ר. גרינברג:  זה כבר אישרנו, איתי

 

ז  עו"ד א. שונשיין:  ה, זה כבר מאושר?אישרנו את 
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 . 8.3כן, זה אישרנו. עכשיו אנחנו דנים בסניף   עו"ד ר. גרינברג:

 

אז רגע, הצבענו על כל התבחינים למעט הסעיף   עו"ד א. שונשיין:

 הזה? 

 

. מי 8.3ועכשיו  8.2והצבענו על  8.1כן, הצבענו על   עו"ד ר. גרינברג:

, אל תפריע, אל 2022ת אשרור התבחינים לשנ 8.3בעד? אני עכשיו בסעיף 

, עם השינויים המתבקשים בסעיפים שהצגנו פה בהתאם 2023-ו 2022תפריע. 

לנימוקים שהצגנו, בכפוף לכל החלטה משפטית שתהיה שנכבד אותה. אני 

נגד? 12מבקש להצביע. מי בעד?   אושר.  8.3נמנע. סעיף  1-ו 5. מי 

 

 לאשר כאמור לעיל  :1096החלטה מס' 

 
 [2.32.06] .2023מרץ -כספי שנתי: ינואר הצגת דו"ח. 9

 

ינואר – 9סעיף   עו"ד ר. גרינברג:  2023מארץ -הצגת דו"ח כספי שנתי 

 כמפורט כאן. אורי, תלך איתם למרד, הם מחכים לך. 

 

.   עו"ד א. אוהד: .  ... את הכסף מהאיראנים.

 

 האיראנים, מה יש לאיראנים?   עו"ד ר. גרינברג:

 

 רים שההפגנה זה של האיראנים. אומ  עו"ד א. אוהד:

 

 ה, כל הכבוד לכם, התקדמתם.א  עו"ד ר. גרינברג:
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 לפקודת העיריות:  338אישור בקשות מחיקה לפי סעיף . 10

 .₪ 653,208.60ע"ס  יםחייב 2סה"כ . 1

 .₪ 2,910,268ע"ס  יםחייב 46סה"כ . 2

 [2.32.32] .₪ 206,443ע"ס  יםחייב 5סה"כ . 3

 

 338אישור בקשת מחיקה לפי סעיף  – 10סעיף   :עו"ד ר. גרינברג

 . מי בעד? פה אחד. 1,2,3לפקודת העיריות, סעיפים 

 

 לאשר כאמור לעיל  :1097החלטה מס' 

 
 לפקודת העיריות: )א( 339אישור בקשות מחיקה לפי סעיף . 11

 .₪ 11,070.97ע"ס  יםחייב 5סה"כ . 1

 [2.32.40] .₪ 30,597.82ע"ס  יםחייב 6סה"כ . 2

 

 339אישור בקשת מחיקה לפי סעיף  – 11סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 . מי בעד? פה אחד. 1,2לפקודת העיריות, סעיפים 

 

 לאשר כאמור לעיל  :1098החלטה מס' 

 

 אישור הסכמי פשרה: . 12

 ₪. 30,500.00פשרה ע"ס  מיהסכ 3 סה"כ. 1

 ₪. 35,800.00פשרה ע"ס  מיהסכ 3 סה"כ. 2

 [2.32.46] ₪. 97,199.00פשרה ע"ס הסכמי  2סה"כ . 3

 

 1,2,3אישור הסכמי פרשה, סעיפים  – 12סעיף   עו"ד ר. גרינברג:
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 כמפורט. מי בעד? פה אחד. 

 

 לאשר כאמור לעיל  :1099החלטה מס' 

 
 הון אנושי:

 :אישור בקשה לעבודה נוספת. 13

 .21762323מר לירון גולן ת.ז. . 1

 .37089729הגב' הילה בר תקוה ת.ז.. 2

 [2.32.52] .024600421הגב' תמר שירי ת.ז. . 3

 

אישור בקשה לעבודה נוספת, סעיפים  – 13סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 שמוזכרים פה. מי בעד?  1,2,3

 

 לאשר כאמור לעיל  :1100החלטה מס' 

 
 אישור הסמכת פקח רב תכליתי: . 14

 .312327174ת.ז  יוסי גבריאלמר . 1

 [2.33.02] .332573492. מר אילן בן צבי ת.ז. 2

 

אישור הסמכת פקח רב תכליתי, סעיפים  – 14סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 כמפורט. מי בעד? פה אחד.  1,2

 

 לאשר כאמור לעיל  :1101החלטה מס' 

 
 [2.33.10] .28מס'  האישור שינויים בתקן העובדים ובמבנה הארגוני: טבל. 15
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ינויים בתקן העובדים ובמבנה אישור ש – 15סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

לחינוך, ויש עוד טבלאות פה של עובדים סוציאליים ומלווים  28ארגוני, טבלה 

שהוצגה לכם, ואני רוצה להוסיף פה ברשותכם טבלה  28נוספים. אז יש טבלה 

שזו תוספת  26, שמדובר על תוספת  מלווים לטובת החינוך המיוחד. וטבלה 27

שזה נושאים של חינוך ורווחה.  25יאליים. וטבלה תקנים של עובדים סוצ 12.6

 מי בעד? פה אחד. 

 

 לאשר כאמור לעיל  :1102החלטה מס' 

 
 מינויים, ועדות ומקרקעין:

 אישור מינויה של מבקרת העירייה רו"ח תהילה דומב כממונה על תלונות הציבור, . 16

 .2008-בור(, תשס"ח( בחוק הרשויות המקומיות )ממונה על תלונות הצי1)א()2ס'  מכוח

[2.33.54] 

 

אישור מינויה של מבקרת העירייה רו"ח  – 16סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 נות הציבור. מי בעד? פה אחד. תהילה דומב כממונה על תלו

 
 לאשר כאמור לעיל  :1103החלטה מס' 

 
 15 , בהתאם להוראות סעיף2022, לשנת 7ח הממונה על תלונות הציבור מספר "דיון בדו. 17

 [2.34.00] .2008 -לחוק הרשויות המקומיות )ממונה על תלונות הציבור(, תשס"ח

 

דיון בדו"ח הממונה על תלונות הציבור   – 17סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 בהתאם לחומר שחולק לכם. שאלות? הלאה.  2022לשנת  7מספר 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1104החלטה מס' 
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ג. 149מכוח סעיף  ביקורתעדת בוו לחבר מר אריה חמואישור מינוי חבר המועצה . 18

 [2.34.12] .לפקודת העיריות

 

אישור מינוי חבר המועצה מר אריק חמו  – 18סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

לחבר בוועדת ביקורת, מחליף את אילה קזולה. מי בעד? פה אחד. שאלתי, יש 

 רוצה?לכם שאלות? לא. שאלתי, יש לכם שאלות? שאלת? אז מה אתה 

 

 לאשר כאמור לעיל  :1105החלטה מס' 

 
הצגת פרוטוקול של הוועדה להנחות בארנונה, לידיעת המועצה מכוח פקודת העיריות . 19

 .20/04/2023 מיום 2פרוטוקול מס' : לתקנות ההסדרים 6ד.)ה( וכן סעיף 149סעיף 

[2.34.40] 

 

נחה הצגת פרוטוקול של הוועדה לה – 19סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

בארנונה, לידיעת המועצה מכוח פקודת העיריות, זה לידיעה, לא צריך 

 להצביע. 

 
 [2.34.50] .02/05/2023מיום  5אישור המלצת ועדת יקיר העיר מס' . 20

 

 5אישור המלצת ועדת יקיר העיר מספר  – 20סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

 כמפורט. מי בעד? פה אחד. 

 
 לעיל לאשר כאמור  :1106החלטה מס' 

 

כנון שמות מחלפים תכנית נתיבי ישראל כביש ת אישור המלצת ועדת שמות והנצחה. 21

471:  
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גנים,  הדר - מחלף עמישב פתח תקווה )שכ' עמישב( ישונה למחלף פתח תקווה מזרח. 1

  עמישב.

 שעריה. -למחלף פתח תקווה דרום  ישונהמחלף שעריה . 2

 כפר גנים. -פתח תקווה מערב חלף ממחלף גת רימון  פתח תקווה ישונה ל. 3

אזור עסקים ) - מחלף אונו פתח תקווה )אזור תעשייה( ישונה למחלף פתח תקווה. 4

 .(ובילוי

 

אישור המלצת ועדת שמות, שמות  – 21סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

. 1,2,3,4, כמפורט בסעיפים קטנים 471למחלפים, תכנית נתיבי ישראל כביש 

 מי בעד? פה אחד. 

 

 לאשר כאמור לעיל  :1107חלטה מס' ה

 

אישור נסיעה לחו"ל לחברת המועצה הגב' בריגיטה מרזון לרשת ערים בריאות לעידוד . 22

 [2.35.06] הבריאות בעיר מתוקף תפקידה כיו"ר ועדת הבריאות.

 

אישור נסיעה לחו"ל לחברת המועצה  – 22סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

בריאות לעידוד הבריאות בעיר מתוקף הגב' בריגיטה מרזון לרשת ערים 

 תפקידה כיו"ר ועדת הבריאות. מי בעד?

 
 לאשר כאמור לעיל  :1108החלטה מס' 

 

 השתלמות פורום סגנים. )מחוץ לסדר היום(אישור . 25

 

ופה אני רוצה להוסיף אישור לחבר המועצה המשנה   עו"ד ר. גרינברג:

השתתפות בכנס משה,  לראש העיר איתי שונשיין ומשנה לראש העיר משה
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מקצועי, כולל השתתפות כספית. מי בעד? סליחה רגע, אחרי זה. כל אחד 

בעתו. לא לקפוץ. הלאה, מי בעד? פה אחד. תשאל אותו אחרי זה פרטים. זה 

 בכפוף לוועדה. 

 )מדברים ביחד( 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1109החלטה מס' 

 
 

בי"כ  2011לעמותת צעירי גנים בקשה לאישור הקצאת קרקע למטרת בית כנסת . 23

 לתקופה של שנה אחת בנוהל מקוצר. 536/6715גו"ח  60לצעירים פ"ת ברחוב י"ד הבנים 

[2.35.56] 

 

בקשה לאישור הקצאת קרקע למטרת  – 23סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

כמפורט בסעיף וכל החומר המצורף. מי  2011בית כנסת לעמותת צעירי גנים 

 בעד? פה אחד. 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1110טה מס' החל

 
 

בקשה לאישור המשך שימוש במבנים עירוניים למטרת מרכז הדרכות למתנדבים . 24

 לתקופה של שנה אחת. 402/6361גו"ח  70סיוע בדרכים ברחוב בר כוכבא  -לעמותת ידידים 

2.36.08] 

 

בקשה לאישור המשך שימוש במבנים  – 24סעיף   עו"ד ר. גרינברג:

ם למטרת מרכז הדרכות למתנדבים לעמותת ידידים כמפורט בחומר עירוניי

 המצורף. מי בעד? פה אחד. 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1111החלטה מס' 
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 כן, נפתלי, מה רצית להגיד?  עו"ד ר. גרינברג:

 

מועצת העיר, אני מבקש שתצטרף לברך את    מר נ. כהן:

ל לוגסי, שניצחו הנבחרת הצעירה ואת השחקן של מכבי פתח תקווה אריא

 אתמול בלילה ניצחון דרמטי. 

 
 כל הכבוד לך.   עו"ד ר. גרינברג:

 

 וכל הכבוד ועלו לרבע הגמר.    מר נ. כהן:

 

תודה רבה לנפתלי על האזכור. אני מודה לכולכם,   עו"ד ר. גרינברג:

 שיהיה ערב טוב, בשורות טובות ורק טוב. 

 

 עו"ד רמי גרינברג

 ראש העירייה

 ספינופולוס גב' קרי 

 מרכזת ישיבות המועצה
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 ריכוז החלטות

 הצעות לסדר:. 2

הקמת תוכנית הדרכת נוער בנושא: "של חברת המועצה הגב' ניבה קפלן הצעה לסדר היום 

 [18.26] ."לקייטנות עירוניות

 
 לאשר כאמור לעיל  :1088החלטה מס' 

 
יום מודעות בנושא: "דהן  של חבר המועצה משנה לראש העיר מר רפיהצעה לסדר היום . 3

 [28.52] ."לאלימות נגד קשישים

 
 לאשר כאמור לעיל  :1089החלטה מס' 

 
הצעה לסדר היום של סיעת הביצועיסטים בנושא: "שוד הארנונה של תושבי העיר . 4

 מס' חברי הקואליציה.וכן הצעה נגדית של והיערכות העירייה למאבק ולהשלכות השוד", 

[31.46] 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1090החלטה מס' 

 
הצעה לסדר היום של סיעת הביצועיסטים בנושא: "העלאת שכר מעבירי הכבישים", . 5

 [1.19.00] סגן ראש העיר מר סרחיו גולצמן.וכן הצעה נגדית של 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1091החלטה מס' 

 
 תקציב:. 6

 [1.30.42] .שינויי תב"ריםתב"רים ו אישור

 
 לאשר כאמור לעיל  :1092החלטה מס' 
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 [1.31.6] ת, תוספת שינויי תקציב ורזרבות.אישור שינויי תקציב ורזרבו. 7

 
 לאשר כאמור לעיל  :1093החלטה מס' 

 
 תמיכות:. 8

 אישור חלוקת מקדמות ואישור תמיכות לעמותות:. 1

 [1.31.14] ונוער מעודכנותטבלת ספורט , לילדי החנ"מ מקוואות, קליטת עלייה, ומועדונים

 
 לאשר כאמור לעיל  :1094החלטה מס' 

 
 [1.31.34] .2023אישור תבחינים לשיפוצי קיץ . 2

 
 לאשר כאמור לעיל  :1095החלטה מס' 

 
 [1.34.06] .2022דיון מחודש בתבחיני חינוך מיוחד לשנת . 3

 
 לאשר כאמור לעיל  :1096החלטה מס' 

 
 ות: לפקודת העירי 338אישור בקשות מחיקה לפי סעיף . 10

 .₪ 653,208.60ע"ס  יםחייב 2סה"כ . 1

 .₪ 2,910,268ע"ס  יםחייב 46סה"כ . 2

 [2.32.32] .₪ 206,443ע"ס  יםחייב 5סה"כ . 3

 
 לאשר כאמור לעיל  :1097החלטה מס' 

 
 לפקודת העיריות: )א( 339אישור בקשות מחיקה לפי סעיף . 11

 .₪ 11,070.97ע"ס  יםחייב 5סה"כ . 1

 [2.32.40] .₪ 30,597.82ע"ס  םיחייב 6סה"כ . 2
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 לאשר כאמור לעיל  :1098החלטה מס' 

 
 אישור הסכמי פשרה: . 12

 ₪. 30,500.00פשרה ע"ס  מיהסכ 3 סה"כ. 1

 ₪. 35,800.00פשרה ע"ס  מיהסכ 3 סה"כ. 2

 [2.32.46] ₪. 97,199.00הסכמי פשרה ע"ס  2סה"כ . 3

 
 לאשר כאמור לעיל  :1099החלטה מס' 

 
 י:הון אנוש

 :אישור בקשה לעבודה נוספת. 13

 .21762323מר לירון גולן ת.ז. . 1

 .37089729הגב' הילה בר תקוה ת.ז.. 2

 [2.32.52] .024600421הגב' תמר שירי ת.ז. . 3

 
 לאשר כאמור לעיל  :1100החלטה מס' 

 
 אישור הסמכת פקח רב תכליתי: . 14

 .312327174ת.ז  יוסי גבריאלמר . 1

 [2.33.02] .332573492צבי ת.ז. מר אילן בן . 2

 
 לאשר כאמור לעיל  :1101החלטה מס' 

 
 .28 -ו 27, 26, 25טבלאות מס' אישור שינויים בתקן העובדים ובמבנה הארגוני: . 15

[2.33.10] 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1102החלטה מס' 
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 מינויים, ועדות ומקרקעין:

 ה דומב כממונה על תלונות הציבור, אישור מינויה של מבקרת העירייה רו"ח תהיל. 16

 .2008-( בחוק הרשויות המקומיות )ממונה על תלונות הציבור(, תשס"ח1)א()2ס'  מכוח

[2.33.54] 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1103החלטה מס' 

 
 15, בהתאם להוראות סעיף 2022, לשנת 7ח הממונה על תלונות הציבור מספר "דיון בדו. 17

 [2.34.00] .2008 -)ממונה על תלונות הציבור(, תשס"חלחוק הרשויות המקומיות 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1104החלטה מס' 

 
ג. 149מכוח סעיף  ביקורתעדת בוו לחבר מר אריה חמואישור מינוי חבר המועצה . 18

 [2.34.12] .לפקודת העיריות

 
 לאשר כאמור לעיל  :1105החלטה מס' 

 
 [2.34.50] .02/05/2023מיום  5אישור המלצת ועדת יקיר העיר מס' . 20

 
 לאשר כאמור לעיל  :1106החלטה מס' 

 
כנון שמות מחלפים תכנית נתיבי ישראל כביש ת אישור המלצת ועדת שמות והנצחה. 21

471:  

גנים,  הדר - מחלף עמישב פתח תקווה )שכ' עמישב( ישונה למחלף פתח תקווה מזרח. 1

  עמישב.

 שעריה. -קווה דרום למחלף פתח ת ישונהמחלף שעריה . 2

 כפר גנים. -פתח תקווה מערב מחלף מחלף גת רימון  פתח תקווה ישונה ל. 3

אזור עסקים ) - מחלף אונו פתח תקווה )אזור תעשייה( ישונה למחלף פתח תקווה. 4



  - הוותק-עיריית פתח -

  2023.5.28, מיום 63מס' מן המניין פרוטוקול ישיבת מועצה 

 

 126 

 .(ובילוי

 
 לאשר כאמור לעיל  :1107החלטה מס' 

 
לרשת ערים בריאות לעידוד  אישור נסיעה לחו"ל לחברת המועצה הגב' בריגיטה מרזון. 22

 [2.35.06] הבריאות בעיר מתוקף תפקידה כיו"ר ועדת הבריאות.

 
 לאשר כאמור לעיל  :1108החלטה מס' 

 
 השתלמות פורום סגנים. )מחוץ לסדר היום(אישור . 25

 
 לאשר כאמור לעיל  :1109החלטה מס' 

 
בי"כ  2011ים בקשה לאישור הקצאת קרקע למטרת בית כנסת לעמותת צעירי גנ. 23

 לתקופה של שנה אחת בנוהל מקוצר. 536/6715גו"ח  60לצעירים פ"ת ברחוב י"ד הבנים 

[2.35.56] 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1110החלטה מס' 

 
בקשה לאישור המשך שימוש במבנים עירוניים למטרת מרכז הדרכות למתנדבים . 24

 לתקופה של שנה אחת. 402/6361גו"ח  70סיוע בדרכים ברחוב בר כוכבא  -לעמותת ידידים 

2.36.08] 

 
 לאשר כאמור לעיל  :1111החלטה מס' 

 
 
 


